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Pogovor: dr. Slavko Gaber 
Dr. Jože Osterc o kmetijski politiki
WHM



Servis HRIBAR
Tel./fax: 0601 64 033

ABS in ALU platišča serijsko, 
doplačilo za klima napravo l DEM!

Ford Mondeo Winner l ,8i 16V KAT, 115 konjskih moči, 5 vrat, ABS, air bag, centralno zaklepanje, 
električni pomik stekel, aluminijasta platišča, servo volan. Na voljo tudi v izvedbi karavan.

/Vlc!Yud£2č> 33.999 DEM
SERIJA WINNER Na voljo tudi brez Alu platišča za 500 DEM ceneje!

NEPREMAGLJIVA PONUDBA
Če ne verjamete nam, povprašajte pri konkurenci!

AS POM2ALE
Servis in trgovina d.o.o., 1230 Domžale, Ljubljanska cestal 

tel.: 061/714-100, fax: 061/721-804

GENERALNI ZASTOPNIK 
MOTORNIH KOLES

^HONDA

/ ^fNTEGHtU. mreeRAi

INTEGRAL zagorje d.o.o.
Tel.:64 443, 64 032, 64 420

POTOVANJA - IZLETI POT

LENTI
GARDALAND
LENTI
GARDALAND
PLIBERK
LENTI

20.7.1996

20.7.1996

27.7.1996

27.7.1996

2.8.1996

17.8.1996

Prijave in informacije "INTEGRAL" Zagorje

RENT- A - CAR, AVTOKLEPARSTVO, 
AVTOVLEKA, AVTOLIČARSTVO, 

PRODAJA BARV

Roman Kržišnik Selo 65, Zagorje, Tel.: 0601/63 399



H lili!

• UVODNIK •
Kadar ima hudič mlade, jih ima veliko, pravijo. Kaj pa 
pravijo satanisti? Morda, da še hudič v sili žre muhe.

Muhe in muhice res niso preveč okusne za pod zob.
Imamo jih pa vsi. Svoje muhe in svojo muhavost, namreč. 
In zakaj jih ne bi imeli. Če jih imajo mesarji, če jih imajo 
Španci, jih bomo imeli pa še mi. Muha gre na drek. Ali pa 
na med. In včasih smo tudi ljudje takšni. Saj veste, nekdo 
je do vratu v dreku, drugemu pa se cedita med in mleko.

Da se nam pretirano cedita med in mleko, ne morem trditi. 
Morda se bosta kaj kmalu pocedila našim športnikom in 
učencem, če bodo res prišli do novih športnih prostorov. 
Tako v Trbovljah kot tudi v Zagorju. Sicer se nam pa cedijo 
samo sline. Ponavadi po stvareh, ki jih ne moremo imeti.
In nič čudnega, da jih poskušamo včasih, eni bolj in drugi 
manj, dobiti na ne preveč pošten način. Primerov je veliko. 
Od drobnih tatvin, o katerih je v naših časopisih polno 
vesti, pa do vse večjih.

Tatvine niso edini vzrok, da človek ostane brez svojega 
premoženja. Tega lahko odnese tudi muhasta narava. Če se 
človek zjutraj zbudi in opazi, da je ostal brez zemlje, je 
hudo. In vendar se tudi to dogaja. Hudo je, dokler se z 
nami poigrava mati narava. Še huje je, če se z nami 
poigrajo nadnaravne sile. Obredi vudu, črna magija, 
satanistični obredi. Vse to so temne plati naše, človeške 
narave. Tudi o tem lahko preberete v 26. številki Zasavca.

NASLOVNICA: Satanizem v Zasavju 
Avtor riibe: Matej Hohkraut Oblikovanje: Slavko Garantini

Minister za kmetijstvo 
v Trbovljah

Ko neurje odnese 
vloženi trud

Pogovor:
Dr. Slavko Gaber

Satanizem v Zasavju

Blazno resno z 
Deso Muck

Nepozabna srečanja v 
Polšniku

Izziv umu:
Ljubiti in sprejemati

Naj šoferji Zasavja
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2. julija - S tiskovno konferenco predstavniki 
ETV Zasavje in Radovan Skubic napovejo skupni 
projekt: tek od Bizeljskega do Kuma po Zasavski 
planinski transverzali. Podvig se prične v petek v 
zgodnjih jutranjih urah.

3. julija - Minister za šolstvo in šport, dr. 
Slavko Gaber, se odzove povabilu zagorskega 
župana in v Medijskih Toplicah razpravlja o 
zagorskih šolsko - športnih objektih, o odpravi 
dvoizmenskega pouka ter o uvedbi srednje in 
višješolskega programa v Zagorju.

4. julija - Dnevni red seje občinskega sveta 
Litija zadnje dni pred dopusti pridno širijo. 
Neodložljivih zadev je več, kot se zdi, zato se tudi 
gradiva za sejo nabere lep kup.

5. julija - Previdnost je mati modrosti, zato tudi 
komandir trboveljske policijske postaje opozarja 
na nevarnosti, kijih prinaša čas počitnic, dopustov, 
praznih stanovanj, brezskrbnosti na poti z avtom, 
doma, v tujini...

6. julija - Radovan Skubic že drugi dan lazi in 
grize hribe ter doline, spremlja pa ga televizijska 
ekipa, ki do Čemšeniške planine ne more z avtom, 
zaradi česar se tudi oni rahlo spotijo. Dan 
zaključujejo na Jančah.

7. julija - Današnja nedelja je tako, kot večina 
nedelj sredi poletja, polna raznoraznih veselic. 
Gasilci se zberejo v Senožetih, lovci na Dobovcu, 
ribe lovijo pod Lisco, na Kumu pa slavijo posavski 
in zasavski planinci.

8. julija - Študentski servis je spet odprt v Litiji. 
Uraduje nasproti železniške postaje, od koder so 
se morali litijski dijaki in študentje voziti v 
Ljubljano iskat počitniško delo. Poslej jim ga bo 
ponujal tudi litijski servis in to tudi v zasavskih 
podjetjih, pa ne le med počitnicami, temveč skozi 
vse leto "ko žepnina ni dovolj"...

Mateja Grošelj
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Minister za kmetijstvo v Trbovljah
Brez doseganja evropskih normati vov na evropskem trgu ne bomo mogli 

prodajati. Zadruge niso zaradi države, amnak zaradi kmetov.

Na javni tribuni 5. julija vČečah, 
ki so jo pripravili člani SKD 
Trbovlje, jeministerza kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano, dr. Jože 
Osterc, predstavil politiko, ki jo 
vodi kmetijsko ministrstvo, da bi 
ob vstopu v EZ Slovenija imela 
čimmanj težav.

Minister je svoj pogled na 
vključevanje začel kar z vprašanjem, 
ki si ga pogosto zastavljajo kmetje, 
pa tudi drugi: Zakaj se sploh 
priključiti Evropi? Odgovor je 
enostaven. V nekem izoliranem, 
močno zaprtem prostoru, kot je bila 
naša bivša država, enostavno ne 
moremo živeti. Kakor hitro pa 
poskušamo trgovati z evropskimi 
državami, takoj naletimo na 
konkurenco, kakovostno in cenovno, 
razvite Evrope. Zato moramo, ne 
glede nato, ali se vklj učimo v Evropo 
ali ne, pri vseh proizvodih doseči 
kakovost, ki jo Evropa zahteva. Če 
bi kmetje gledali s tega stališča, bi 
gotovo lažje sprejeli nov pravilnik o 
mleku, ki določa, da mora imeti 
mleko 8,5 odstotka suhe snovi brez 
masti. Takšna določila postavlja 
Evropa in če tega ne bomo sprejeli, 
bo naša govedoreja propadla. Z istim 
namenom je ministrstvo pred dvema 
letoma sprejelo tudi pravilnik o 
ocenjevanju goveda na klavni liniji. 
Določili so pet kakovostnih razredov 
E, U, R, O in P (E - najboljša 
kakovost), ki se razlikujejo v ceni za 
živino - s tem nagrajujejo najboljšo 
kakovost. Rejci se lahko tako, glede 
na pogoje in želje po določeni 
kakovosti, odločajo o pasmi živine.

Minister Osterc je napovedal, da 
se bo še pred razširitvijo skupna 
kmetijska politika EZ spremenila. 
Kajti srednjeevropske države, 
Slovenija, severna Italija, Avstrija, 
Bavarska. Švica, del Francije,

S tem seje minister dotaknil 
še vnega problema, ki muči

HRhuxiiim v.Slovenski zadružni•s. sš*!'-'!*.;.;-;.;.*.;.;.;.;.;.;-;-:-;.■.*.*. v.

zadruga m več državna ustanova.

prideluje. Kmetje zadruga usta
novijo zato, da bodo od nje,meh

vodstvom, zato ga je treba
zamenjati in ne. kol delajo

Slovaške, Madžarske, imajo težje 
pogoje za kmetovanje in bi bile ob 
vztrajanju pri sedanji kmetijski 
politiki v nevarnosti. Rešitev, ki jo 
mnogi vidijo za Slovenijo, je 
po veče vanje kmetij. Vendarto hkrati 
pomeni, da bi morali nekateri 
prenehati kmetovati, poleg tega 
večjih kmetij družina sama ne bi 
mogla obdelati. Zato pravi minister, 
da moramo izbrati oblike 
kmetovanja, ki zahtevajo več ročnega 
dela, kar je bolj primemo za manjše 
kmetije, hkrati pa omogoča večjo 
kakovost in tudi višje cene.

Eden izmed problemov, ki ga 
moramo sami rešiti, če Hočemo biti 
uspešni na evropskem trgu, je 
samospoštovanje. Če sami ne bomo 
znali ceniti svojih proizvodov, ne 
moremo pričakovati, da jih bodo 
znali tujci. Minister je kot primer 
navedel našo nekritičnost pri 
kupovanju. Nizozemski sirementaler 
j e npr. enkrat dražji od našega, vendar 
kupci segajo predvsem po nizozem
skem, čeprav bi, kot je dejal, vse 
raziskave pokazale, da slovenski 
ementaler po kakovosti prav nič ne 
zaostaja. Če si hočemo pridobiti 
ugled v tujini, moramo poskrbeti za 
promocijo. To ne pomeni nujno 
reklam, za to lahko veliko naredimo 
sami - s skrbjo za urejeno okolico, s 
tem, da gostu ponudimo domače jedi 
in pijačo.

Ministrstvo je leta 1994 začelo 
izvajati študijo, ki naj bi, kot je dejal 
Osterc, pokazala, na katerih 
področjih kmetijstva se razlikujemo 
od EZ in kaj moramo narediti, da se 
bomo lahko brez večjih problemov 
vkjučili. Študijaje do sedaj pokazala, 
da so v tem trenutku pri nas bolj kot 
v EZ favorizirane prašičereja, reja 
drobnice, pridelava pšenice, manj 
kot v Evropi pa je priljubljena 
govedoreja. Da bi bili čimbolj 
usklajeni z EZ, se bodo ugodnosti za 
prašičerejo nekoliko zmanjšale, za 
govedorejo pa nekoliko povečale, 
seveda, če se evropska kmetijska 
politika v tem času ne bo spremenila. 
Pokazalo se je tudi, da bo verjetno 
nekaj problemov z živilsko - 
predelovalno industrijo. Kot pravi 
minister Osterc, hoče pri nas vsaka 
mlekarana proizvajati vse izdelke. 
Vendar avstrijski primer zgovorno 
kaže, da se da s sodelovanjem 
poslovanje racionalizirati: v Avstriji 
so že s tem, ko njihovi tovornjaki 
nikoli ne vozijo prazni, zmanjšali 
stroške za deset odstotkov. Kot je

dejal minister, država tu ne more 
narediti veliko, saj mlekarnam ne 
more ukazovati, kako naj poslujejo. 
Lahko pa bodo več naredili kmetje, 
ki bodo sedaj, ko se bodo mlekarne 
lastninile, imeli določen odstotek 
glasov pri upravljanju.

Ker je bila to javna tribuna, so 
lahko prisotni, ki jih sicer ni bilo 
ravno veliko, po ministrovi 
predstavitvi ukrepov še sami 
vprašali, kar jih je zanimalo. Tako je 
eden izmed udeležencev izpostavil 
problem podjetja Meso Trbovlje. To 
je, še preden se je do konca 
sprivatiziralo, šlo v stečaj. Kmetje, 
ki so imeli v njem 45-odstotni delež, 
po njegovih besedah, iz stečajne mase 
niso dobili nič. Ker je menil, da so 
bili kmetje tako oškodovani, je hotel 
prejeli odgovor ministra, ki pa mu 
ga ni mogel dati. Drugo vprašanje pa 
je zopet zadevalo nov pravilnik o 
mleku. Po njem rejci sedaj za težjo 
pridelavo dobivajo dodatke po 
številu živine. Ker je bila po starem 
pravilniku bolj ugodna usmeritev v

visoko pridelavo mleka, so kmetje 
začeli opuščati manj kakovostne 
površnine, saj se jim je krmo bolj 
splačalo kupiti. Ta pravilnik so torej 
sprejeli zato, da bi ohranili površine 
obdelane. Le-ta sicer nekatere kmete 
oškoduje, vendar je treba gledati 
dolgoročno in globalno - na splošno 
Sloveniji to prinaša le koristi - takšne 
ukrepe so sprejele tudi druge 
evropske države. Minister je tudi 
povedal, da so lani začeli dajati denar 
za rejo krav, ki so samo za prirejo 
telet (kmet za to dobi od 18 do 20 
tisoč tolarjev). Tako naj bi 
vzpodbudili kmete, ki imajo slabše 
pogoje za intenzivno mlečno 
proizvodnjo. To je primerno tudi za 
številne polkmetije.

Ministrova zaključna misel je bila, 
da mora biti naš cilj integrirana, z 
naravo usklajena kmetijska pridelava 
in uveljavljanje slovenske kakovosti 
v evropskem prostoru.

Branka Jan

Rudarji na Kalu
Družabnega srečanja ob prazno

vanju rudarskega stanovskega praz
nika 3. julija na Kalu so se udeležili 
tudi: državni sekretar za energetiko 
Boris Sovič, rudarji in gostje iz 
Zagorja, Kanižarice, Senovega ter 
delavci iz podjetij, ki jih je RRPS 
ustanovil kot hčerinska podjetja.

Sovič je v svojem govoru dejal, da 
je premog iz RTH, kjer edini v Sloveniji 
še kopljejo ijavi premog, še vedno 
pomemben tako za državo kot tudi za 
narodno gospodarstvo. Vlada bo po 
njegovih besedah rudarstvo podpirala 
tudi v prihodnje, v rudnikih v zapi
ranju pa bo odločilnega pomena tudi 
sodelovanje občin. Omenil pa je tudi, 
da morajo slovenski rudarji doseči to. 
da bodo cene slovenskega premoga 
postale konkurenčne svetovnim.

T.L.

Srečanja se je udeležil tudi državni 
sekretar Boris Sovič.

Rudarska godba Hrastnik na Kalu.
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Izvoljeni v svete KS v 
litijski občini

KS Hotič:

Avgust Juvan, Matjaž Juvančič, 

Martin Penčur, Maks Kobalej, Janez 

Kimovec, Drago Kovič, Franc 

Planinšek.

KS Gabrovka:

Bojan Režek, Anton Zupančič, 

Jožef Zupančič, Dragomir Resnik, 

Slavko Martinčič, Franc Komat, 

Bogdan M um, Darko Zavrl, Franc 

Kotar, Ivan Resnik, Jože Ciglar, 

Branko Sladič, Helena Perko, 

Bernard Potisek, Marjan Meserko, 

Stanko Martinčič, Janez Zupančič.

KS Dole pri Litiji:

Miroslav Brinovec, Pavla Vresk, 

Franc Hribar, Kazimir Močilar, 

Franci Starič, Vladimir Oblak, Jožef 

Grčar.

KS Jablaniška dolina:

Boštjan Obreza, Jože Ponebšek, 

AntonTomažin, Anton Bajc, Rudolf 

Kozlevčar, Tomaž Kremžar, Tomaž 

Zaman.

KS Jevnica:

Maijan Ceglar, Alojzij Rokavec, 

Melhior Bregar, Jože Gorenc, Jernej 

Kukoviča, Vojko Godec, Lado 

Obolnar, Zvonko Obolnar, Stanislav 

Godec.

KS Polšnik:

Alberta Golobinek, Drago Re- 

povž, Janez Kotar, Vladimir 

Zupančič, Stanislav Kos, Martin 

Kos, Filip Medved, Franc Medved, 

Vojko Tomc.

KS Ribče:

Edvard Jerina, Metod Svetičič, 

Jernej Konjar, Vekoslav Jalovec, 

Jože Smrekar, Roman Koprivnikar, 

Metod Kokalj.

KS Sava:

Vili Mandelj, Toni Dernovšek, 

Marko Dernovšek, Nada Ceglar, 

Janez Skubic, Jože Prašnikar.

KŠ Šmartno:

Boris Daniel Žužek, Simon

Pikovnik, Radovan Petje, Franc 

Jaklič, Milan Izlakar, Srečko Vavtar, 

Jože Sedevčič.

KS Štangarske poljane:

Vinko Kokovica, Anton Grom, 

Gustelj Štrus, Leopold Ulčar, Franc 

Vidic.

KS Kostrevnica:

Jože Martinčič, Rudolf Adamlje, 

Radoslav Jesenšek, Andrej Poglajen, 

Milan Poglajen.

KS Velika Štanga:

Anton Končina, Miran Kramar, 

Janez Žust, Vinko Doblekar, Anton 

Čož, Janez Jerant, Janko Končar.

KS Vintarjevec:

Anton Berčon, Marko Hostnik, 

Benedikt Hostnik, Jože Dolšek, Peter 

Mandelj, Jože Poglajen. Jožef 

Rozina.

KS Kresnice:

Pavla Šinkovec, Darko Rovšek, 

Andrej Grošelj, Slavko Lajovic, 

Roman Ponebšek, Anton Štrus, 

Robert Štrubelj.

KS Primskovo:

Jože Klemenčič, Rajko Selan, 

Stanislav Pancar, Vesna Selan, 

Metod Zupančič, Martin Kepa, 

Anton Berdajs.

KS Vače:

Janez Vrtačnik, Vida Pograjc, 

Herman Bizjak, Pavel Hiršel, Andrej 

Vrhovec, Robert Garanti ni, Andrej 

Ribič.

KS Konjšica:

Zorica Fele, V enčeslav Žurga .Vi

da Končar, Janez Beja, Darko Kralj,

Mestna skupnost KS Litija:

LijanaLovše, Matjaž Berčon, Sta

nislav Bokal, Aleksander Gombač, 

Ignac Štefrl, Martin Brilej. Marjan 

Weilgoni, Janez Prašnikar, Janez 

Kres, Janez Damjan, Alojz Vidic, 

Stane Ptičar, Franc Vidic, Leopold 

Dobravec, Martin Arhnaver. Rosana 

Maček, Oton Muzga.

Uporabni laser
Lions klub Trbovlje je v torek. 9. julija, ob 20. uri organiziral zelo zanimivo 

predavanje. Na klubskem večem tega kluba je tokrat gostovala trboveljska 

rojakinja doc. dr. Alenka Rožaj Brvar, direktorica družbe Fotona d.d. v 

Ljubljani. Govorila je o uporabi laserja v zdravstvu s poudarkom na 

dermatologiji in zobozdravstvu ter o uporabi optičnih vlaken.

Obnova doma na Vrheh
T.L.

Dolgo časa je bil Dom revirskih in savinjskih borcev na Vrheh predmet 
razgovorov in raznovrstnih načrtov o bodoči namembnosti tega objekta. 

Občina Trbovlje gaje kot zadnji lastnik sklenila odprodati najugodnejšemu 

ponudniku. Po ponovljenem razpisu se je odločila dom prodati Bojanu 

Praprotniku iz Medvod. Ker je bil v slabem stanju, gaje bilo treba zunaj in 

znotraj temeljito adaptirati in modernizirati. Dela so zadnje tedne pospešeno 

izvajali, in sredi letne sezone bo znova usposobljen.
T.L.

Podirali drevesa
V Koloniji 1. maja v Trbovljah so 

pred kratkim podirali drevesa. 

Rudnik Trbovlje je za ta poseg dobil 

odločbo občinske inšpekcije, katero 

j e pod pi sala komunalna inšpektorica. 

Občani so se pritožili, da drevesa 

povzročajo škodo, zato so jih tudi 

odstranili.
J.V.

foto: Jure Nagode
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Kova vodstva v 
radcški občini

V teh dneh so bila dokončno 

konstituirana nova vodstva KS v 

občini Radeče. Po volitvah 2. junija 

s povprečno udeležbo nekaj več kot 

50 odstotkov so se končali mandati 

nekdanjih vodstev, ki so več kot 5 let 

opravljali dokaj zahtevno delo. V 

tem času so KS prevzele na svoja 

pleča celo vrsto obveznosti, ki niso 

bile v njihovih pristojnostih. Še 

posebej to velja za KS Vrhovo in 

Radeče, ki sta se dobesedno "spopad

li" z graditelji in investitorji takrat 

naj večjega slovenskega gradbišča v 

HE Vrhovo. V tem času je bilo 

asfaltiranih nekaj kilometrov cest, 

zgrajenih nekaj novih vodovodov, 

speljano več krajevnih poti, KS pa 

so pomagale tudi številnim društvom 

in organizacijam. Na prvih konstitu

tivnih volitvah so člani sveta izvolili 

tudi nova vodstva. Tako je bil za 

predsednika v KS Radeče izvoljen 

Anton Lipoglavšek, V KS Vrhovo 

Rudi Jevševar, v KS Svibno Miha 

Kmetič in v KS Jagnjenica Valentin 

Medved. Na prvih sejah je tekla 

beseda tudi o novih statutih KS. Ti 

so usklajeni z občinskim, želja pa je, 

da se čimbolj poenostavijo. O tem 

bodo govorili na svetu KS, ki ga vodi 

župan, na njem pa se usklajujejo vsa 

tekoča vprašanja.

Franci Kadunc

Nekdanji hotel % 

novo vsebino
Radeški hotel Jadran, ki je v 

zadnjih letih nevzdržno propadal in 

je tudi v postopku denacionalizacije, 

dobiva novo vsebino in spet vabi 

obiskovalce. Že v lanskem letu sta v 

njem svoje prostore odprla avto šola 

in turistična agencija iz Hrastnika, 

letos pa se jima je pridružil še prijeten 

lokal, ki so mu nadeli preprosto ime 

Jadran klub. Kot pravi lastnik Zoran 

Čulk, ki je v objekt vložil blizu

100.000 DEM, projekt še ni 

zaključen. Spodnje prostore, kjer je

lokal, namerava dopolniti še z 

obnovo nekdanjega kegljišča, ki bo 

namenjeno predvsem manjšim 

prireditvam, družabnim večerom, ob 

koncu tedna pa naj bi bilo tam 

zbirališče radeške mladine. Ob 

otvoritvi je predvsem več starejših 

Radečanov izrazilo željo po 

nekdanjih dobro obiskanih sobotnih 

prireditvah, ki so jih organizirali v 

takratnem TVD Partizanu, in starih 

dobrih časih, ko je radeško družabno 

in kulturno življenje doživljalo 

največji razcvet. Ambicij novemu 

lastniku ne manjka, zato verjamemo, 

da bo jeseni klub odprl vrata tudi 

družabnemu življenju s pridihom 

kulture in nostalgije minulega.

Sicer pa je v nekdanjem hotelu 

Jadran v Radečah še dovolj prostora 

za razne druge dejavnosti. Občina 

bo v bližnji prihodnosti v delu objekta 

odprla podjetniški center, na obnovo 

pa čakata še hotelski del in spodnji 

del nekdanje jedilnice in kuhinje. Za 

slednje bodo najbrž poskrbeli last

niki, ki bodo znani po zaključenem 

postopku denacionalizacije.

Franci Kadunc

Sprehajalna pot - 
drugič

Avtorja članka z naslovom 
"Sprehajalna pot", ki je bil obja

vljen v Zasavcu 15. junija '96, sva 

tipala, da bodo odgovorni (podjetje 

Medijske toplice, KS Izlake in TD 

Izlake) v tem času vendarle 

odpravili ali vsaj začeli odpravljati 

"problem" sprehajalne poti. 

Upala sva, da bodo omenjeni spre

hajalno pot uredili vsaj do začetka 

glavne turistične sezone, tako da 

bo prehodna za stare In mlade, za 

atlete In malo bolj okorne. Žal se 

najina želja ni Izpolnila.

Podrta drevesa na poti kljub 

negodovanju krajanov in hotelskih 

gostov še naprej preprečujejo norma

len prehod sprehajalcem. Klopi ob 

poti so neuporabne, smerokazi neraz

poznavni, košev za odpadke ni,

grmovje in trava pa vse bolj prerašča

ta nekdaj čudovito sprehajalno pot.

Direktor Medijskih toplic, Drago 

Butja, se slabega stanja poti zaveda, 

vendar pravi, da podjetje, ki ga vodi, 

nima dovolj sredstev za sanacijo. 

Predvsem zaradi tega niso do sedaj 

(od decembra '95) naredili ničesar. 

Je pa mnenja, da bi se hitro našla 

potrebna sredstva, in bi pot uredili, 

če bi le odgovorni "stopili skupaj". 

Pa do tovrstnega sodelovanja nekako 

kar ne pride. Poleg tega pa po mnenju 

Draga Butje turistično društvo na 

Izlakah ni več tako aktivnokot nekoč, 

ko je takein podobne zadeve reševalo 

bolj uspešno.

Predsednik KS Izlake, Janez 

Vidmar, je na vprašanje, če pozna 

"izlaško sramoto", odgovoril, da 

problem pozna, saj je tudi sam reden 

sprehajalec. Pravi, da ga iz podjetja 

Medijske toplice še niso poklicali in 

mu omenili ureditve te poti. Veijetno

bi skupaj že našli kako rešitev. Je pa 

kljub temu sam naročil lastniku 

gozda ob sprehajalni poti, naj podrto 

drevje odstrani. Žal je bilo v tem 

času veliko dežja, da je bilo delo 

onemogočeno. Tajnica KS Izlake je 

omenila, da bo ena prioritetnih nalog 

novega sveta KS prav obuditi TD, 

saj že nekaj časa le životari. Kraj, ki 

naj bi se ponašal s turizmom, 

turistično društvo še kako potrebuje.

Leopold Drobne, ki je dolga leta 

uspešno vodil omenjeno društvo, je 

že pred časom odstopil z mesta 

predsednika. Vsekakorpaupa.dabo 

z novim svetom KS tudi TD začelo 

delovati tako kot nekoč in kot se 

spodobi za turistični kraj.

Tega pa si prav gotovo želijo tudi 

krajani Izlak, hotelski in ostali gostje, 

ki radi "brusijo" pete svojih čevljev 

na lepo urejenih poteh. Sprehajalnih 

ali kakšnih drugačnih.

Igor Goste

TRBOVLJE
Trg svobode 1 la, 61420 Trbovlje 
tel.: +386 601 26 333, 26 056 
21 358, fax: +386 601 26 228
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Drnovšek na Izlakah

Agencija za razvoj iz Zagorja je 

11. julija (četrtek, ob 17. uri) 
pripravila v hotelu Medijske toplice 

sestanek s predsednikom vlade

Janezom Drnovškom, posameznimi 

ministri ter nekaterimi predstavniki 
državnih inštitucij in organov 
lokalnih skupnosti. Namen sestanka 
je bil predstavitev dosežkov regio

nalnega sodelovanja in razvoja.

Študentski servis 
Litija

S 1. julijem je zaživel študentski 

servis tudi v Litiji. Prostore ima na 

Cankarjevi 1. Študentski servis nudi 

storitve na področju iskanja in 

posredovanja začasne in občasne 

zaposlitve dijakov in študentov. Ker 

delo le-teh ni obdavčeno, oziroma 

so obdavčitve izredno nizke, je 

posredovanje študentskih servisov 

ugodno tudi za podjetnike in 

obrtnike. Dijak ali študent pa za 

vpis potrebuje le dijaško oziroma 

študentsko izkaznico, hranilno 

knjižico ali odprt tekoči račun ter 

nepogrešljivo enotno matično 

številko občana. Dodatne 

informacije o pogojih zaposlovanja 

preko študentskega servisa iz Litije 

pa lahko dobite na telefonski 

številke 061/883-165.

Rumene
strani

Telekom Slovenije je letos 

prodajo oglasov v uradni izdaji 

telefonskih imenikov in rumenih 

strani v letu 1996/1997 zaupal 

založbi SZT (Slovenska založba 

telefonskih imenikov iz Ljubljane). 

Omenjena založba bo v Zasavju z 

zbiranjem oglasov končala v sredini 

julija. Založba podjetnikom ponuja 

najmanjše oglase na rumenih 

straneh po ceni 678 tolatjev na teden. 

Poleg tega pa bo kot dopolnilo k že 

znanim telefonskim imenikom letos 

prvič natisnila tudi posebne 

regionalne poslovne telefonske 

imenike, ki jih bodo telefonski 

naročniki prejeb brezplačno. Prvi 

imenik naj bi izšel septembra ab 

oktobra in bo namenjen prav 

Zasavju.

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovinsko posredovanje

Cesta 20, ju lija 2c, 1410 Zagorje 
Telefon: 0601 64 611; fax: 64 660

VSE NA ENEM MESTU
PC 486 256K DX4/100 PCI 108.000
PC 486 256K 0X4/120 PCI 108.500
PC 486 256K 0X4/100 INTEL PCI 116.200
PC 486 5X86-133 AMD PCI 109.400
(8 MB RAM, HDD 850 MB, SVGA 1MB PCI, FDD 1,44MB,
TIPKOVNICA SLO, BARVNI 14" MONITOR, MIŠKA+ PODLOGA)

PC PENTIUM 75 PCI 139.200
PC PENTIUM 100 PCI 145.700
PC PENTIUM 120 PCI 154.100
PC PENTIUM 133 PCI 165.400
PC PENTIUM 160 PCI 182.500
(8 MB RAM, HDD 1.2 GB, SVGA 2MB PCI, FDD 1,44MB,
TIPKOVNICA SLO, BARVNI 14" MONITOR, MIŠKA+ PODLOGA)

Sestavimo vam konfiguracijo tudi po vaši želji!
Nudimo vam tudi:
fax modeme ZOOM, U.S.ROBOTICS SPORTSER 
COURIER, ZYXEL, BOCA, GVC
multimedia CD ROMI (6x IN 8x hitrost), zvočne 
kartice (16bit, 32 bit) in zvočniki (60W, 80W, 120W ...) 
potrošni material TRAKOVI, DISKETE, POKRIVALA

LAHKO NAS OBIŠČETE VSAK DELAVNIK OD 7. DO 15. URE 
ALI NAS POKLIČETE NA TELEFONSKO ŠTEVILKO 64-611.

@mc



INFORMACIJE 64-250, 64-166

IKR d.o.o.
poslovalnica 
Prešernova 2,Zagorje 
tel.:0601 /61 -805 
mobitel:0609/617-779

KUPIMO DVO ALI TROSOBNO STANOVANJE 
V ZAGORJU ALI NA IZLAKAH 

UGODNO PRODAMO VEČ HIŠ V ZASAVJU

ZA VAS NAJEMAMO, ODDAJAMO- 
KUPUJEMO,PRODAJAMO

STAN O VAN J A, HI ŠE, POSLOVNE PROSTORE, 
VIKENDE, PARCELE

Avtomehanika in 
avtokleparstvo 
AVTOJOLV s.p.
Jevšnikova 26a, Kisovec 
tel.:0601/71-130

Avtomehanika in avtokleparstvo 
Originalni deli za vozila CITROEN 
SKF ležaji, amortizerji MONROE 

2 leti garancije 
izpušni sistemi za vozila MTS 

delovni čas: 8.00 -15.00

Arho avtodeli
UM. junija 7, tel.: 0601/26-590 

Avtodeli-oprema vseh vrst (Ugodni plačilni pogoji) 
del .čas: 8.00-13.00 in 16.00-19.00, sobota 8.00-12.00 

Poslovalnica Hrastnik 
Aleša Kaple 12, tel.: 0601/43-360 

del.čas: 8.00-13.00 in 16.00-19.00, sobota 8.00-12.00

PNEUMATIC TRADE Jurij Plevčak s.p.
Trg revolucije 8b, Trbovlje

V novi avtomobilski avtopralnici vas čaka temeljito in hitro pranje 
vašega jeklenega konjička, ki ga lahko istočasno očistimo tudi spodaj.
V pneumatic servisu vam ponujamo preko 1000 različnih avtoplaščev, 
vseh dimenzij in znamk. Imamo tudi pestro izbiro aluminijastih platišč. 
Ugodni plačilni pogoji.-Odprto: 8-12h, 13-17h, sobota 7-13h. V primeru 
lepega vremena peremotudi ob nedeljah od 8-12h.

OKOVIC Franko 
VODOINSTALATERSTVO

Kešetovo 7, Trbovlje 
Tel.: 0601/26-359, mobitel:0609/628-953

CE VAM JE VROČE Sl PRIVOŠČITE 
KVALITETNO KLIMO.

montaža, prodaja, servis, svetovanje 
KLIMA ZALOKAR, teI0601/26-885,22-466

Trgovina
POHIŠTVO
(bivša
Cankarjeva
založba)

Pohištva vseh vrst - popusti 5-25% 
Krediti 12-24 mesecev

telefon: 0601-22-369
Odpiralni čas
8.00- 11.30 sobota
16.00- 19.00 8.00-12.00

FOTO AMIDA
Cesta oktoberke revolucije 11a

- barvne fotografije v 1 uri
- če vam uspe več kot 20 fotografij, vam podarimo film

Delovni čas:od 8.30-12.00 in od 15.00 -18.30;teL: 26-143

PONUDBA SKB banke

Ram bi del?
Se vam kdaj zazdi, da bi lahko del svojega zaslužka, 
ki ga prihranite iz meseca v mesec, modro polagali na 
poseben kupček? In da bi ta kupček lahko počasi 
rasel ali pa vsaj ohranjal svojo velikost na bančnem 
računu? Poskusite v SKB banki.

Če niste dovolj prepričani v svoja varčevalna 
nagnjenja lahko začnete s kratkoročnim varčevanjem.
In kaj to pomeni? Na posebno varčevalno knjižico 
v prvem koraku položite vsaj 20.000 SIT, naslednji 
pologi pa so lahko tudi nižji. Pri tem ni nobenih 
omejitev glede dvigovanja vloženega denarja, razen 
tega, da od dneva pologa do dviga poteče vsaj 15 dni. 
Kot vzoren varčevalec morate skrbeti le za to, da na 
varčevalni knjižici vedno ostaja vsaj 20.000 SIT.

Sredstva na varčevalni knjižici se vam obrestujejo po 
temeljni obrestni meri. Pripis obresti je tromesečen in 
jih lako dvignete takoj po pripisu.

Morda pa vam dosedanje izkušnje potrjujejo, da ste 
dovolj izkušen varčevalec in je torej za vas primerno 
dolgoročno varčevanje, ki traja vsaj leto dni. Tudi pri tej 
obliki lahko varčujete z enkratnim ali večkratnimi 
pologi, katerih višino poljubno prilagajate svojim 
zmožnostim. Razlika je v tem, da je minimalni prvi 
polog 100 DEM.

Sredstva se obrestujejo po 5,5 odstotni obrestni meri, 
povečani za temeljno obrestno mero. Po končanem 
varčevanju banka privarčevana sredstva z obrestmi 
izplača ali prenese na vaš bančni račun. Pika na i je 
premija, ki vam pripada po zaključenem neprekinjenem 
varčevanju. Če varčujete dlje kot 24 mesecev letna 
premija znaša 2%, nad 36 mesecev 3% in nad 
48 mesecev 4%.

Dolgoročno varčevanje pa ni koristno samo zaradi 
pripisanih obresti, ampak lahko na njegovi osnovi 
pridobite posojilo ali pa se odločite za izplačevanje 
mesečne rente. In še nakaj: če se v času varčevanja 
premislite, lahko v sporazumu z banko prenesete 
pravice in obveznosti iz pogodbe o varčevanju na 
nekoga tretjega, otroka ali vnuka denimo, ki bo tako 
lahko prevzel ugodnosti iz vašega varčevanja in hkrati 
preizkusil svoje "varčevalne žilice".

m
SKB BANKA D.B,

Agencija ZAGORJE 
Cesta zmage 1 
Tel.: 0601 61 568 
Faks: 0601 64 699

DODATNO OGREVANA VODA TERMALNEGA KOPALIŠČA 
MEDIJSKE TOPLICE NUDI ODLIČNE POGOJE ZA

&
MEDIJSKE TOPLICE d.d.

KOPANJE - TUDI NOČNO (OD 1.7.96 DALJE)!

POLETJE NAS

inf.:74-117

ZE OBISKALO, KAJ PA VI!
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Ko neurje odnese vloženi trud
Človek vse življenje išče, gradi in se trudi. Trudi zato, da bi kaj 

dosegel, imel tisto, kar želi, in živel v zadovoljstvu. Ko udari narava, 
pa se prevečkrat izkaže, da je človek v primerjavi z njo majhen, 

neznaten in popolnoma nemočen. Njena klofuta je premočna, da ne bi 
pustila posledic. In prav te dni je Milan Radulovič iz Kandrš občutil, 

kako kruto se lahko narava poigra z ljudmi.

Milan in njegova žena že pet let 
živi ta v Kandršah. Prej sta z otroko
ma, ki sta zdaj že odrasla, živela v 
Ljubljani. Ko seje ponudila prilož
nost, sta v Kandršah kupila hišo, ki 
je bila že zgrajena do tretje faze. 
Sedem let stajo dograjevala, mnogo 
truda in prostega časa sta vložila v 
urejanje okolice in gradnjo 71 metrov 
dolgega opornega zidu okrog hiše. 
Za gradnjo sta potrebovala kar 180 
kamionov materiala, da pa bi si 
uredila čim lepši vrt znotraj zidu, pa 
še 30 kamionov zemlje. Vsa leta sta 
pridno urejala vrt. Domačini in turisti, 
kijih jepot zanesla mimo njune hiše, 
so občudovali lepote, ki sojih urejale 
pridne roke zakoncev Radulovič.

Toda devetnajstega junija letos 
sta Raduloviča zvečer zgroženo 
opazovala, kako zunaj divja neurje. 
Vrt je bil poplavljen, prav tako vhod 
v hišo. Menda se je ravno nad 
Kandršami 'odtrgal' oblak in voda je 
zalila posestvo. V dneh po 
devetnajstem juniju deževje ni 
ponehalo. Vsak večji naliv je pridal 
svoje, in pred hišo zakoncev 
Radulovič se je sprožil plaz. Porušil 
je okrog petinpetdeset metrov 
opornega zidu z vrtom vred. Vreme 
je muhasto in v teh dneh še vedno 
dežuje. Zakonca Radulovič lahko le 
nemočno opazujeta, kako se jima 
dobesedno podirajo tla pred nogami. 
Od ograjenega vrta pred hišo, ki 
jima je bil včasih v ponos, danes pa.

kot pravita, v sramoto, jima je ostalo 
le še nekaj slabih metrov zemlje. 
Tudi ta postaja vse manj odporna. 
Kako bo s hišo, nevesta. Gledena to. 
da je bila hiša, ko sta jo kupila, že 
pod streho, ne moreta vedeti, na 
kakšnih temeljih stoji. Upata lahko 
le, da zemlja, kjer stoji hiša, ne bo 
spolzela, tako kotj e zemlja pred njo.

Milan Radulovičje o svoji nesreči 
obvestil zagorsko občino in župan 
Matjaž Švagan mu jeobljubil pomoč. 
Nastalo škodo sta si ' ogledala 
inženirja Ivo Vrtačnik in Sašo Anžur. 
Županje oškodovancu zagotovil, da 
si bo prizadeval pridobiti republiška 
sredstva za sanacijo. Morda teh ne 
bo, morda bodo prišla pozno.

Milana je prizadela huda nesfeča. 
Čeprav zadnje dni, tako pravi, ne spi 
niti ne je, je vesel, da so se ljudje na 
zagorski občini tako prijazno odzvali 
in pokazali razumevanje. Prav tako 
sosedje, ki morda še najbolje vedo, 
koliko truda sta z ženo vložila v 
urejanje okolice. Plaz, ki je uničil 
urejeno okolico in obenem edino 
posestvo ob hiši zakoncev Radulovič, 
se je sprožil na sosedovo gmajno. 
Morda bi se v takšnem primeru kdaj 
kakšen sosed pritoževal, če bi mu 
plaz na gmajno "zvrnil" zemljo in 
ostankeporušene škarpe. Toda Cveto 
Petek sosedovo nesrečo sprejema 
razumevajoče in to najbrž precej 
šteje. Moralna podpora mnogokrat 
bolj osreči, kol materialna.

Mogoče bodo nekateri bralci 
Milanovo zgodbo prebrali 
brezbrižno in si mislili, da se njim to 
ne more zgoditi. Vendar ni tako. 
Narava ne izbira, kam in kdaj bo 
udarila. Nesreča, ki je udarila 
zakonca Radulovič, lahko doleti 
kogarkoli. Tisto, kar človek vse 
življenje gradi, ima rad in ceni, se

lahko v trenutku poruši. Zato jeprav, 
da smo ljudje ob tujih nesrečah 
pripravljeni pomagati. Saj veste, 
kako so pregovori včasih resnični. 
Pravi prijatelj ni tisti, ki se s tabo 
smeje. Niti tisti, ki se s tabo joče. 
Pravi prijatelj je tisti, ki s tabo občuti 
in ti v nesreči tudi pomaga.

Jerca Vučetič

Težave v Podlipovici
V Podlipovici pri Medijskem 

gradu na Izlakah so stanovalci 
nezadovolj ni, ker j im odgovorni 
kljub obljubam in zagotovilom 
niso rešili oziroma odpravili kar 
nekaj problemov, kijih pestijo.

Regionalna cesta Izlake - 
Mlinše, ki je speljana ob njihovem 
zaselku, je namreč popolnoma 
neosvetljena. Ni osvetljena niti 
tamkajšnja avtobusna postaja, da 
o morebitni označitvi te niti ne 
govorimo. Ko so leta 1973 
omenjeno cesto širili in prvič asfal
tirali, so tamkajšnjim stanovalcem 
obljubili, da bodo naknadno 
zgradili tudi "izmikališče" za 
avtobuse. Žal jim tega do sedaj ni 
uspelo uresničiti.

Poleg vsega naštetega cesta ne 
premore niti enega metra nujno 
potrebnega pločnika. Zaradi tega 
in zaradi teme je za pešce cesta 
zelo nevarna. Največ pešcev je ob 
6.14 in ob 22.00 uri, ko delavci

tamkajšnje tovarne zapuščajo ali 
prihajajo na delo. Seveda je tudi 
gostota prometa takrat največja. 
Tudi druga, delno makadamska 
cesta, ki je prav tako speljana 
mimo zaselka, bi bila potrebna 
ureditve. Zaradi plazu, ki se je 
sprožil pred leti, je omenjena cesta 
iz smeri Mlinš neprevozna.

Na KS Izlake so povedali, da 
poznajo problematiko ceste, ki 
pelje na Mlinše. Ureditev te ceste 
je v letošnjem načrtu, vendar le v 
dogovoru s tamkajšnjo tovarno. 
Prav zaradi neposredne bližine 
nekaterih tovarniških poslopij 
regionalni cesti bo na nekaterih 
mestih težko speljati pločnik. 
Glede ceste, ki jo je zasul plaz, pa 
pravijo, da KS nima lastnih 
sredstev za sanacijo plazu. Ker pa 
tamkajšnji krajani niso odrezani 
od sveta, se je reševanje plazu 
zavleklo.

I.G.
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Utrinki z morja
Turistična predsezona je skraja zelo dobro kazala, kasneje, v 

svojem zadnjem delu, pa se je sfižila. Izredno hladno, večidel 
deževno vreme je storilo svoje: namesto da bi se začelo število 
turistov povečevati, se je zadnje junijske dneve celo zmanjšalo. To 
velja tako za naša zdravilišča kot za obalo.

Ni pa edinole vreme vzrok za turistični osip. Svoje prispeva tudi 
cenovna politika. Cene so malodane zbezljale. Če je bilo na prvi pogled 
videti, da bo penzionska ponudba ostala v dosegljivih mejah, je 
zunajpenzionska presegla vse meje. Celo na tržnicah v slovenskih 
obalnih mestih potijujejo to pravilo. V Izoli in v Kopru, kjer smo 
opazovali prodajo sadja, zelenjave in drugih pridelkov, smo se ponovno 
prepričali, da sta turistična kraja resda med najdražjimi pri nas. Za 
kilogram paradižnika je še zdaj treba odšteti 330 tolarjev. Kilogram 
breskev malce boljše sorte prodajajo po 290 in 320 tolarjev. Se za 
kilogram solate morajo kupci odrinili več kot 330 tolarjev. Tudi vsa 
druga zelenjava in sadje sta draga kot žafran, vsekakor dosti dražja kot 
pri nas. Za vstop na plažo Simonovega zaliva zahtevajo 400, za sposojo 
ležalnika 500 in za senčnik 400 tolarjev. Ni težko ugotoviti, daje to za 
štiričlansko družino dejansko tolikšen izdatek, ki ga malokatera zmore, 
zato ostajajo ti poletni rekviziti neizkoriščeni. Za žejne in lačne je 
vzdolž vse slovenske obale dobro poskrbljeno, cene pa so temu 
primerne, po 1. juliju so jih še malce povečali. Za malo pivo boste 
povsod plačali vsaj 200 tolarjev. Za vse druge osvežilne pijače, zlasti 
brezalkoholne, pa velja pravilo, da stanejo po 200 in več tolarjev, v 
pločevinkah so še dražje. Sedemdnevni polpenzion velja v hotelu v 
Simonovem zalivu zdaj že 5.300, polni penzion pa 6.300 tolarjev. V 
portoroških hotelih so cene še višje, razen v hotelih nižje kategorije, 
kjer se najraje prodajajo nočitve z zajtrkom, kar prav tako ni poceni. 
V tem "biseru" slovenskega obmorskega turizma so cene pijač še 
nekoliko višje, prav tako tudi cene vseh vrst kakovostnih sladoledov 
in slaščic.

Povprašali smo tudi po menujih in izvedeli, da so še najcenejši v 
Mercatorjevi gostilni v Izoli, kjer je treba zanje odšteti po 750 tolarjev. 
Najdražje so ribe, saj boste morali celo za kalamare plačati v dokaj 
neuglednem gostišču 850 tolarjev. V sosednji, hrvaški Istri so cene še 
dosti višje. Ni naključje, da slovenski turisti, ki letujejo v kampih, 
prinašajo vse s seboj, od mleka do mineralnih vod, da ne omenjamo 
mesa in mesnih izdelkov. Prav tako ni naključje, da veliko Istranov 
prihaja po nakupih hrane in drugih potrebščin bodisi v mesta na 
slovenski obali, še raje pa prek naše meje v Italijo. Kljub temu istrski 
turistični delavci malodane prisegajo na slovenske goste. Ugotavljajo, 
da več porabijo, kot varčni Nemci. Slednji letos še bolj varčujejo, ker 
ugotavljajo, da je Istra celo za njihove žepe draga, predraga.

Še besedica o morju. Ni še toplo, prve julijske dni ni nikjer preseglo 
22 stopinj Celzija, znabiti kjerkoli v zalivih, kjer je voda plitvejša. 
Nestalno vreme in zlovešče napovedi tudi za del drugega meseca pa 
utegnejo odvrniti od letovanja številne tujce. Zato tudi hrvaška Istra po 
vsej verjetnosti ne bo dosegla predvidenega število nočitev.

Milan Vidic

Počitniško kratkočasenje
Center za socialno delo Trbovlje je tudi letos pripravil zelo zanimiv 

program kratkočasenja za mlade v času šolskih počitnic. Letošnje leto je že 
peto po vrsti, ko isti center organizira tovrstno preživljanje prostega časa 
šolarjev oziroma mladih. Program poteka od ponedeljka do petka, vsak dan 
od 9. do 13. ure, in to v Domu Svobode na Trgu F. Fakina v Trbovljah. 
Vključevanje je prostovoljno.

T.L.

EiIMBOv
SLAVKO 

MARČEN
Dvestoletna tradicija 

Steklarne Hrastnik je 
nekakšno sosledje, kako so 
se jasnila obzorja 
oblikovanja stekla. Kot je 
povedal Slavko Marčen, ki 
je od leta 1959 zaposlen v 
službi oblikovanja in 
razvoja, je slovensko 

steklarsko izročilo izredno bogato z domišljijo in ustvarjalnostjo. 
Odkar pa več poslujejo na evropskem tržišču, so njihove izkušnje 
precej drugačne. Menda je bil jugoslovanski trg manj univerzalen, 
kot je evropski. Uveljavljanje na evropskem tržišču pa je postopen 
proces, ko so hkrati izpostavljeni recesiji v Evropi, pa tudi 
nedojemljivosti Revirjev za sprejemanje novih oblik, ki bi imele 
večje možnosti prodaje. Nemara je s srcem in dušo predan delu, saj 
mu ni vseeno, kakšni časi se pišejo Steklarni. Sicer pa poleg časopisa 
Steklar, urejuje tudi Vitrurn, novejši časnik Steklarne Hrastnik, kjer 
zbira razne gospodarske in druge novice.

Steklo je dejansko čudovita in skrivnostna snov, ki znova ponuja 
uporabne možnosti, zato je steklarstvo svojevrstna umetnost, katerega 
stilno vrednost najbolje ovrednoti oblikovalec. Kot je dejal, se mu 
ideje ne porajajo v sanjah, kot imajo nekateri pravcato "življenje 
idej". Te nastajajo v sodelovanju ter glede na potrebe in možnosti, 
čeravno je vsaka ideja glede na vse to tudi zminimalizirana. Sploh v 
proizvodnem procesu dostikrat 'bentijo' zaradi nemogočih oblik in 
zahtev. Čeravno je mnenja, da je težko kaj spremeniti.

Na sejmih, ki se jih udeležujejo po svetu, predstavljajo predvsem 
namizni, razsvetljavni in embalažni program. Posebej domiselni 
izdelki ga navdušijo. Nemalo unikatnih kreacij ima tudi Steklarna. V 
seriji kozarcev, na primer, je kozarec za mleko z volovskimi rogovi. 
Dokaj izdelkov nastane tudi v sokreaciji. Razni aktualni katalogi 
steklarskih dejavnosti, tudi uporabnega stekla, ga zelo pritegnejo, 
saj ne spregleda, kako težko je evropskemu trgu ponuditi noviteto. 
Tudi službena potovanja odtegnejo dosti časa. V poslovnih odnosih 
mu največ pomeni poštenje. Tako rekoč prisega na človeka, saj 
marsikakšne firme odpovejo brez človeške pristnosti in prijateljstva.

Iz življenj skih smernic, ki so bile kdaj manj, pa tudi bolj negativne, 
je izpeljal svoj življenjski moto, da vsak dan prinaša nekaj, česar do 
takrat ni vedel, torej se vedno uči iz novega. Vendarle ne pretirava le 
z oblikovanjem, saj se v dobršni meri posveča družini, kot tudi 
rekreaciji. Pravi sicer, da ima dinamično in kreativno delo, kjer 
pohvale in graje deli le tržišče, kljub temu pa je zelodružinski človek. 
V življenjskem horoskopu, ki mu je pomembnejši od dnevnih, pa je 
dobil potrdilo zvestobi družini in prijateljem, ki menda zanj povsem 
drži. Ambicioznost in kvaliteta pa sta njegov imperativ na vseh 
področjih.

Petra Radovič
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Milenko Mi- 
kanovič, strojnik 
iz Hrastnika: "Še
nisem slišal za 
satanizem, niti ne 
vem, če obstaja v 
Zasavju. To mi ni 
poznano, niti ne 
razumem, kaj sata
nizem pomeni."

Inge Surina, 
upokojenka z Dola 
pri Hrastniku:
"Nisem še slišala za 
satanizem in nisem 
obveščena, da to 
sploh obstaja. 
Verjetno pa je v 
kakšni navezi zvero, 
morda ravno nevera,

Vinko Žagar, 
študent iz Hrast
nika: "Mislim, da 
satanizem pomeni 
čaščenje satana, ki 
predstavlja zelo 
hudo zlo in lahko 
zelo škoduje. Kot 
vem, se s tem 
ukvarjajo večinoma 
srednješolci."

Florjan Plevnik, 
upokojenec iz 
Trbovelj: "V glav
nem rad živim na 
realnih tleh, četudi 
sem tudi o sata
nizmu že slišal.
Sploh me obiskujejo 
z raznimi indijski
mi knjigami glede 
zdravja, joge, ven
darle rajši stojim na realnih tleh."

satanizem obljublja izpolnitev posameznikovih ambicij, predvsem lastne votjekotabsolu tne,
e prevlado tako imenovanih

Ml e človeške narave.morda le razumevanje kozmičnih til.

Ana Nagode,
1 dijakinja iz lr-
j bovelj: "Nekaj

sem že slišala o
I satanizmu, da je
I to nekaj hudo-
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bnega in da 'A1
1 prirejajo obrede v
J čast hudobnemu. ...

Sicer pa ne vem,
ali satanizem

obstaja tudi v Zasavju."

Dejan Porle, 
klju.čavničar iz 
Trbovelj: "Vsak 
ima svoje mišljenje 
o satanizmu. Morda 
jih v hudiča več 
verjame kot v boga, 
kajti vsaka vera ima 
satana, bog pa je 
različen. Mislim pa, 
da verovanje kot 
tako ne škoduje.
Vsekakor pa je satanizem razširjen tudi v 
Trbovljah, saj je videti okoli obrnjene križe in 
napis "bad religion", kar pomeni hudobna vera."

Čerima Čosič, 
gospodinja iz 
Zagorja: "Ne
vem, kaj bi rekla, 
da je satanizem. 
Verjetno marsi
koga zanima, kaj 
je satanizem. Ver
jetno tudi sata
nizem nekaj po
meni , morda dobro 

ah slabo. Mislim pa, da v Zasavju satanizem ni 
razširjen."

Frančiška 
Kastelic, 
upokojenka iz 
Zagorja: "Slišala 
in tudi brala sem 
o satanizmu.
Vendar ne ver
jamem v sata
nizem, mislim, da 
to ni mogoče.
Veijetno je tudi
res, da dokler ne doživiš, tega ne veš."



Barbara Renčof

Polepšati si 
(Inn...

Vsakdo od nas ima svoje želje in hrepenenja, kaj želi doseči v 
Življenju. Končati šolo, najti dobro službo, imeti dobre prijatelje 
in nekoga, ki ga imaš lahko rad. Pogosto pride potem želja 
ustvariti si družino in svoj dom. V svojih hrepenenjih po vsem, kar 
Želimo doseči, včasih pozabimo na dan, ki ga imamo pred seboj. 
Pozabimo, da se moramo veseliti drobnih pozornosti, ki jih 
prinese vsaka minuta našega življenja.

Bettina von Armin je dejala: "Kdor hrepeni po svetlobi, ni brez 
nje, kajti hrepenenje je že svetloba."

Če si torej iskreno želimo biti srečni in zadovoljni s svojim 
Življenjem, bo vse to kmalu prišlo, ampak nekaj moramo vseeno 
storiti za to.

Preprosto vzeti si dan zase v tem hitrem življenjskem ritmu in 
početi stvari, ki te veselijo, pa čeprav so včasih malce otročje.

Sicer je v današnjih časih kar težko obdržati optimizem, ko nas 
v vseh medijih obveščajo o samih nesrečah, propadlih podjetjih, 
problemih in katastrofah. Včasih je dobro, če človek ne gleda 
preveč televizije, posluša radia in prebira po časopisih, koliko je 
bilo mrtvih čez vikend, o raznih družinskih tragedijah in umorih, 
ki jih je na žalost tudi pri nas vse več.

Prav zanimivo bi bilo imeti časopis, v katerem bi pisali samo o 
pozitivnih dogodkih. Vprašanje je, če bi ga ljudje brali s takšnim 
veseljem, kot prebirajo časopise, ki so dandanes polni negativnih 
novic.

Pri pisanju gre namreč za vzajemnost med tistimi, ki berejo, in 
tistimi, ki pišejo. Bralci hočejo šokantne novice, in zato novinarji 
brskajo po problemih in pišejo predvsemonjih. Ameriški pregovor, 
ki velja za dobre novinarje, je: "Bad news is good news," kar 
pomeni, da je novica dobra za objavo, če je negativna.

Toda če bomo v vsaki stvari, ki se nam zgodi, videli kaj dobrega, 
bomo tako delovali tudi na tiste, ki nas obkrožajo.

Robert Fullgum je v svoji knjigi napisal, da se včasih namenoma 
nasmehne in pomežikne tudi kakšni ženski, čeprav ni ravno 
lepotica in nima nobenih namenov z njo. Meni namreč, da lahko 
s tem polepša dan več desetim ljudem, če se nasmehne enemu 
človeku.

"Mogoče je ta ženska učiteljica, ki je obremenjena s svojimi 
problemi in naveličana službe, ki jo opravlja. Ampak ker sem jo 
spravil v dobro voljo s tem, ko sem bil prijazen z njo, bo ona malce 
bolj potrpežljiva s svojimi učenci in skupaj bodo preživeli prijeten 
dan v šoli, "je napisal Robert Fullgum.

Včasih bi se morali odrasli učiti od otrok, ki znajo sprejeti 
dobro in vračajo z istim. Znajo se veseliti drobnih reči in se ne 
obremenjujejo toliko z življenjem.

Torej če ostanem pri naslovu "polepšati si dan", vam želim, da 
bi bil današnji dan najlepši dan v vašem življenju, da bi počeli 
same dobre reči, da bi slišali na radiu popevko, ki vas spravi v 
dobro voljo in da bi srečevali ljudi, s katerimi se dobro razumete.

Obenem pa tudi vi naredite nekaj, kar bo drugim polepšalo 
dan. Pridržite komu vrata ob vstopu v trgovino, nasmehnite se in 
sprejmite, da je življenje lepo takšno, kakršno je.

Za konec pa naj vam navržem še indijski pregovor, ki pravi, da 
se smehljaj, ki ga izžarevaš, vrača nazaj k tebi.

:_______________ ;

Milan Vidic

Po prvem 
polletju

Pogledi in mnenja ter sodbe o minulem polletnem gospodarjenju 
so dokaj vsaksebi. Vlada je še nedavno tega zatrjevala, da se je 
Zgodba o uspehu začela malce obotavljati, meni pa, da ima 
gospodarstvo še venomer dovolj vetra v jadrah, da ne bo izgubilo 
sape. No, nekaj svežega vetra mu je vsekakor dala s sprejetjem 
nekaterih ukrepov, ki pa, kot je videti, ne bodo prida zalegli, vsaj 
toliko ne, kot smo pričakovali.

Skrb vsekakor povzroča ponoven vzpon inflacije. Ta je bil 
prejšnji mesec nekoliko zaustavljen, nikjer pa ni rečeno, da bo to 
obveljalo tudi prihodnje mesece. Če h galopu inflacije prištejemo 
še pešanje rasti gospodarjenja pa zmanjšanje konkurenčne 
sposobnosti na zunanjih trgih pa sedanje davčne obremenitve in 
še zmanjšanje izvoznih naročil, bi skorajda morali ugotoviti, da 
zlepa nismo bili v tolikšni zagati, kot smo ta čas. Še veliko bolj 
bomo seznanjeni z razmerami takrat, ko bodo znani vsi podatki 
polletnega poslovanja, zlasti o doseženem dohodku, profitu in o 
rdečih številkah.

Za zdaj pa povsem drži, da ob rastoči inflaciji, hkratni krepitvi 
tečaja domačega tolarja in manjši gospodarski rasti pravzaprav 
tonemo. Podobne situacije doslej ne pomnimo. Nekaj povsem 
drugega bi bilo, če bi vrednost tolarja rasla ob padanju inflacije. 
To bi vodilo k večji produktivnosti pa k večji konkurenčnosti in 
primerljivosti s tujino, pravijo v Banki Slovenije. Zdi se potrebno 
naglasiti tudi to: naš uvoz se še nenehno povečuje, izvoz pa, kot 
je videti, ne bo višji kot za borih 3,4 odstotka. Dogaja se, da 
uvozniki resnično živijo na račun izvoznikov, kar je nevzdržno, 
Žal pa resnično. Nadaljnje povečanje uvoza in manjša izvozna 
rast nas utegneta drago stati, na kar resno opozarjajo tudi večje 
zasavske izvoznice, ko namreč zaskrbljeno ugotavljajo vedno 
manjše zaslužke od prodaje na tujem.

Pri nas doma smo zdaj na tem, da se postopoma končuje proces 
urejanja tistih gospodarskih družb, ki so v stečaju ali so se mu za 
las izognile. Nastajajo tista jedra, ki imajo pogoje za obstanek in 
celo razvoj. Cena za to pa je gromozanska: veliko manj zaposlenih, 
in, kot nekateri zatrjujejo, povsem se spreminja tudi lastninska 
podoba teh podjetij. Po drugi plati pa smo priča resnim poskusom 
ustanavljanja novih delovnih mest, vendar ne gre in bo šlo tako 
zelo počasi, kot menda nikjer drugod.

Polletni poslovni in drugi rezultati zasavskega gospodarstva 
bodo vsekako bolj pičli od pričakovanih in predvidenih. Manjši 
bo tudi dosežen dohodek, izgube pa se bodo ponekod celo 
povečale. Najbolj bode v oči manjša prodaja na tujih tržiščih, ki 
pa je bila nekako pričakovana. Res pa je tudi, da v večjih 
gosporarskih družbah nikoli niso doživljali toliko obiskov tujih 
kupcev, vsaj potencialnih, kot maja in junija, pa še celo ta mesec. 
Gre za poskuse prodajanja našega blaga še v druge evropske in 
ostale dežele, kar je pravzaprav potrditev našega dolgoletnega 
mnenja, da mora tudi zasavski izvoz postati bolj razpršen, se 
pravi, ne sme in ne more ostati omejen le na nekaj največjih 
evropskih dežel.
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Kakšen je bil glavni namen 
vašega obiska v Zagorju in o čem 
je tekel pogovor?

Pogovor je tekel o nadaljnji usodi 
srednjega šolstva v Zagorju. Ob tem 
stno govorili tudi o uvajanju višjih 
šolskih programov na tem področju. 
V veliki meri je šlo za vprašanje 
programov; kateri konkretni 
programi naj bi se izvajali v 
srednješolskem in višješolskem delu 
celotnega sistema izobraževanja. 
Pogovor je tekel tudi o tem, kako 
zaključiti investicijo na področju 
športne dvorane in kako zapreti 
konstrukcijo glede enoizmenskosti 
pouka. Dogovorili smo se, da bomo 
skupaj skušali najti odgovor na 
vprašanje, v katerem segmentu bi 
lahko celotna regija, to namreč mora 
biti regijski program in regijski 
projekt, kandidirala za eno od višjih 
šol v naslednjem letu. Ob tem bi bilo 
treba dosti narediti tudi na povsem 
konkretnih dogovorih, kaj so 
pripravljene storiti občine in kaj 
gospodarstvo teh občin.

Lahko poveste bolj konkretno, 
kateri vsebinski višješolski 
programi so primerni za to regijo?

Največ zanimanja je za področje 
managementa in organizacije dela. 
Lahko rečem, da ni država tista, ki 
naj bi povedala, kateri program je 
najbolj primeren za neko regijo. To 
morajo storiti odgovorni v regiji. Za 
nek povsem določen program morajo 
v regiji nameniti tudi sredstva. V 
letu 1997 in še vkakšnemletu kasneje 
smo pripravljeni pristopiti s sredstvi, 
da bi tak program lahko stekel. 
Medtem pa pričakujemo, da bo 
praktičen del takega programa tekel 
s pomočjo občin in gospodarstva 
regije. Na njih je, da povedo, kaj 
hočejo. Na drugi strani je to tudi

stvar dijakov in dijakinj, ki 
zaklj učuj ej o srednj o šolo. Onim orajo 
povedati, ali se res želijo vpisati v 
tak program. Vse te parametre bodo 
pripravili in upam, da se bomo kmalu 
lahko začeli pogovarjati bolj 
konkretno.

Glede srednjih šol smo se letos 
odločili za premik dela tehničnih šol 
v Trbovlje in za povezavo dveh šol, 
ki sta imeli težave pri vpisu. V 
Zagorju se dijaki lahko vpisujejo v 
tri oddelke trgovskega programa. S 
tem se ob že obstoječem programu 
zaokrožuje neka slika, ki gre v smeri 
gostinstva in trgovine. V to smer naj 
bi se, tudi po mnenju župana in 
ravnateljice, srednje šolstvo v 
Zagorju tudi razvijalo. Na načelni 
ravni to podpiramo. Pogovarjali smo 
se tudi o povsem konkretnih stvareh, 
kako nanovo opremiti in izvesti 
nekatera investicijska dela do začetka 
pouka. Ostaja pa temeljno vodilo - 
interes - ne samo občine Zagorje, 
temveč celotnega prostora, da se ti 
programi razvijajo naprej. Mislim, 
da so gostinstvo, turizem, trgovina, 
ekonomija propulzivni programi, in 
kdor bo znal tu pametno ravnati, ta 
bo imel perspektivo.

Tako v Trbovljah kot tudi v 
Zagorju so, vsaj projektno, stvari 
glede gradnje športnih objektov 
rešene. Ministrstvo je tisto, ki naj 
bi pri teh stvareh tudi finančno 
pomagalo.

208 milijonov tolarjev gre 
konkretno v športno dvorano v 
Zagorju. Dvorana naj bi bila v letu 
1997 zgrajena. Pogovarjali smo se o 
povsem konkretnih finančnih 
aranžmajih, o dinamiki dotoka 
sredstev za to investicijo. Dotaknili 
smo se tudi investicije v Trbovljah. 
Tam posebna skupina, ustanovljena

skupaj z občino, pripravlja 
podrobnejši projekt. V Trbovljah je 
nekaj težav s statiko, s trdnostjo in 
terenom. Ampak tudi tam težave 
precej hitro odpravljajo.

To pomeni, da ste pregledali 
upravičenost, oziroma neu
pravičenost takih projektov v teh 
krajih. Ali ministrstvo za šolstvo 
ocenjuje, da sta objekta v 
Trbovljah in Zagorju potrebna?

Ministrstvo pri vsakem objektu 
loči dvoje. Po eni strani tisto, kar je 
v skladu z normiranimi površinami. 
Stvar države je, da presodi' 
upravičenost investicije in lastnega 
sovlaganja. Za sovlaganje se 
odločimo, če ocenimo, da so 
investicije upravičene. V drugem 
delu pa v vsaki občini in pri vsakem 
objektu sovlagajo občine. Seveda 
tam, kjer želijo v občinah pridobiti 
višji standard od tistega, ki ga država 
predvideva po lastnih normativih. 
Da podpiramo in pozdravljamo 
takšne iniciative, ki prinašajo ljudem 
višji standard, je samo po sebi

razumljivo. Mi smo nenazadnje tudi 
ministrstvo za šport.

V zasavskih šolah se pojavljajo 
določene težave s kadiš je to 
težava, ki zadeva tudi ministrstvo 
za šolstvo in šport, oziroma ali 
spremljate te težave?

Spremljamo. Kadrovska struktura 
je, povprečno gledano, v šolah dokaj 
ustrezna. So pa segmenti, kjer so 
evidentni problemi. Tuji jeziki, 
konkretno angleščina, je eden izmed 
perečih problemov. Še pred leti temu 
namreč ni bilo tako. Trenutno pa 
cveti zasebno poučevanje jezikov in 
jezikovne šole absorbirajo zadostno 
število diplomantov teh smeri. 
Povpraševanje po ljudeh, ki poznajo 
tuje jezike, je trenutno precejšnje. 
Mislim, da se celotna zadeva 
vendarle umirja. Verjetno bomo z 
večjim vpisom in še s kakšnimi 
drugimi ukrepi postopoma kaj 
premaknili. Drugače pa velja za vse 
šolske sisteme, da ko je družba v 
razcvetu, v šolah težje dobiš kadre. 
Puli faktor, kot temu pravijo
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sociologi, je močan. Ko pa se družba 
stabilizira ali pride v krizo, je velik 
pritisk na šole. V si bi bili pripravljeni 
poučevati. Deloma je to povezano 
tudi s plačami. Na področju plač 
smo s sindikati dosegli dogovor. 
Zakon je sprejet, plače se bodo 
relativno popravile. Pričakujem, da 
bo kombinacija obojega 
stabilizacija vzpona in boljše plače 
ter solidnejši pogoji - morala 
pozitivno vplivati na kadrovsko 
strukturo v šolstvu. Resje tudi, da to 
področje urejamo tudi s politiko 
štipendiranja in z dogovori z 
univerzo. Univerza je tista, ki pove, 
kaj in koliko šolati.

Ste bolj minister za šolstvo ali 
bolj minister za šport?

Formalno sem minister za oboje. 
Če pa me vprašate, s kolikšnimi 
sredstvi razpolagamo na katerem 
področju, je razmeije približno sto 
proti ena V korist šolstva. To nekaj 
pove tudi o mojih obveznostih.

Kako pa je to razdeljeno 
časovno? Tudi sto proti ena?

Ne, to bi bilo prehudo. Če bi trdil, 
daje to pol pol, bi bila to laž. Imamo 
namreč zelo agilnega državnega 
sekretaija za šport. On opravi večji 
del tega posla. Sam se vključujem, 
ko so zgodbe bolj zapletene in rahlo 
neprijetne. Pa tudi kdaj, ko je lepo. 
Včeraj sem bil na primer na sprejemu 
ob odpravljanju naše reprezentance 
na olimpijske igre v Atlanto. To so 
svečane in prijetne priložnosti. Če 
bo sreča mila, bom ob tem, ko bom 
obiskal ameriško ministrstvo za 
šolstvo, preživel tudi tri dni v Atlanti. 
To je prijetnejši del. Včasih sem se 
ukvaijal z atletiko, in rad pogledam 
kakšno finalno tekmo.

Torej, če boste res odšli v 
Atlanto, boste obiskali kakšno 
atletsko tekmovanje. Še kaj 
drugega?

Takratjekarnekaj "naših" finalnih 
tekmovanj. Verjetno si bom pogledal 
čirnveč, vse je tako ali tako 
nemogoče. Vem, da so naši veslači 
zelo dobri, Debevcu se forma vzpenja 
in tako naprej. Skratka, želim, da bi 
našim šlo kar se da dobro. Vendar j e 
to samo en segment. Drugi je, ko gre 
za denar.

Tu so zadeve bolj neprijetne?

Tu so zadeve rahlo prozaične. 
Dogovarjanje o tem, kako dobiti več

sredstev (tudi na primer od loterije 
za področje športa) in kako zagoto
viti, da bi občine vsaj tisti delež, ki 
naj bi ga po nekih merilih namenile 
temu področju, resnično namenile 
temu, je včasih kar neprijetno.

Na primer pri gradnji telo
vadnice sta šolstvo in šport lepo 
združljiva.

Poskušamo kombinirati oba 
segmenta. Mislim, da smo v šport v 
zadnjih štirih letih več vložili skozi 
šolski denar kot neposredno skozi 
športni denar.

Vaš komentar o prerekanjih 
glede ustreznosti oziroma 
neustreznosti Janeza Kocijančiča 
kot predsednika Olimpijskega 
komiteja.

Predsednik Olimpijskega 
komiteja je oseba, ki jo izvolijo na 
skupščini športnih zvez. Zame je 
ustrezen vsakdo, ki je izvoljen. In 
neustrezen vsak, ki bi ga kdo tja 
postavil na kak drug način.

Minister za promet in zveze Igor 
Umek se menda ukvarja z jadral
nim padalstvom. Se morda tudi vi 
ukvarjate s kakšnim ekstremnim 
športom?

Kdaj pa kdaj mi obetajo kakšen 
padec. Ampak ne ravno te vrste. 
(Smeh.) Ukvarjam se s športom. 
Ukvarjati se s športom je dokaj 
ambiciozna trditev. Sam igram 
relativno redno košarko, redno 
plavam. Kdaj pa kdaj igram tenis. 
Tudi v tem koncu.

Vaš povprečen delovni dan? 
Kako poteka?

Traja. Včeraj, če vzamem na 
primer včerajšnjega, sem ga končal 
okoli desete ure zvečer. Zadnji 
telefonski pogovori so se, ker smo 
urejali še neke tekste za danes, 
končali ob enih ponoči. Ponavadi, 
resnici na ljubo, tako pozno telefonov 
ni več. Ob polnoči velja, da se 
telefoniranje konča. Brez vseh 
pretiravanj pa lahko rečem, da 
delovnik dostikrat traja do kakšne 
poldruge ure ponoči, ko seje že treba 
pripravljati na naslednji dan. Sicer je 
to videti zelo preprosto, pa vendar. 
Vedeti, da so ti in ti problemi, pri 
čemer ministrstvo, vsdj glede 
denarja, gospodari s približno stotimi 
milijardami tolarjev, to veliko pove. 
Ne samo, koliko denarja je, temveč 
tudi,kolikojeproblemov. Spremljati,

kje se kaj dogaja in vse skupaj 
koordinirati, ni lahko. Sicerje včasih 
res užitek, ko nam kaj uspe, na srečo 
nam je kar veliko uspelo. Sicer pa 
zna delo biti zelo zoprno. Zjutraj pa 
ne začenjamo prav zgodaj. Ponavadi 
pridem v službo okoli osme ure. Prvih 
petnajst minut s šefico kabineta 
preletimo, kakšni so cilji določenega 
dneva, kaj vse je potrebno postoriti. 
Veliko stvari pa urejam na poti v 
službo. Mobiteli so tu res koristna 
stvar. No, potem se začne delo. Eden 
izmed največjih problemov je 
menjavanje tem. Na primer zjutraj 
začnemo z najbolj urgentnimi stvar
mi. Vsak dan se za kakšne pol ure 
sestanem z ožjo ekipo. Po deveti uri 
pa se začne nek redni tempo. Kadar 
se delo konča okoli šeste ali sedme 
ure popoldne, imamo vsi občutek, 
da gremo domov zgodaj. Če 
končamo proti deseti, se nam ne zdi 
to nič problematičnega. Najkasneje 
sem odšel z ministrstva ob pol petih 
zjutraj. Vendar je bil to ekstrem.

Veliko potujete?
Ne. Sodim med tiste, za katere 

pravijo, da zanemarjajo mednarodni 
vidik. Imam pa dosti stikov s tujimi 
ministri. Ravno včeraj smo se 
dogovarjali za srečanje z danskim 
ministrom v Atlanti, če bom res tam. 
Dosti vabimo tujce k nam. Če rečem 
naravnost, krademo' ideje, da se 
naučimo, kaj je mogoče dobrega 
'pobrati'. Če j e treba, grem. Ne maram 
velikih zasedanj. Bilaterala da! 
Multilaterale, ta velika srečanja, pa

se mi zdijo na nek način izguba časa. 
Čeprav mislim, da bo naslednji 
minister, v naslednjem mandatu, tudi 
na tem področju moral narediti nekaj 
več. Če ti gori v hiši in če ne znaš 
zapreti oken v svojem stanovanju, 
potem ne hodi v druga stanovanja. 
To je moje geslo.

Koliko medalj bo po vašem letos 
na olimpijadi v Atlanti osvojila 
Slovenija?

Sem minister za šport. In bilo bi 
zelo nesramno, če bi reprezentanci 
pritiskal na glavo s tem, kaj in koliko 
ter po možnosti še kdo bo kaj dobil. 
Srečen bom, če bo kakršnakoli 
medalja. Včeraj, ko sem našim 
zaželel vse najbolje v Atlanti, sem 
rekel, da so pričakovanja v tej državi 
proizvedli tudi sami z dobrimi 
rezultati preko leta. Ampak naj se 
bolj kot v pričakovanja nas, 
državljanov in novinarjev, raje 
obrnejo v lastna pričakovanja. Če se 
jim bo uresničilo četrt tistega, kar 
pričakujejo sami, se jim bomo lahko 
poklonili. Njihova pričakovanja so 
zame ključna.

Ste morda kaj spremljali 
evropsko nogometno prvenstvo?

Sem. Ker imam sina, ki je "visel" 
pred televizorjem. Lahko vam 
povem, da sem, ker ni bilo naših, 
navijal za Čehe. Zdi se mi dobro biti 
na strani tistega, za katerega veš, da 
je zelo soliden, obenem pa ves čas 
veš, da ne bo zmagal.

Jure Nagode



Človek od nekdai čuti potrebo po pripadnosti nečemu, kar bi potrjevalo 
njegov obstoj, katerega bi utemeljil z identifikacijo.

V sodobnem svetu se ta potreba še posebej izraža. Moderna zmeda in 
zbeganost človeka naravnost silita, da poišče svoje mesto v družbi.
Tako nastajajo razne združbe, delujoče izven obstoječega reda in 

ureditve. Ker so zaradi svojega tajnega delovanja ovite v plašč 
skrivnostnosti, so z ene strani ravno toliko mamljive, kot so z druge 

osovražene. Človek v svoji preprostosti raje sprejema tisto, kar misli, 
da razume. Kajti vse, kar obstaja izven obstoječih normativov, mu 

predstavlja tabu. Pa vendar človeštvo vse od svojega nastanka 
vzdržuje različne vrste verovanj. Ta so razumna in sprejemljiva le 

tistim, ki se identificirajo kot posamezniki v družbi, kateri pripadajo 
po osebnem izboru.

Razne razprave o delovanju skriv
nostne sekte simpatizeijev tistega, 
čigar imena še danes v kakšni bolj 
pobožni družini ne želijo izgovoriti, 
v zadnjem času dvigajo prah v naši 
državi (ali vsaj v medijih). Vendar 
kakorkoli že, satanizem je prisoten 
tudi v Zasavju. Imena pripadnikov 
niso pomembna. Zanima nas pred
vsem vloga njihovega delovanja 
(verovanja) v naši sredini in to, v 
kolikšni meri lahko njihova 
ideologija vpliva na že obstoječo. 
Ker smo želeli vso stvar malce 
preveriti, smo se pogovorih z enim 
od članov satanistične sekte, ki se 
imenuje INBORG. Sekta nima sedeža 
v Zasavju, zato je vsakršna 'panika' 
odveč. Zaradi mogočih reakcij in na 
željo osebe, s katero smo se pogo
varjali, ostaja ime znano samo nam.

Kaj je za vas satanizem? Ali je to 
simpatiziranje s hudičem?

V bistvu ne. Satanizem je življenj
ska filozofija, temelječa na načelih, 
ki podpirajo vso svobodo posame
znika. Moto je, da delaj tisto, kar ti 
ugaja, in to z vsem srcem. Ljudje si 
predstavljajo Satana kot hudiča, 
vraga, zlodeja... Kot skušnjavca 
rdeče barve s kopiti, repom in rogovi. 
Vse to je traparija. Satanizem bi se 
lahko imenoval tudi realizem ali 
humanizem, ker pač dovoli, da človek 
deluje po svojih prirojenih nagonih.

Satanizem je bil vedno sinonim 
zlega. Kako lahko izpodbijate to 
prastaro trditev?

To so si izmislili omejenci, ki so se 
okoriščali na račun naivnih ljudi. 
V sak človek ima v sebi svojega boga. 
Tega časti in poveličuje ter zaupa 
vanj.

Torej priznavate obe strani? Saj 
ima človek v sebi dobro in zlo, ki 
niha ali pa se opredeli za eno stran.

Odvisno od predstave, kaj je 
negativno in kaj pozitivno. Pozitivno 
je za nekoga negativno in obratno. 
Tisto, kar delaš, je v vsakem primeru 
pozitivno, ne glede na mišljenje 
ostalih-

Kako bi vi opisali Satana?
Satan je energija, kije prisotna pri 

vseh naravnih in nadnaravnih 
dejanjih. Hkrati pa nam to ime 
predstavlja moč, ki vodi svet. 
Predstavlja človeka in njegove 
nagone. Je nasprotje vsega, kar zavira 
človeka pri njegovem življenju. 
Zavira njegov razvoj. Pod njegovim 
imenom si satanisti predstavljamo 
energijo, katero lahko izkoristimo in 
tako dosežemo osebni užitek. Je 
energija, s katero pridemo do 
življenjske samoizpopolnitve.

Kako vidite sebe v svetu?
Vsak, ki sliši besedo satanizem, 

takoj pomisli napekel, zlobo. Splošno 
mnenje je, da vstopu v sekto sledijo 
orgije, ubijanje dojenčkov, klanje 
Živah in razna mučenja. Pravi sata
nisti temu popolnoma nasprotujemo. 
Človek je od vseh najbolj zloben. Ne 
vidim razloga, čemu bi bilo potrebno 
kogarkoli ali karkoh žrtvovati, da bi 
dosegli neko stopnjo energije. Če 
ima nekdo namen postati čarovnik 
ali mag, lahko to stori brez nekakšnih 
grozljivih posegov. Potrebuješ le 
dovolj trdno prepričanje in seveda 
dovolj energije.

Idejni vodja...
Satanizem je ustvaril čas. 

Novodobni ustanovitelj je Anton S. 
LaVey, kateremu nauki iz verouka

niso zadostovali in je začel spletati 
nekaj svojega izven normativov. 
Ukvarjal se je z okultizmom in 
metafiziko, seveda tudi s črno magijo, 
in tu je našel smernice za svoje 
delovanje. Leta 1966 je razglasil 
Satanovo cerkev in postal črni papež.

Vaš nauk?
Naš nauk se ravna po načelu 

močnih. Na primer, da nobeno 
božanstvo ne kroji naše usode, razen 
nas samih. Potem, da mora biti človek 
vdan svoji družbi in biti pozoren na 
vse, kar prestopi prag njegovega 
okvirja delovanja. Več dejavnikov 
pomeni več energije in s tem tudi več 
moči. Satanizem se ponaša z elitnim 
razumom. Pri vstopu v sekto se 
preizkusijo kandidatove sposobnosti: 
vsesplošna razgledanost in moč 
osebnosti. Slednje geslo je: Nikoh 
ne odpusti tistemu, ki te je izdal! 
Sovraži z vsem srcem! Postani 
sovražnikova najhujša nočna mora! 
Maščevanje mora biti silovito in 
učinkovito. Neuspeh je nespreje
mljiv. Vedno moraš zagovarjati svoja 
stališča. Skrivanje v senci ni značilno 
za močne. Izogibati se je treba 
slabičev, ker ti ne bodo nikoh uspeh 
prebroditi lastne krize. Vsak mora 
odgovarjati za svoja dejanja. Razva
jati se je treba v vseh življenjskih 
užitkih. Življenje je tukaj inga uživaj! 
Satanistična magija je koristna le, če 
jo znaš pravilno uporabljati.

Kabala...
Kabala je ustno izročilo, katerega 

ni moč najti v nobeni literaturi. 
Prehaja iz roda v rod. Najboljši 
posredovalci Kabale so mojstri, 
katerih nauke prakticirajo tudi v naši

sekti. Kabala opisuje vsebine črnih 
maš in poteke raznih eksperimentov, 
katere so opravljah določeni ljudje 
in v katerih so uspešni. Kakšna mora 
biti črna maša, kako izpeljati 
določene poskuse in katere besede je 
potrebno izgovoriti ob tem. O tem 
govori Kabala.

Kakšno je vaše stališče do 
fanatikov, ki opravljajo razne 
fantomske obrede?

Tudi v Kamniku je delovala takšna 
sekta, ki je na ostale vrgla temno luč. 
Oni so namreč posiljevali nune, 
pretepali ljudi in žrtvovali Živah. To 
niso bili nikakršni satanisti, kajti mi 
spoštujemo vsako življenje, tudi 
življenje živali. Iztirjenci izkoriščajo 
naše ime za svoje podle dejavnosti, 
kar ni nič novega. To so slabiči, ki 
bodo 'izbrisani'.

V čem se vaši obredi razlikujejo 
od starodavnih?

Mi ne žrtvujemo ničesar in niko
gar. Na primer, zloglasna črna maša. 
Najbolj prekleta od vseh relikvij. 
Naj povem, da je to le propaganda. 
Tu ni prisotnih orgij niti kivi. Čma 
maša je oblika psihodrame. Črna 
maša je za sataniste v svojih prekleto 
ortodoksnih ritualih ne le neka odveč
nost. Ritual črne magije mora povzro
čiti duševni pretres, kajti le tako lahko 
izmerimo njen učinek. Začutiti moraš 
tisto pravo jezo. Takrat se ti izpolni 
pravi ego. Takrat imaš najtrdnejše 
stahšče, in namen je dosežen.

Verjetno imate v svoji sredini 
Magusa ali Magika?

To je človek, ki je naš duhovni 
vodja in v resnici obvlada stvar. Se 
pravi, stvari, katere nam ostahm še 
niso povsem dojemljive. Niti 
dopustne. To so področja čarovništva 
in raznih drugih stvari. Magik zna 
narediti mnoge stvari in lahko ga 
primeijamo v neki meri z LaVeyem, 
po katerem smo povzeli filozofijo. 
Obvlada seveda področja črne 
magije, rdeče magije, kakor tudi 
razne obrede, ki sodijo zraven.

Ali obstaja satimistično mašče
vanje v obliki urokov, prekletstva?



Nikomur ne ostani dolžan in nihče 
naj ne ostane dolžan vam. Maščeva
nj e je načrtovano in silovito. Razvleci 
njegovo dušo in polomi njegovo 
zavest. Obstaja maščevanje. Lahko 
se maščuješ na daljavo. Satanistična 
magija zajema tudi maščevanja

Čarovnice imajo svoj praznik - 
Sabat Kaj pa vi?

Kakor imajo čarovnice svoj 
praznik, tako imamo tudi mi razno
razna srečanja Naš največji praznik 
je osebni rojstni dan.

In?
Če krojiš boga po svoji podobi, 

zakaj bi ne gojil boga v samem sebi? 
V tem primeru je prav, da vsako leto 
praznuješ obletnico svojega rojstva, 
svojega boga. Naslednji praznik se 
imenuje Hallowen ali noč čarovnic, 
ki je 31. oktobra ali 1. novembra. V 
času Druidov, prastarih svečenikov, 
je bil to v Angliji eden naj večjih 
ognjenih festivalov. V tem času so 
duhovi, demoni, duhovi mrtvih in 
čarovnice posebno aktivni in 
naklonjeni. Takrat so mladi izvajab 
magične obrede, kjer so določali 
partneije za poroko. Starci so pazili 
svoje hiše pred čarovniškimi vplivi, 
demoni in duhovi, ki so imeli v tej 
noči posebno moč.

Walpurgina noč. VValpurga je bila 
rojena v Angliji, v 7. stoletju. S 27. 
leti je postala nuna. Na željo 
sorodnikov je odpotovala v Nemčijo, 
da bi poiskala verske družine. Dve 
leti kasneje je postala opatinja. Njen 
brat je medtem postal naj višji glavar 
v samostanu. Šest let kasneje je umrl, 
njegovo mesto pa je zasedla sestra - 
Walpurga. Položaj je obdržala vse 
do svoje smrti, 25. febmaija. Njene 
ostanke so prenesli v votlo skalo, od 
koder se od takrat izloča nekakšno 
katransko olje, kasneje znano kot 
WaIpurgino olje. Temu olju so 
pripisovali čudežne učinke proti 
raznim boleznim. Votla skala je 
postala romarsko mesto. Izza skale 
so zgradili veličastno cerkev v čast 
svete Walpurge.

1. maja je bil poganski festival, 
zato se od takrat na ta dan praznuje 
najvišji poganski festival, vrhunec 
pomladnega enakonočja. Enako
nočja se namreč ravno tako častijo.

Sledi praznovanje sončnih obra
tov. Ti nakazujejo prvi dan letnega 
časa. Razlika med enakonočjem in 
sončnimi obrati je v razmerju sonca, 
lune in postavitve zvezd. Sončni obrat 
nastopi poleti in pozimi, enakonočje 
pa se nanaša na pomlad in jesen.

Poletni sončni obrat je v juniju,

zimski v decembru, jesensko 
enakonočje je v septembru, 
pomladno pa v maju, ob praznovanju 
sv. Walpurge.

Je vaša Knjiga ognja različica 
Črne knjige čarovništva in urokov?

Črna knjiga ognja je prevedena

literatura. Okrašena je po naši 
domišljiji. Toliko o tem in nič več.

Satanizem v Zasavju?
V Zasavju je satanizem v veliki 

meri prisoten, vendar je dosti odvisno 
od tega, kaj si kdo pod tem nazivom 
predstavlja.

Res. Dober odgovor. Odvisno, kaj 
si kdo pod tem nazivom predstavlja. 
Zaradi blaginje na eni strani imajo 
ljudje na dmgi dokaj mračne poglede 
na čas, ki prihaja. V vsakem primeru 
je nesprejemljivo vse tisto, do česar 
smo skeptični. Tako pač je. Da lahko 
nekatera dejanja opravičimo, jih 
moramo ovrednotiti kot pozitivna, 
kajti potem se izniči vsaka senca, ki 
bi utegnila postaviti takšno prakso 
pod vprašaj. Posledica tega j e seveda 
ta, da razvrednotimo vse, kar ni v 
skladu s tem pozitivnim in 
zapečateno z žigom, ki označuje 
negativno, ter s tem potrdi pravilnost 
opredelitve. Pa vendar ni vedno tako. 
Vsako posplošenje ustvarja izjeme, 
kakor na primer opozicija v politiki. 
Dve j e eno. Dve strani enega modela. 
Različni, a vendarle tvorita eno. Če 
gre človek v skrajnost, kar potrjuje 
zgodovina, ne more tega dojeti, in se 
nujno opredeli za eno od dveh 
možnosti. Od tega izvira pravo zlo, 
ki bega človeka v njegovi nevednosti 
in cele človeške skupnosti peha v 
vojne, posebno tiste z etiketo vere. 
Tisti, ki je zares veren, samo tisti bo 
sprejemal tudi drugačnost. Vsak 
narod ima svoje božanstvo in se mu 
klanja. A vsak na svoj način. Saj 
govorimo tudi različne jezike, pa ni 
zato eden nad vsemi, kije pozitiven, 
ostali pa negativni. Brez poznavanja 
obeh strani enega modela je človek 
ubogo, zmedeno bitje, izgubljeno v

svoji majhnosti, ki se stopnjuje proti 
izničenju. Težko se je znajti v svetu, 
polnem protislovij. Vsakdo poskuša 
delovati kar najbolje v svojo korist. 
Obilica problemov sili posameznika 
v skrajnosti. Skrajnost je lahko tudi 
oblika kompenziranja s fmstracijo. 
Ljudje iščejo sebe v verovanju. In 
vsako verovanje vsebuje tudi 
ljubezen. Iskati in zagovarjati 
ljubezen pomeni potrjevati sebe v 
drugem. Četudi vsaka vera narekuje 
ljubezen, se simpatizerji ograjujejo 
od neidentificiranih. V pripadnosti 
ima posameznik moč skupnosti, v 
kateri deluje, in to ga osvobaja. 
Ocenjevalec določa meje pravilnosti 
z mesta, na katerem stoji. Kot 
protiutež čaščenja svetlobe je 
delujoče čaščenje teme. Skrivnostne 
temne sile so vedno manj tajno 
delujoče oziroma izražajo svoja 
stališča v vedno bolj javnem 
delovanju. To pa je posledica pravice 
do osebnega izbora sodobnega 
človeka in s tem tudi opredeljenja.

Koga kdo ceni in s kom 
simpatizira, ni toliko pomembno, kot 
je pomembno to, da vsak kult zahteva 
svoje obrede. Ti pa niso vedno 
nedolžni. Ko človek sprejme 
informacijo, da nekje opravljajo 
satanistične obrede, seveda dobi 
takoj imaginacijo druščine v črnih 
oblačilih, ki se v mračnem prostoru, 
ob svetlobi sveč sklanjajo nad 
nedolžno žrtvijo, ležečo na oltaiju v

pričakovanju skorajšnjega slovesa 
od življenja. Vse to gre'seveda v čast 
temnih sil. Kako zanikati, ko pa je to 
prekleto res, kot nam je poznano iz 
preteklosti. Ne glede na to. kaj pravi jo 
člani različnih sekt, bo to prepričanje 
ostalo trdno, ker je premočno 
zakoreninjeno v dosjeju z oznako 
Tabu. Skrajnost, ki se stopnjuje, se 
nujno sprevrže v fanatizem, ta pa ne 
odgovarja za svoja početja, in 
ideologija v celoti pade v nemilost 
splošnega mnenja in javne kritike, ki 
je neomajna tembolj, kolikor to 
koristi lastnim interesom. Vendar 
kjer je dim, tam je tudi ogenj. O 
raznih urokih je bilo izgovorjenih že 
veliko pričevanj, in vsako temelji 
zgolj na ustnem izročilu, ki pa je 
prepuščeno presoji posameznika. 
Vsekakor je nekaj skrivnostnega v 
trditvi, da v času polne lune 
določenim ljudem ne smeš dali 
predmeta, ki se navezuje nate ali na 
hišo, v kateri prebivaš. Trdijo, da 
takrat ti ljudje pristopijo in prijazno 
poprosijo za kozarec vode ali morda 
za kos orodja. Pravijo, če darovalec 
'nasede', mu lahko postane prekleto 
žal, kajti prav lahko se zgodijo čudne 
reči. Recimo bolezen kar na lepem, 
nesreča ah karkoli, vendar zagotovo 
neprijetnost. Prav razveseljivo bi 
bilo, če bi kdaj blodili naokrog ljudje, 
ki bi za spremembo prinašali ljudem 
kaj prijetnega in ne le nesrečo. 
Takšnih "lunikov” z negativnim

nabojem imamo dandanašnji že tako 
ali tako preveč, in to v različnih 
oblikah. Tisti, ki se težko preživlja, 
že ve v kakšnih. In tisti, ki ne morejo 
priti do službe in zato ne morejo 
živeti po "meri človeka", tudi vedo. 
Vedo tudi tisti, ki se morajo boriti za 
ohranjanje eksistence svoje družine, 
da ne bi izgubili še tisto nekaj malega, 
kar so uspeli prekleto krvavo 
prigarati. Da se vse to ne izgubi v 
sistemu, ki ne dopušča izjem. Da, ti 
ljudje vedo in trpijo v svoji nemoči. 
Zato se osebno ne čudim, da nekdo v 
skrajni sili. ko ne najde več dobrega 
v dobrem, poišče svojo pravico v 
zlem, ki morda ni večje zlo, kot tisto, 
ki se godi sodobnemu človeku s strani 
biričev človekovega dostojanstva in 
eksistence. Prav zares ima satanizem 
več obrazov, mar ne? Tukaj zopet 
nastopi pravica osebne izbire. Najprej 
je treba vedeti, zakaj se človek 
umakne v drugačnost. Kaj pričakuje 
od svoje nove usmeritve in v kolikšni 
meri lahko ta vpliva na ponovno 
konstruiranje osebnosti v razsulu. 
Satanisti menijo, da želijo s svojim 
druženjem doseči lastno 
samoizpopolnitev. Če človek želi, 
porabi za s am oi zp op ol nj e vanj e 
večino svojega časa. Katera 
usmeritev je prava, je odvisno od 
tega, s katere perspektive gledamo 
na pol pred seboj. Vsak človek ima 
pač svoj prav, a o tem kdaj drugič.

Marko Krnela



O vojni škodi in pravicah
Sredi maja je izšla knjiga prof. 

Ivice Žnidaršič z naslovom "Nekaj 
o vojni škodi in pravicah - 
zgodovinska, pravnain humanitarna 
dejstva". Na 204 straneh avtorica 
predstavi:

- zakone in predpise, ki jih je 
nekdanja Jugoslavija sprejela v letih 
po drugi svetovni vojni, na osnovi 
katerih so popisovali in ocenili vojno 
škodo;

- podrobni opis datumov 
dogovarjanj z naslednicami 
agresorskih držav v 2. svetovni voj ni

o vprašanjih povračila vojne škode 
in kaj je terjalain dobila bivša država 
na osnovi omenjenih sporazumov;

- podatke, kako so druge države 
urejale vprašanja vojnih odškodnin 
takoj po 2. svetovni vojni, pa tudi po 
združitvi Nemčij in razpadu 
sovjetskega imperija;

- posamezne arhive in muzeje, ki 
hranijo gradiva o žrtvah vojnega 
nasilja in pove, s katerega območja 
so žrtve, zajete v teh arhivih;

- repatriacijske baze v Sloveniji v 
letu 1945, našteje vseh 40 baz z 
navedbo komandantov in političnih 
komisarjev teh baz.

Knjigo sta recenzirala 
univerzitetni profesor dr. Janko 
Prunk in zgodovinarka prof Metka 
Gombač. Oba recenzenta sta knjigo 
zelo ugodno ocenila. V 
Medobčinskem društvu civilnih 
invalidov voj ne Lj ubij ana so mnenja, 
dalahko omenjena publikacija koristi 
predvsem vsem žrtvam vojne, ki v 
letu 1996 uveljavljajo svoj pravni 
status oškodovanca. Poleg tega naj 
bi vse vojne invalide, ki zaradi 
neinformiranosti svojih pravic še 
niso uveljavili, seznanili s pravno 
pomočjo društva, ki jo nudijo vojnim 
oškodovancem že 25 let.

40 let Zasavske planinske 
poti

13. maja letos je poteklo 40 let, 
odkar so se zasavska planinska 
društva odločila, da organizirajo 
svojevrstno planinsko pot, ki bi 
povezovala vse pomembnejše 
planinske vrhove, domove ter koče, 
hkrati pa tudi naravne in kulturne 
spomenike ob tej poti. 8. aprila 1956 
so na seji koordinacijskega odbora 
zasavskih planinskih društev na Lisci

sprožili pobudo o planinski transver
zali po zasavskih vrhovih od 
Kumrovca do Kuma. Določili so 
komisijo, ki je imela nalogo, da 
opredeli točno smer in točke te 
planinske transverzale. Komisijo je 
vodil Vldko Jurko z Dola pri 
Hrastniku, v njej pa so bili še Stane 
Koselj iz Radeč, Franci Golob iz 
Zagoija, Rado Kovačič in Tine 
Lenarčič iz Trbovelj ter Mirko 
Muglar in Ivan Radi iz Hrastnika. 
Na naslednji seji koordinacijskega 
odbora, 13. maja 1956 na Kalu, so 
obravnavali predlog komisije o 
zasavski planinski transverzali. 
Predlog, naj ta pot poteka od 
Kumrovca preko Sv. gora, Bohorja, 
Lisce, Lovrenca, Kopitnika, Gor, 
Kala, Mrzlice, Partizanskega vrha 
oz. Sv. planine,Čemšeniškeplanine, 
Zasavske sv. gore, Janč do Kuma, j e 
bil sprejet. Določili so tudi ime poti: 
Zasavska planinska pot. Do konca 
junijal996soza prehoj eno Zasavsko 
planinsko pot podelili že 6.778 
častnih znakov. Izdanih izkaznic za 
to pot pa je bilo vsaj trikrat več, kot 
je bilo podeljenih značk. Večina teh 
je še vedno na pohodu, ker hoja po 
tej poti časovno ni omejena. Od leta 
1993 dalje poteka ta pot od 
Bizeljskega, od gostilne Šekoranja, 
po veljavni poti do Kuma.

T.L.

Pisma bralcev
Zasavc objavlja odmeve na prispevke v časophiu-Tn mnenja 
bralcev o življenju In dogajanju v ZasavjurNepodpisanih 
pisem ne objavljamo. Dolžina pisem, je zaradi prostora 
omejena na ngjvec 30 tipkaniji/vrštic-Uredništvo si 
pridružujepraVico skrajšati tejkstali pa objavttL4aljšega, če 
ocenL-dam s skrajšanjem preveč okrnilo zanimivoVseblno.

ali pa objav
i s skrajšanjem preveč okrnilo zanimivo

iljšega, če

Sežig odpadkov v 
Cementarni Trbovlje

Kadar govorijo čustvain ne razum 
in kadar so politiki v svojem polnem 
razmahu, to pa je ob prisotnosti 
medijev žal precej pogost pojav, 
zmanjka mesta za argumente!

To, da je do umika točke z 
dnevnega reda prišlo, Zeleni Trbo
velj obžalujemo, ker bi bilo prav, da 
se razpravlja tudi o takšnih stvareh, 
in sicer razumno, ne pa skorajda 
panično, pa čeprav pod pritiski 
mnogih pisem in zbranih podpisov.

Naša stranka si je že v preteklosti 
uspešno prizadevala za sprejetje

odloka, kije prepovedoval kakršno
koli dodatno obremenjevanje že tako 
ogroženegaokolja vTrbovljah, pred
log, ki gaje dal direktor Cementarne 
za sežig papirniških muljev iz obsav- 
skih papirnic, je bil dobrodošla 
prilika za preverjanje trenutnega 
stanja, ki ga ne ureja zgolj občinski 
odlok, marveč tudi republiški zakon, 
objavljen v Uradnem listu številka 
73 z dne 25. novembra '94.

Ta zakon, ki ga morajo upoštevati 
vsi povzročitelji emisij prahu, večjih 
od 2 kg prahu na uro, bi moral 
nadzorovati republiški inšpektorat 
za ekologijo, ki ima tudi sedež v 
Trbovljah, ne pa da po nam znanih

podatkih tega ne počne. Tako bi ob 
razpravi, v kateri se je predlagal 
poskusni sežig, obravnavali tudi tako 
sporno zadevo, kot je ta, da se tudi 
sedanji zakon glede emisije prahu, 
ki ne moti le Trboveljčanov, ampak 
tudi prebivalce Zelene trave in dela 
Zagoija, ne spoštuje v delu, ki govori 
o tem, daje ob takem izpustu prahu 
(nad 2 kg na uro) po zakonu obvezen 
trajni nadzor oziroma meritve.

Pa to ni le problem Cementarne, 
zakon govori tudi o izpustih za 
tovarne, kot so livarna, zagorskaIGM 
in konec koncev tudi hrastniška 
kemična tovarna. Tako bi razprava o 
tem, kdaj so bile zadnjič opravljene 
zakonsko določene meritve in o 
razlogih, zakaj niso bile opravljene, 
bistveno bolj pripomogla k reševanju 
onesnaženega ozračja, kot pa 
čustveno obarvane izjave, zakaj do 
razprave naj sploh ne pride. Upamo

le, da bodo svetniki tako enotni tudi 
takrat, ko bomo Zeleni zahtevali 
ponovno obravnavo te točke, saj 
imamo konec koncev enake cilje - 
čist zrak za nas, naše otroke in za 
naše sosede, le prisluhniti si ne 
znamo. Tako žal svoje stališče poja
snjujemo sedaj, namesto da bi to 
storili na seji občinskega sveta, pa v 
vsej ihti tudi do besede nismo prišli!

Anton Ahac 
Zeleni Trbovelj

Izjava za javnost
Na seji občinskega sveta dne 17. 

junija je na predlog LDS večina 
svetnikov izglasovala umik 
obravnave in razprave o sežiganju 
posebnih odpadkov v Cementarni. S 
to odločitvijo večine je bila prepre
čena javna obravnava in razprava o 
pereči problematiki in onemogočena 
vsebinsko argumentirana zavrnitev



Povečanje brunarice
Občinski odbor Zveze borcev 

Trbovlje se je na pobudo članstva 
odločil, da bo povečal svojo 
počitniško brunarico na Vrheh, v 
kateri je tudi manjši muzej. V tej 
brunarici preživi svoj letni dopust 
vsako leto precej članov, zato menijo, 
da staobnovain povečanje brunarice 
nujno potrebni.

T.L.

Na Smrekovec in 
Raduho

PD Trbovlje organizira dvodnevni 
skupinski izlet na Smrekovec in 
Raduho, ki bo v soboto in nedeljo, 
13. in 14. julija. Vodil ga bo planinski 
vodnik. Smrekovec je visok 1577 
metrov in je najvzhodnejši vrh 
Smrekovškovega pogorja. Dom pod 
Smrekovcem pa stoji na višini 1375 
metrov na južnem pobočju 
Smrekovca. Izletniki se bodo 
spotoma oglasili še v planinski koči 
na Loki pod Raduho. Ob vračanju 
bodo šli čez Durce do planinske 
koče na Grohatu, od tu pa še v 
Solčavo.

T.L.

Upokojenci na Matajuiju
Planinska skupina PD Trbovlje 

pri DU Trbovlje je v soboto, 6. julija, 
izpeljala skupinski izlet na Matajur, 
obmejno goro med Slovenijo in 
Italijo. Izletniki so si spotoma 
ogledali Slovensko Benečijo in 
beneške vasi, saj le-te ležijo na 
pobočju Matajurja. Z vrha je lep 
razgled na slovenske gore, kot tudi 
na del slovenskega in italijanskega 
sveta onkraj meje. 40 izletnikov je 
tudi tokrat vodil Vinko Pfeifer ob 
sodelovanju ostalih vodnikov.

T.L.

Spominski pohod na Vrhe
Planinska skupina PD Trbovlje 

pri DU Trbovlje se bo v soboto, 13. 
julija, udeležila spominskega pohoda 
na Vrhe. Ob 7. uri bodo odšli od 
kopališčapo vnaprej določeni smeri. 
Pohodnike bo vodil Vinko Pfeifer.

T.L.

Posezonsko letovanje 
upokojencev

DU Trbovlje bo tudi letos 
septembra organiziralo posezonsko 
letovanje svojih članov naRabcu, na 
vzhodni obali Istre. Trajalo bo devet 
dni, cena letovanja pa je 250 DEM. 
Organizator, DU Trbovlje, poskrbi 
tudi za avtobusni prevoz.

T.L.
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Upokojenska reforma
Dobra plat vseh dosedanjih priprav na spremembe na tem 

področju je zagotovo temeljitost, korenitost Se pravi, da ne bomo 
bezljali na vrat na nos, ampak se lotevali stvari z vseh strani, 
podprtih z nemalo razčlenitev, podatkov in nenazadnje tudi na 
podlagi izkušenj pri sosedih. Res pa je, da je vsaj doslej veljalo 
naj več pozornosti odhodkovni strani pokojninskega in invalidskega 
zavarovanja. Šele zadnji čas skušamo ugotoviti tudi malce več, kako 
je s prihodki, zlasti s tem, kako se zbirajo, kakšne in kolikšne so 
zamude pri tem in kako jih odpraviti. Rekli bi lahko, da slednjič le 
poskušamo priti do čistih računov, da se bo vedelo, kdo pije in kdo 
plača.

Resnici na lj ubo kaže naglasiti, daje sedanji upravni odbor pokojninske 
blagajne nemalokrat opozarjal na vse hujše likvidnostne zadrege, zaradi 
česar je tu in tam pokalo po vseh šivih, vselej pa je omenjeni odbor 
zakrpal situacijo tako uspešno, da zamud pri izplačevanju pokojnin in 
invalidnin ni bilo. Potrebno pa je vedeti, da to vselej ni bilo enostavno. 
Konec koncev pri vsem tem ne gre za tako majhne zneske neplačanih 
prispevkov. Za lani so ti dosegli že izjemno veliko vsoto, vsega skupaj 
namreč okoli 11 milijard tolarjev, kar je znašalo domala toliko, kot vsa 
lanska izguba. Zaradi nje so morali dobesedno izprazniti rezervne 
sklade.

Zdaj že tudi vemo, daje poglavitni vzrok za tolikšen izpad prispevkov 
v hudih denarnih zagatah slovenskega gospodarstva, kar je preprečilo, 
da bi vsi zavezanci v pravem času izpolnjevali svoje obveznosti do 
pokojninskega zavarovanja. In če k temu dodamo še stečaje, pa tudi 
druge nadloge gospodarstva, pa ne le njega, tudi vseh drugih zavezancev, 
si je laže predstavljati, v kako nemogočih razmerah je moral poslovati 
upravni odborpokojninskega zavarovanja. Vendar so ugotovitve zastran 
tega še dosti hujše. Gre namreč tudi za okrog doprinašanjepokojninskega 
zavoda, kot bi temu rekli po domače, zato bo prav, da z reformo, ki je 
pred nami, do teh izpadov ne bi več prišlo.

M. V.
______________ __________________ ___________________________ V

vloge Cementarne Trbovlje. Zadeva 
je le umaknjena izpred oči javnosti, 
projekt sežiganjaposebnih odpadkov 
(za sedaj le odpadnih muljev iz 
"obsavskih papirnic") pa od tu dalje 
predmet zakulisnega trgovanja in 
manipu liranj a ti stih političnih strank, 
ki želijo iz tega projekta potegniti 
različne "koncesije". Dejstvo je 
namreč, da je vloga Cementarne 
vzbudila velik odziv predvsem 
neposredno ogroženih prebivalcev, 
ki so na svetnike in župana g. 
Malovrha (tudi direktorja Cementar
ne in predsednika občinske Združene 
liste) naslovili kup protestnih pisem. 
Že dosedaj znane raziskave o konta
miniranosti našega okolja in katastro
falnih posledicah na zdravje ljudi pa 
bi lahko bile dober argument za 
obravnavo problema in utemeljeno 
zavrnitev zahtevka. Človek namreč 
dobi zelo slab občutek ob ugotovitvi,

da si večina v OS, ki je vendar od 
ljudi izvoljen občinski zakonodajni 
organ in predstavnik javnosti, ni vze
la toliko časa, da bi si pred obravnavo 
tega pomembnega vprašanja prido
bila dovolj informacij za verodo
stojno in odgovorno odločanje. Z 
osnovnim gradivom smo svetniki 
razpolagah večkotmesec dni. Dovolj 
je tudi naslovov, ki vedo, kaj se 
dogaja pri sežiganju snovi, ki 
vsebujejo klor (kot je npr. s klorom 
beljena celuloza iz "obsavskih 
papirnic" oz. kot so odpadni mulji), 
in odpadkov, ki vsebujejo težke 
kovine. Večkotnaivnopaje pričako
vati, da bodo tisti, ki vidijo v sežiga
nju posebnih odpadkov velik posel, 
zbirali poleg posebnih odpadkov še 
informacije o škodljivosti njihovega 
uničevanja za zdravje ljudi in jih 
dostavljali svetnikom.

Po odločitvi občinskega sveta, ki

vloge Cementarne ni zavrnil, pač pa 
le umaknil z dnevnega reda, javnost 
in neposredno ogroženi prebivalci 
nimajo nobenega razloga za mirno 
spanje. Še posebej ne, ker smo pred 
sejo na mizo dobili sklep komisije 
OS za varstvo okolja (ki "apriori ni 
proti sežiganju odpadkov, vendar je 
prej za pozitivno mnenje potrebno 
dobiti neodvisno strokovno mnenje") 
in povzetek, ki ga je iz "študije o 
reševanj u problema trdnih odpadkov 
obsavskih papirnic" pripravil občin
ski ekolog. Ta študija navaja nizke 
vsebnosti zdravju škodljivih snovi v 
odpadkih nemških papirnic, kar je 
približno tako, kot če bi se slovenski 
premier dr. Drnovšek hvalil z višino 
nemškega BDP. V ekološko 
osveščenih državah namreč celuloze 
kot surovine za papir ne belijo po 
klasičnem postopku s klorom, saj so 
v odpadnih vodah in papirnih

izdelkih odkrili škodljive dioksine, 
ki delujejo kot bojni strup. Pri nas pa 
Vitacel iz Krškega beli celulozo po 
klasičnem postopku - s klorom! Tako 
tudi trditev, da v zadnjih letih 
vsebnost klora v papirnih izdelkih 
vztrajno pada, velja za proizvodnjo 
v razvitem svetu, ne pa pri nas.

Očitno pa je bilo naivno tudi 
pričakovanje peščice drugih v OS, 
ki se zavedamo, da je problem 
preresen, da bi se z njim šli politično 
kuhinjo, iz katere prihajajo na 
občinski svet v glavnem le neokusni 
zvarki. SDS zato zahteva, da se že v 
rebalansu občinskega proračuna 
zagotovijo sredstva za nadaljevanje 
prekinjenih raziskav o zastruplj enosti 
zemlje, rastlin, zraka in živali in da 
se v ta projekt ponovno vključijo 
tudi sosednji občini ter država.

Svetnica SDS Aleksandra Forte

Pisma se nadaljujejo na strani 40.

mm:
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Marija Žnidaršič, ravnateljica OŠ Ivana Cankarja v Trbovljah, nam 
je poslala razgovor z Deso Muck, ki sta ga zapisali učenki njihove 

šole. Takole piše: "Ob zaključku bralne značke povabimo vsako leto 

na obisk slovenskega pisatelja ali pisateljico. Letos je bila naša gostja 
popularna Desa Muck, ki se je srečala najprej z značkarji. Med 
drugim jim je svetovala, naj veliko berejo knjige, da bodo znali 

povedali še kaj drugega kot foo! cool... Tudi učiteljice smo z njo malo 
pokramljale - kot stare znanke..."

Deso Muck smo pred leti videvali 
na raznih mladinskih in zabavnih 

TV oddajah, bralci PIL-a pa so lahko 
vsak teden brali njeno 
"nadaljevanko" BLAZNO RESNO 
O SEKSU.

Njen duhovit slog pisanja in 

sproščeno razglabljanje o doraščanju 
deklet in fantov so kar klicali po 
objavi v knjigi. Založba MK jo je 
izdala leta 1993 z barvnimi 
ilustracijami Igorja Ribiča. Risbe 
zavzemajo kar pol vsake strani. 
"Besede seks nismo dali v naslov 
knjige le kot finto, s katero bi vas 
pritegnili k nakupu, potem pa vas do 
nezavesti morili s poučnimi 
zgodbicami iz živalskega in 
rastlinskega sveta," piše v uvodu. 
"Čisto zares bomo pisali o seksu... In 
potem s pomočjo Bibe in Tine ter 
FredijainRožce spremljamo zaplete, 
ki so povezani z odraščanjem in 
medsebojnimi odnosi. Svoj imageje 

"posodil" tudi zvezdnik Kreslin, ki 
ga obožuje Biba. Na humoren način 
razlaga pomen raznih besed, 
odgovore na vprašanja ZAKAJ in 
KAKO pa največkrat najde v Materi 
Naravi. Samospoštovanju posveča 
veliko pozornosti. Čeprav dajeknjiga 
videz lahkotnosti, temelji na 
znanstvenih razlagah, kajti ob strani 
ji je stala ginekologinja dr. Živa 
Novak Antolič. Tako je lahko knjiga 
Dese Muck v pomoč tudi odraslim, 
kadar pridejo v zagato v zvezi z 
vzgojnimi vprašanji.

Verjetno je uspeh prve knjige

spodbudil avtorico, daje napisala že 
drugo. Tokrat "knjigo namigov za 

najstniški bonton, uporabno tudi v 
našem osončju". Z ilustracijami 
Igorja Ribiča in letnico 1995 je tudi 
to založila MK.

Fanči Moljk

IN KAJ PRAVI DESA 
MUCK

Kdaj zjutraj vstanete?

Kadar imam veliko dela, ob štirih, 
dmgače pa ob petih zjutraj. Slovenski 
pisatelji smo garači.

Katere OŠ ste obiskovali?

OŠ Zvonka Runka, OŠ Trnovo in 
OŠ Riharda Jakopiča.

Ste že imeli kakšne druge 
zaposlitve, kaj ste želeli postati v 
mladosti?

Opravljala sem drugačne poklice. 
Nekaj časa sem čistila po hišah, 
prodajala sem nakit Bila sem tudi 
negovalka duševno prizadetih otrok. 
Ampak ko sem bila pa tvoje starosti, 
sem hotela postati igralka pa 
astronavtka, zobozdravnica, tudi 
pisateljica, manekenka...

In kako ste se odločili za poklic 
pisateljice?

Pravzaprav se je poklic odločil 
zame. Tako mi najbolj ustreza, saj 
sem lepo doma.

Kaj počnete v prostem času?

V prostem času najraje spim, kadar

Kakšne vrste knjig?

Knjig za otroke mi je kmalu 
zmanjkalo. Prebrala sem dve do tri 
knjige na dan. Potem sem začela 
brati ljubezenske romane. Všeč so 
mi bili pisatelji Jack London, 
Dickens, Hemingway...

Katero je najbolj neumno 
vprašanje, ki so vam ga zastavili?

Kdaj bom umrla. Pa včasih kdo 
vpraša, koliko tehtam.

lahko.

Ali poslušate tudi glasbo?

Sedaj se bom pa zamerila 
vesoljnim najstnikom. Sploh ne 
poslušam nobene glasbe. Imam že 

doma dovolj drugih zvokov: pes, 
mačke, otroci,... Drugače sem pa po 

prepričanju rokerka.

Kako se imenujejo vaši hišni 
ljubljenčki?

Psička kokeršpanjelka je Boža, 
mačke pa so Eva, Krešo, Gača, Tom 
in Cilka.

Vam je kakšen film posebej 

všeč?

Sem strastna gledalka filmov. 
Včasih sem najraje gledala gro

zljivke. Zdaj parni za kino zmanjkuje 
časa.

Ali radi kuhate?
Ko sem osvajala svojega moža, 

nisem skuhala dveh enakih jedi celo 
leto. Danes pa včasih sovražim 

kuhanje.

Kaj najraje jeste?

Tisto, česar ne smem, sladkarije.

Ste kot najstnica radi brali?

Abnormalno. Brala sem ponoči, 
špricala sem šolo, hodila sem na 
stranišče, kjer sem imela skrite 
knjige. Mama je mislila, da imam 

vnetje mehurja.

Bi skočili z bungee jumpingom?

Pred leti veijetno bi, sedaj pa ne 
več. Bi mi stvari popadale iz žepov.

Kaj si mislite o JE poskusih?

Spravljajo me ob živce. Od tu 
naprej pa lahko začnem samo še 
grdo govoriti.

Najlepša hvala za pogovor.

Živana Milovančev, 

Ana Perpar, OŠ I. Cankar

Pa maso va pota 
Ureja Franci Lakovič

Vlado Garantini

Na večer

Za gorami 

zastira dan 

sinja okna

z ognjenozlatimi rokami. 

Na srebrnih svečnikih 

žar bukovih gozdov. 

Čarobni rog tišine 

drhti omamno, 

do bolečine.



ZABEL/O
Trbovlje

Vinko Hrovatič, slikar iz 
Hrastnika, član Relika v Trbovljah, 
je 2. julija postavil samostojno 
razstavo svojih del v mali galeriji 
Knjižnice Toneta Seliškarja v 
Trbovljah. Tokrat je na ogled osem 
del v enotnih okvirjih v pastelni 
slikarski tehniki z motivi krajin, 
predvsem Dolenjske. Razstavo sije 
moč ogledati do 16. julija.

T.L.

Litija
Klavirski recital Veronike 

Hauptman in Tine Gašperšič, štu
dentk 3. letnika Akademije za glasbo, 
bo v petek, 12. julija, ob 20. uri v 
Kulturnem domu Šmartno pri Litiji. 
Igrali bosta skladbe Rachmaninova,

Liszta, Chopina in Debussyja, nj una 
mentorja pa sta doc. Hinko Haas in 
doc. Andrej Jarc.

Slikarski sledovi
"V sredo, 10. julija, se bodo v 

Medijskih toplicah na Izlakah že 
triintridesetičzbrali domači in tuji 
slikarji v najstarejši slikarski 
koloniji vSloveniji," je vuvodnem 
tekstu napisal Nande Razboršek, 
predsednik sveta Slikarske 
kolonije Izlake - Zagorje.

Organizator je tudi letos Občina 
Zagorje, oziroma tamkajšnji svet 
slikarske kolonije.

Po doslej znanih podatkih se je 
slikarske kolonije Izlake - Zagorje 
udeležilo že 244 domačih in tujih 
slikarjev, kar je svojevrsten dokaz 
vztrajnosti in prizadevnosti. Slikarji 
in slikarke, letos kar trinajst, med 
njimi tudi slikarja iz Nemčije, si 
bodo poleg delovnega slikanja v 
desetih dneh lahko ogledali zagorsko 
okolico, kar pomeni, da bo med 
drugim organiziran odhod v Podkum 
pa izlet na Čemšeniško planino, 
svojevrstno bodo obeležili tudi 7Ob
letnico prve dosegljive pisne 
omembe Zagorja v oglejskih 
dajatvenih listinah. Spričo tega so 
običajni svobodni tematiki dodali še 
dodatno z naslovom Sledovi 
preteklosti. V petek, 19. julija, bodo 
udeleženci svoja dela razstavili na 
terasi hotela, v primeru slabega 
vremena pa v ateljeju.

P.R.

T.P.

NAGRADNA IGRA
Nagradno vprašanje v filmski prilogi 

(Zasavc št.24, 27. 6. '96) se je glasilo:
S katerim filmom (pravzaprav je to 

zaenkrat ker trilogija) je postala svetovni 
javnosti znana igralka Sigurney VVeaver?

Pravilen odgovor se glasi: S filmom 
Osmi potnik.

Med tistimi, ki ste na vprašanje pravilno 
odgovorili, so si nagrado (dve vstopnici) prislužili:

1. Andreja Jenko, Šemnik 29, Izlake
2. Maja Umek, Keršičev hrib 27/c, Trbovlje
3. Jaki Grošelj, Polje 10/b, Zagoije 

Iskreno čestitamo!

Ureja Franci Lakovič

Melanie

Pride dan

Jutro je... Sonce se kradoma 
tihotapi v mojo čemerno, s 
plakati zapolnjeno sobo. 
Pretegnem se na majhni, 
škripajoči postelji. Ošinem ga s 
pogledom in se komajda 
spomnim njegovega imena. Še 
ena pijana noč več, pa kaj. Pivo 
je teklo v potokih, zabavali smo 
se, kadili, več se pa ne 
spominjam. Nič zato! Sovražim 
spomine, ki tako bolijo. 
Opazujem, kako se žarki 
poigravajo z njegovimi lepimi, 
bujnimi lasmi, ki so mnogo daljši 
od mojih. Le kako se je sploh 
znašel tu? Pa saj ni pomembno! 
Ko se bo prebudil, ga bom tako 
ali tako postavila pred vrata. Da 
bi mu dovolila popiti še kavo?

Ha, moški! Kar srh me spreleti, ko 
pomislim, kako predano in 
brezpogojno sem ga ljubila. 
Moškega. Enega samega. Tebe... In 
sedaj tonem v objemih in poljubih 
drugih, ki mi ne pomenijo več kot 
predlanska turobna zima, tonem v 
življenju, ki me je osrečilo le za 
trenutek. Tonem v svoji lastni 
brezupnosti, neumnosti in v pretekli 
nemoralnosti. Ne odpustim pa si tega, 
da sem vso, prav vso svojo ljubezen, 
dušo in telo predala le tebi. Za nikogar 
ni ostalo ničesar več. Niti zame. 
Tujci, ob katerih se prebujam, so le 
trenutna pijanost, zavedenost, 
mogoče bi ti celo dejal - nemoralnost. 
Spomini pa nikakor ne izginejo. Kot 
da namerno izzivajo in rojevajo moje 
trpljenje. Moja preteklost, prežeta s 
teboj, sedanjost, prihodnost in seveda 
- brezizhodnost.

Misel nate, katere se od vseh 
najbolj bojim, pa je kljub vsemu 
najbolj trdovratna in nikakor ne 
izgine, me popelje v prihodnost... 
Stojim daleč stran, skrita za stebrom. 
Nihče me ne opazi in tega si niti ne 
želim. Lep si kot nekoč, veter ti 
kuštra lase, toda tvoj nasmeh je zamrl. 
Nasmeh, ki sem ga nekoč tako ljubila, 
in nasmeh, ki ga pogrešam bolj, kot 
vse drugo. Sprašujem se, zakaj to 
delaš. Kaj ti pomeni bitje, ki stoji

poleg tebe in čigar mož boš postal 
čez nekaj trenutkov? Pogledaš jo in 
v tvojih očeh opazim, kako se zaiskri 
izdajalka. Ne, ne ljubiš je. Želiš le 
poteptati preteklost, prežeto z menoj, 
zrušiti sanje, ki sva jih gradila, in 
izdati sebe in mene. Bila je pač na 
pravem mestu ob pravem trenutku. 
Srečna je, ko izreče tisti da, ki sem ga 
ne vem kolikokrat ponavljala v 
mislih. Pogledaš naokrog in zdi se 
mi, da sta se za trenutek najina 
pogleda ujela. Spomin se vrača v 
mladost, ko sva verjela, da bova 
vedno le midva, da je ves svet le 
najin. Ko sva si obljubljala zvestobo, 
ljubezen, da, brezpogojno ljubezen 
in skupaj kovala prihodnost. In danes 
si njej obljubil tisto, karjebilo oddano 
meni. Zakaj - moje življenje, moja 
mladost, moje sanje, moja bolečina? 
Ah, k vragu preteklost... k vragu 
sedanjost, tudi prihodnost naj odnese 
kdo ve kam.

Še enkrat zazeham in se 
pretegnem. S pogledom se 
sprehodim po tem lepem bitju, ki spi 
brezskrbno poleg mene, ne da bi 
slutilo, kaj se z menoj dogaja. 
Smuknem pod hladen tuš, oblečem 
se in že zaklepam stanovanje. Naj 
spi, ne bom ga postavila pred vrata. 
Jutri se me bo spominjal le še iz 
časopisov. Zavijem v bar in si

naročim dvojni gin. Še enega. In 
še enega. Mislim, dabom s pijačo 
pregnala vse spomine in tvojo 
sliko, toda z vsakim kozarcem 
več si mi bliže. Dotakneš se me, 
najini roki se združita in skupaj 
pobegneva. Sprehajava se ob 
obali, galebi naju spremljajo, 
valovi pojejo svojo pesem. Slika 
se zamenja. Zunaj naletava sneg, 
midva pa z roko v roki 
brezskrbno tekava po zasneženi 
poti. Ne čutiva mraza, lepo 
vreme je in kot da se je čas za 
naju ustavil. Obljubiva si, da se 
nikoli ne razideva.

Vstanem precej omotična in 
pred očmi mi še vedno poplesuje 
tvoj obraz. Odpravim se k reki 
in zrem v njeno globino. Mrtva 
je, tako kot je mrtvo moje 
življenje. Brez rib je, tako kot 
sem jaz brez tebe. Stojim na 
mostu in tam spodaj, v reki, 
zagledam tvoj nasmejani obraz, 
oči se ti lesketajo. Roke steguješ 
proti meni in me vabiš. 
Pomanem si oči z željo, da tvoj 
obraz izgine, a je še vedno tu. 
Odločim se. Dotakneva se, najini 
življenji in najini srci sta zopet 
združeni. Skupaj padava... 
nekam... in tam bova pričela 
znova.
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Urošu, učitelju z Dobovca, gre Zahvala, da smo dobili v roke 

njihov šolski časopis KUM Cl. Na zadnji strani je razložil,kako 
je časopis nastal. Pravzaprav nastajal, saj si je vse leto shran
jeni X računalnik sestav kc.ki so.se mu zdeli primerni. Seveda 
sta spodbujala otroke tudi kolegici Majda luOIgH. I, .»/gihanili. 
premišljenih rubrik Izžareva skrbno delo, ki ni nastalo na Hitro 
roko. Veliko pozornost so namenili tudi likovnemu i/ra/aiijn. 
saj zavzemajo risbe večji del strani. Tako časopis diha. K 
estetiki pripomorejo Uidi kratki odgovori "vrtečarjerikki sov
raznih oblikah In različni velikosti črk napisani z računalnikom. 
Skratka, s takšnim izdelkom se ponaša uialokatera večja šola.

Učiteljica Majda pa je na prvi strani predstavila svojo 
podružnično šolo na Dobovcu, ki ima tri različne skupine: 
vrt«' Metuljček, kombinirani oddelek I. in 2. razreda in 
kombinirani oddelek 3. In 4. razreda. V Metuljčku je osem

III i Ulil lil
lil 1 |11!!!

1
Tošem pa jaz

Jaz sem Boštjan Sinkar. Živim na 
Dobovcu in sem star osem let. Imam 
rjave lase in modre oči. Vedno nosim 
hlače, najraje sem obut v adidaske. 
Radigram monopoli, aše raje cepim 
drva.

Boštjan, 2. r.

Jaz sem Tanja, pišem se Kuhar, 
doma sem na Dobovcu. Stara sem 
devet let. Imam rjave lase, rjavkasto 
zelene oči in vedno nasmejan obraz. 
Najrajši se oblečem v roza bluzo in 
rdeče hlače. Rada plešem in se vozim 
z rolerji. Imam veliko prijateljic, še 
najrajši pa Matejo, Metodo, Moniko 
in Anjo.

Tanja, 2. r.

Moja pot v šolo
Od vseh mojih sošolcev je moja 

pot v šolo najdaljša. Zgodaj vstajam 
in se pozno vračam domov. Zjutraj, 
ko grem od doma, je še noč. Do 
avtobusa imam petinštiridesetminut 
hoje. Najtežja je moja pot pozimi. 
Zapade veliko snega in napravijo se 
zameti. Takrat ne morem v šolo. Ko 
se vreme umiri, mi oče napravi gaz, 
zamete pa mora z lopato odmetati. Iz 
šole domov se večkrat peljem do 
dveh tretjin poti. Najlepše je spomla
di. Takrat je zunaj že dan in moja pot 
jebolj prijazna. Poslušam prepevanje 
ptic, včasih se oglasita srnjak ali 
lisjak. Tudi sovo večkratslišim. Med

potjo razmišljam, kako moji sošolci 
še spijo, ko jaz že hodim skozi gozd. 
Zjutraj si svetim z žepno svetilko. 
Moja pot do šole me vodi po travniku, 
gozdu in po cesti.

Dejan, 4. r.

Zjutraj vstanem ob šestih in se do 
pol sedmih igram. Nato se oblečem. 
Ko sem oblečen, je ura že dvajset 
minut do sedmih. Potem grem še v 
kopalnico, kjer se počešem in si 
umijem zobe. Nato se odpravim v 
šolo. Pot me vodi mimo Rafkove 
kmetije in gostilne Pri Pust. Ko grem 
mimo pokopališča, mečem kepe v 
telefonske drogove. Pri Tanji je 
velikokrat prižgana luč. Deset minut 
do sedmih sem že pri trgovini. Ko 
grem mimo vrtca, gledam skozi 
okno, kaj se igrajo otroci. Tako sem 
zjutraj med prvimi v šoli.

Borut, 4. r.

Predstavljamo sošolce
Ob zaključku leta se izbirajo naj 

osebnosti, naj športniki in tako 
naprej. Mi pa smo izbrali naj učenko
5. c razreda: Stašo Nunič.

Staša je vitko, rjavooko dekle na 
pragu pubertete. Ima močne ijave, 
kratko postrižene lase. Njen nosekje 
rahlo privihnjen in ji daje nagajiv 
videz. Včasih se lahko z njo 
pogovaijaš, kot da je že odrasla, 
drugič pa ji gredo po glavi same 
otročarije. V šoli je zelo uspešna, 
najde pa tudi čas, dapomaga drugim.

Sodeluje v raznih dejavnostih. Uči 
se nemščino, za sprostitev pa igra 
odbojko. Na občinskem tekmovanju 
v logiki je dosegla odlično drugo 
mesto. V prostem času rada posluša 
moderno glasboin gleda dobre filme. 
Zbira znamke in plišaste igračke.

Polona Žagar, 5. d, 
Litija

Janje odličen učenec. V vseh treh 
letih je dobil pohvalo za odličen 
uspeh.

Je dober in tovariški sošolec. 
Pripoveduje nam o filmih, ki so na 
sporedu v kinu. Večkrat nam pove 
kakšno šalo. Rad se ukvarja s špor
tom. Trenira nogomet. Včasih gre 
gledat tekme v dvorano. S prijatelji 
igra košarko. Rad se rola in skače z 
rolaiji čez stopnice. Zgodi se. da 
ponagaja in včasih se tudi pretepa.

Jasmin Topčagič, 4. b

Utrinki z ekskurzij
Samostan Stična mi je zelo všeč. 

Če ne bi bil za moške, bi se morda 
vpisala. Njihov moto je Moli in delaj.

Urška, 8. b

Lubi Slovenci... Vsak začetek je 
težak, kot je bil tudi moj, ko sem 
začel pisati ta literarno-zgodovinski 
spis.

Jaka, 8. b

Če bi Abecednik pred kakšnim 
mesecem prijela v roke, bi se 
vprašala, če je to sploh slovenščina. 
Ko pa jo je učiteljica prevedla, seje 
spremenila v povsem lepe in 
razumljive stavke.

Saj ni namen cerkve, da jo 
občudujejo. Namen je učiti o očetu 
našem in materi božji. Jaz dam 
Trubarju prav.

Klavdija, 8. b

Odpravili smo se na poučni potep 
po samostanu. Bilo jesrhljivo. Rahla 
sapicaje žvižgala mimo ušes in nosila 
čuden vonj po starem, trhlem lesu.

Dalibor, 8. a

Osmošolci, OŠ Ivana Cankarja

Moj oči
Glava naše družine je moj oči. 

Vsak dan hodi v službo, pa tudi 
doma marsikaj postori - to je prftvo 
nasprotje hišnih poglavarjev starega 
kova. kakršen je moj dedo. Moj oči 
gre vsak dan po sestrico v vrtec. Ko 
prideta domov, paimamo vsak svoje 
opravilo. Jaz pospravim obe postelji 
in otroško sobo, oči dokonča kosilo, 
mamica, ki pride zadnja, pospravi 
kuhinjo in pomije posodo. Včasih si 
oči privošči popoldanski počitek in 
oddrema kitico ali dve. Mamici 
ponavadi toni všeč. Ves čas godrnja. 
Oči pa se ne da motiti. Večkrat 
odpelje sestrico na sprehod. da lahko 
mami v miru kaj naredi, jaz pa takrat 
opravim šolske dolžnosti.

Ob vikendih se tudi kam odpelje
mo - za volanom je ponavadi oči, saj 
je tudi on, laku kot večina moških, 
prepričan, da vozi bolje kot mami.

Moj oči zelo rad nakupuje. Tudi 
jaz zelo uživam, kadar sem z njim v 
trgovini. Nikoli je ne zapustim, ne da 
bi tudi meni izpolnil kakšno željo. 
Najbolj dosleden in neizprosen pa 
je. ko je treba zvečer v posteljo. Med 
tednom ne pozna milosti. Malce 
popusti le ob petkih in sobotah. 
Čeprav se včasih zaradi tega 
skregava, ga imam zelo rada. Upam, 
da nas ima tudi on rad - mamico, 
Tino in mene.

Anja Petrič, OŠ A. Kohkraut

Glasih otrok
podružnične šole na Dobovcu
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Nepozabna srečanja v Polšniku
100-letnica šolanja za tako majhen kraj, kot je Polšnik, res ni mačji 

kašelj. Tega se zavedajo člani KUD-a v Polšniku, in so zato temu 
primerno ta jubilej tudi obeležili.

20. maja so s kratkim kulturnim 
programom otvorili zelo zanimivo 
razstavo starih predmetov, orodij, 
knjig, fotografij in spričeval, ki so

shranjeni pri vaščanih Polšnika in so 
jih posodili posebej za to priložnost. 
Zanimiva razstava je bila res vredna 
ogleda, saj je obiskovalce popeljala

Moški pevski zbor Polšnik je navdušil.

Igre brez 
meja

Nogomet je v Polšniku zelo 
priljubljen šport, saj se za žogo 
podijo osnovnošolci, mladinci in 
seveda tudi veterani. Naj bo vročina 
ali dež, nogometno igrišče na 
Koprivniku je vsako nedeljo polno 
zagnanih 'žogobrcev'.

Vsako leto, že tradicionalno, med 
sabo tekmujejo poročeni in neporo
čeni, organizirajo pa tudi turnirje. 
Poročeni so po lanskem porazu letos 
premagali neporočene z rezultatom 
4:2. Vendar so neporočeni napo

vedali povratno tekmo, saj se ne 
pustijo kar tako premagati. Ljubitelji 
nogometa in družabnih srečanj si 
radi ogledajo zanimiv dvoboj, hkrati 
pa dajejo nogometašem še dodatno 
spodbudo.

Letos pa so v Polšniku poskrbeli 
še za dodatno zabavo. Tri ekipe so se 
pomerile v igrah brez meja. Videli 
smo lahko, da so Polšničani dobri 
jedci in da jim že navadna palica 
lahko povzroči veliko težav. Tudi 
zabijanje žebljev jim gre zelo dobro, 
saj so zlomili celo kladivo. Dokazali 
pa so tudi, da znajo teči z zvezanimi 
nogami, če jih na nasprotni strani 
čaka kaj zanimivega.

Zalepe nagrade se je tekmovalcem

Našli so se v prepolni dvorani.

v čas več desetletij nazaj.
V nedeljo, 26. maja, sta v farni 

cerkvici gostovala Ženski pevski 
zbor iz Kresnic in Moški pevski zbor 
Polšnik. Prvi konec tedna v juniju je 
bil v znamenju mladincev. Za to 
praznovanje so se še posebej 
potrudili. V soboto zvečer so v 
prepolni šolski dvorani uspešno 
odigrali IngoličevoenodejankoNašli 
so sc. V nedeljo pa so pohodnike 
popeljali od cerkvice do cerkvice,

splačalo potruditi. Zmagovalna ekipa 
si je prislužila brezplačen izlet za 5 
oseb na Ostrež, drugouvrščena ogled 
blatnega jezera v Sopoti in zadnje- 
uvrščena ekipa pet brezplačnih 
smučarskih kart za smuko po 
Škerjancu (hrib v Polšniku) za julij 
'96. Nagrad so bili seveda zelo veseli 
in prepričani smo lahko, da bodo 
tekmovali tudi naslednje leto. Tako 
zabavno smo se imeli v Polšniku v 
nedeljo, 30. junija.

Mladi v Polšniku se vedno 
potrudijo, da se imajo obiskovalci 
prireditev lepo. Če je potrebno, 
naročijo tudi lepo vreme, pravijo, 
tako, kot so to storili v nedeljo.

M.S.

kakor so tudi poimenovali svojo pot. 
Okoliški hribi so znani po tem, da na 
njih stojijo stare cerkvice. Glede na 
to, dajebilato njihova prvaprireditev 
v tolikšnem obsegu, so bili zelo 
zadovoljni, saj so se imeli vsi 
pohodniki, vsaj tako so dejali, lepo. 
Na postojankah so se okrepčali, si 
ogledali okolico, pevci MoPZ so 
zapeli nekaj pesmi, srečali so se stari 
prijatelji, zaključili pa so z mašo v 
naravi, pri kateri so sodelovali trije 
polšniški zbori. Res nepozaben 
pohod.

Vrhunec vsega pa je bila prireditev
15. junija, ko se je na šolskem 
dvorišču zbralo okoli 400 sošolcev, 
učiteljev in drugih delavcev, ki so 
obiskovali šolo v Polšniku. 
Presenečeni pogledi, stiski rok in 
pozdravi so se kar vrstili, saj je bilo 
lepo po dolgem času spet videti 
sošolce in učitelje. V kulturnem 
programu so sodelovali vsi učenci 
OŠ Polšnik, otroški zborček 
polšniške šole, učiteljski pevski zbor 
iz Litije in MoPZ Polšnik. Gostje so 
bili pogoščeni s srnjakovim golažem, 
nato pa se je zabava nadaljevala s 
plesom in zabavnimi igricami.

Krona vsemu pa je bil koncert 
MoPZ Polšnik v ponedeljek, 24. 
junija, v farni cerkvi. Pevci so po 
22 letih delovanja posneli prvo avdio
kaseto. Predstavili so se s koncertom 
Jerebovih pesmi, s katerim so 
gostovali že v Litiji ob 850-letnici 
omembe kraja, v Kresnicah, na Savi 
in v Trebnjem. Pevci s svojim 
nastopom vedno navdušijo svoje 
poslušalce in tudi tokrat je bilo tako.

Za celotno praznovanje imanaj več 
zaslug Darinka Ribič, vodja 
podružnične šole v Polšniku. Brez 
nje tako lepih srečanj najbrž ne bi 
bilo.

Kdor do sedaj še ni slišal za 
Polšnik, bo zdaj gotovo vedel, da v 
majhni vasici nad Renkami živijo 
ljudje, ki znajo ohranjati kulturno in 
družabno življenje.

Mateja Sladič



Alenka in Matjaž Rupert se zadnje tri leta in pol ukvarjata z zdravljenjem in velikim sta 

pomagala do zdravja. V aprilu sta pričela učiti Šolo življenja v sedmih žarkih ljubezni, ki 

jo bosta imela tudi v Trbovljah. Odkrila sta, kako lahko s pravim načinom življenja in 

razmišljanjem preprečimo, da bi se bolezni sploh razvile.

Ljudem pomagala najti mir, ljubezen, veselje 

in srečo, ki jo ima vsakdo od nas že v sebi, le da 

vsega tega ne zna izraziti. Pogovor je Matjaž 

pričel z željami...

Matjaž: Želel bi, da vsakdo najde svoj mir v 

sebi. Svoboda, sreča in drugo so prvine, ki jih 

človek sicer pozna in se jih zaveda samo od 

daleč. Mirje bistvo vsega in ljubezen je temelj 
vsake materije, tako daje najina skupna želja z 

Alenko, da bi vsak človek našel svoj notranji 

mir, v vsakem trenutku in v vsakem kraju.

Kdaj sta se vidva začela ukvarjati s tem, 

kar danes počneta?

Alenka: Najino življenje je pred približno 

tremi leti in pol spremenil nenavaden dogodek. 
Prej nisem verjela v čudeže in vzgojena sem bila 

kot ateistka. Nisem se ukvarjala z duhovnostjo. 
Takrat sva v najinem stanovanju zaslišala sirene, 

ki so se oglasile zelo glasno, prihajale so od 

zunaj. Zanimivo je bilo, dani nihče drug v bloku 

slišal teh siren. Ni se prižgala nobena luč, nihče 

ni prišel na balkon pogledat, kaj se dogaja, alikaj 

podobnega. Teden dni kasneje sva slišala novice, 
da se je tistega dne nad Katarino (nad Ljubljano) 

pojavil leteči predmet. Istočasno pa so v severni 

Italiji opazili svetlobo na nebu, ki jo je videlo 
veliko ljudi, niso pa je znali razložiti.

S tem dogodkom so se nama pričele dogajati 

spremembe. Dobivala sva informacije o ljudeh, 

o njihovih občutkih, odkrivala sva njihove 
bolezni in občutila njihove stiske. K nama so 

prihajali ljudje s problemi. Prebudile so se nama 

sposobnosti, s katerimi sva jim lahko pomagala. 
Iz meseca v mesec so 'prihajala' nova spoznanja. 

Zdraviti sva začela ljudi, letos so se nama odprle 

nove razsežnosti s šolo življenjav sedmih žarkih 

ljubezni.

Matjaž: Vsaka pot ni lahka, in tudi najina ni

bila. Prihajali so dogodki in spremembe. Pogosto 
se sicer zgodi, da dogodkov, ki bi nam lahko 

spremenili življenje, niti ne opazimo. Naučiti se 

moramo, dajih sprejemamo. Tudi po lanskoletni 
vrnitvi iz Indije se je najino življenje precej 

spremenilo, začela sva drugače sprejemati 

življenje.

Včasih se moramo v življenju malce ustaviti 
in ugotoviti, kam nas vodi pot. Vsak od nas je 

krmar svoje ladje, ki te pelje tja, kamor sam 

hočeš. Lepa beseda lepo mesto najde.

Predstavita na kratko vajino šolo življenja...

Alenka: Žarki predstavljajo šolo življenja. 

Nihče nas nikoli ni v življenju namreč učil, kaj 

narediti z ranjenimi čustvi in s strtimi mislimi. 
Kaj narediti, ko smo prizadeti in nas drugi ranijo? 

Kaj storiti, ko smo odvisni od alkohola, mamil, 

kave in cigaret?
Vse to kopičimo v svoji podzavesti, kije kot 

skodelica, v kateri se nabira vse slabo. Ko to 

skodelico očistimo, sepričnevnjej nabirati znanje 

in nove kvalitete življenja. To je kakor omara, ki 
je napolnjena s starimi stvarmi. Šele, ko omaro 

pospravimo, naredimo mesto za novo.
Vsak žarek prečisti del podzavesti, spoji 

človeka z naravo in kozmosom. V naravi imamo 

pet elementov, to so zrak, voda, ogenj, zemlja in 

eter. Poleg teh elementov imamo še dva, to sta 
žarka veselja in sonca. Vse to smo ljudje nekako 

izgubili.

v*#«*-«* ***,**

počnemo, da lahko potem začnemo

II

Midva učiva ljudi priklicati te kvalitete nazaj v 

svoje življenje in ga spremeniti na bolje. Energija 

zraka vpliva na primer na naša pljuča, bronhijem 

dihala.
Energija kozmosa vpliva na ustvarjalnost. 

Energija mini vpliva na to, da smo umirjeni in 

nas nič ne vrže iz naših tirnic miru. Potem imamo 

še energijo moči, žarek ljubezni, žarek modrosti 

in sedmi žarek večnega življenja.
Človek ima namreč edini sposobnost izstopiti 

iz kroga umiranj in rojstev. To je malce težje 
razumeti, ampak smrt ni nikakršen bav bav, 
temveč nekaj novega. Tudi umirati se moramo 

naučiti. Gre za transformacijo in nekaj 
neskončnega. Strah pred smrtjoje velik sovražnik 

človeka.
Zelo moderno seje zadnje čase ukvarjati z 

duhovnostjo in z vsem, kar je alternativnega, 

obenem pa, če človek javno pove, da se s tem 
ukvarja, da je doživel to in ono, naleti na 

odzive, ki niso vedno pozitivni...

Matjaž: Jaz vedno vprašam: Kaj pa je 

duhovnost? Duhovnost je življenje. Ni potrebno



Vsaka misel je kot bumerang, ki se 

vrne nazaj k tistemu, kija pošljev 

Dobra se vrača z dobrim in slabo s 

slabim. Zaradi tega tudi razni

moči, saj nas lahko zaščiti le 

ljubezen.
:::::::::::::::

sedeti z zaprtimi očmi in meditirati. Meditacij a j e 

življenje, v katerega seje človek sposoben poglob
iti. Napačno si predstavljamo pojem duhovnosti. 

Na Vzhodu ta pomeni vsakdanje življenje in vse, 

kar počneš.

Alenka: Prava pot se začne, ko se človek 
začne zavedati samega sebe in tistih, s katerimi 

živi. Več miru, ko ustvarja v sebi, lažje sprejema 
druge.

Ukvarjanje z duhovnostjo je meditacija pol 
ure zjutraj in pol ure zvečer. Živeti duhovno paje 

živeti pravilno štiriindvajseturna dan. To pomeni 

osvoboditi se negativnih čustev in problemov. 
Do tega pride človek postopoma z učenjem in se 
ne zgodi v trenutku.

V Sloveniji vse več govorijo tudi o črni 

magiji. Kaj je za vaju črna magija?

Alenka: Črna magija se porodi v naših mislih 

in v naših čustvih. Črna magija je vsako miselno 
nasprotovanje svobodni volji drugega človeka. 

Mnogi si predstavljajo, daje črna magija ritual, 

ki gaje potrebno opraviti, in potem črna energija 
steče.

Črna magija se lahko prične že v otroštvu, če 

starši vsiljujejo svojo voljo otrokom. Ločimo 

dve vrsti črne magije. Prva je tista, katere se 
človek zaveda in namenoma povzroča težave 

drugemu. Druga oblikaje, ko človek z najboljšim 

prepričanj em nekaj počne, dejansko pa povzroči 
ravno obratno.

Obenem bi tudi opozorila na klicanje duhov, 
ki je zadnje čase zelo moderno. Ko kličemo 

duhove na napačen način, se tavajoča duša prisesa 
na tistega, ki ga kliče. Običajno gre za energije 

iz nižjega astrala, alkoholike, samomorilce in za 

tiste, ki ne morejo najti svojega dušnega miru.

Kaj vidva vidita pri ljudeh, kako se zaščitita, 

ali obstaja morda etika, konec koncev je to 

tudi na nek način poseganje v človeka...

Alenka: Samo na začetku sva bila odprta, ker 

nisva znala zaščititi niti sebe niti drugih. Kasneje

sva se naučila, da sva se zaščitila, in tako drugi ne 

posegajo v naju s svojimi bolečinami in midva ne 
v njih.

Matjaž: Poleg kozmične energije je potrebna 

tudi energija matere zemlje. Najboljša obramba 

je ljubezen, ki jo doživimo, ko se spojita energija 
kozmosa in zemlje. Ta energija nas ščiti. Tudi 
znanstveniki že ugotavljajo, da obstaja v vesolju 

energija, ki privlači in tvori vse delce, da nekaj 

nastane.

Glede na to, da delata z ljudmi in se 
razdajata, se kdaj počutita prazna in 
izmučena?

Alenka: Kako lahko razdajaš svojo ljubezen, 

ki sijepoln in vedno priteka? Energij a j e lj u bežen 
in če delaš z ljubeznijo in daješ z ljubeznijo, si je 

vedno poln.

Matjaž: Če odpreš vrata ene sobe, ves čas 

priteka in odteka. Človek se mora naučiti odpreti 

svoja vrata, biti pripravljen dajati in sprejemali. 

Tako ti ne more nikoli zmanjkati energije.
Kaj je za vaju ljubezen?

Alenka: Ljubezen je vse. Začne se pri nas 

samih in se širi do vseh ljudi, ki nas obkrožajo. 

Ljubezen ne pozna različnih verstev, starosti in 
spola. Ko enkrat začutiš ljubezen, se stopiš z njo. 

Ljubišin sprejemaš, četudi so ljudje včasih zlobni.

Mogoče še kakšna misel za naše bralce 

Zasavca?

Alenka: Ob koncu bi še povabila ljudi, ki si 

želijo pomagati, so v stiski in čutijo, da se nekaj 
drugačnega dogaja v njihovem življenju, naj 

pokličejo Metko na telefon 22 - 777 in ona jim 
bo dala vse informacije o Šoli življenja. Naj se 
priključijo in pričnejo odkrivati sebe, svojo 

notranjost in notranjo lepoto, kije imamo dovolj 

in nam jo je prikrilo življenje.
Matjaž: V sem želim, da bi se začeladvigovati 

njihova zavest in da bi nadvladali strahove, kijih 

nosimo še v sebi, saj nam ta strah preprečuje, da 
bi srečno živeli in šli naprej. Na vsakršni poti, za 
katero se boste odločili, pa vam želim veliko 

sreče in uspeha. Imejte se lepo.

Barbara Renčof 
Foto: Jure Nagode
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Vedno pomagaj, nikoli ne rani.
(Sai Baba)
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delavnico prijavite ali o njej podrobneje 
informirate v podjetju Bumanitar, le!.. 063/ 

74.1-879 (Cvetka Jagodič). O natančnejšem
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poteku, kraju in času pa vas bomo obvestili 
tudi še v avgustovski rubriki Izziv umu.
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Pa smo privozili do konca naše akcije Naj 
šofer Zasavja. Toda nikar še ne izstopite. 
Zadnja postaja bo v soboto, 13. julija, ob 20. 
uri na igrišču TVD Partizan v Zagorju. V 
primeru dežja se bomo 'zapeljali' v stekleno 
dvorano Delavskega doma v Zagorju. Veselo 
bo, ampak gremo lepo po vrsti.

Za naj šoferja v podjetju Integral Zagorje 
ste z 289 glasovi izbrali Martina Florindo. Za 
naj šofetja v podjetju Integral Kum Trbovlje 
ste z 249 glasovi izglasovali Dušana Gruma. 
Naj šofer v podjetju Izletnik Celje, PE 
Hrastnik, pa je po vaši zaslugi postal Pavle 
Železnik, ki ste mu dali 116 glasov.

Na prireditvi 13. julija, na dan šoferjev, 
bodo direktorji posameznih podjetij podelili 
vsak svojemu naj šoferju zlati znak. Zlate

znake je posebej za to priložnost izdelal zlatar 
Jože Mešiček iz Trbovelj.

Nikar ne manjkajte
13. julija ob 20. uri vas podjetja Integral 

Zagorje, Integral Kum Trbovlje in Izletnik 
Celje, PE Hrastnik, ter seveda ZASAVC 
vabimo na mega prireditev, ki bo na igrišču 
TVD Partizan v Zagorju. Kot rečeno, če bo 
dež, bo prireditev v stekleni dvorani DD 
Zagorje.

Prireditev bo vodil in povezoval Gorazd 
Mavretič. Za glasbo in seveda ples pa bodo 
poskrbeli člani ansambla Interval. Igrali bodo 
do ene ure zjutraj, prav ste prebrali, zabave 
torej ne bo manjkalo. In nikar ne manjkajte vi: 
vsi, ki ste v akciji sodelovali (kot šoferji ali kot

OoOoOcdOCi (Vj cacaOOca

PE HRASTNIK

glasovalci), vsi, ki ste se ali pa se še vozite z 
avtobusi, vsi, ki ste morda včasih vozili avto
buse, vsi, ki berete Zasavca, in sploh vsi, ki bi 
se v soboto radi zabavali. Povabili smo tudi 
župane iz vseh treh zasavskih občin. Vabljeni!

Žrebali bomo
Na prireditvi bomo izžrebali devet 

naročnikov, ki bodo prejeli nagrade (lahko tudi 
naknadno, če jih ne bo na prireditvi) iz sklada 
Zasavc nagrajuje zvestobo.

Poleg tega smo v uredništvu že izžrebali pet 
dolgoletnih naročnikov, ki bodo prejeli darila

VRSTHI RED ŠOFERJEV
•»>*»>»«« *_ _ _ _ _ >_

1. Mariin Florinda 289
2. EdiRepovž 166
3. Milan Trampuž 60
4. Alojz Dolinšek 57
5. Ivan Skorja 48
6. Boris Marata 40
7. Maks Vodlan 23
8. Roman Flere 16
9. Jakob Potrpin 9
9. Jože Serak 9
9. Leopold Rozina 9
9. Marjan Cirar 9
10. Pavel Kos 7
10. Vili Drnovšek 7
11. Franc Poboljšaj 6
12. Andrej Stenko 4
13. Franc Stenko 3
14. Vili Dolinšek 3
15. Ciril Pustotnik 2
16. Vinko Jerman 1
16. Zdravko Jenko 1

17. Franc Kos 0
17. Leopold Lazar 0
17. Stane Brinjevec 0

1. Dušan Grum 249
2. Štefan Dijanii 241
3. Ernest Hafner 240
4. Anzelm Potrbin 224
5. Miran Knez 155
6. Franc Bola 81
7. Rajko Burja 60
8. Jani Hauptman 13
9. Martin Bola 10
10. Aleksander Ceglar 7
10. Ivan Smodiš 7
11. Marjeta Petek 6
12. Marjan Haberl 5
13. Boro Pečič 4
14. Branko First 1
15. Boris Kroflič 0
16. Bojan Delalut 0

17. Ludvik Pevec 0
18. Alojz Hlebec 0
19. Aleš Borišek 0
20. Florjan Mohar 0
21. Alojz Grabnar 0
22. Alojz Rozina 0
23. Stane Jakopič 0
24. Avgust Klančar 0

1. Pavle Železnik 116
2. Bojan Rovšek 48
3. Milan lakner 46
4. Viki Kolar 10
5. Franci Ljubešek 8
6. Janko Bučej 3
7. Duško Tomič 0
7. Jože Knez 0
7. Dragan Mitrič 0
7. Bogomir Požin 0
7. Darko Vintar 0
Jože Brinovec ni želel sodelovati v akciji.

mn



sreče na vaši strani, bomo pa tako ali tako 
videli.

Zlati znaki, ki jih je posebej za naj šoferje izdelal zlatar Jože Mešiček iz Trbovelj. Naj 
šoferji jih bodo prejeli v soboto.

Na končni postaji
Z Integralom Zagorje, Integralom Kum 

Trbovlje in Izletnikom Celje, PE Hrastnik, 
smo se tako pripeljali do končne postaje. Šoferji 
opravljajo svoje delo naprej. Odjutra do večera, 
ob petkih in Svetkih, nasmejani ali ne... 
Vsekakor si v omenjenih podjetjih želijo, da bi 
bili odnosi med vozniki avtobusov in potniki 
dobri, tudi med vozniki in dijaki. Slednji so se 
v času šole radi pritoževali čeznje, češ kako 
arogantni da so pa kako se morajo drenjati na 
avtobusih. Pa šoferji niso krivi, če 'šefi' ne dajo 
petih avtobusov, ampak le enega. Pa tudi 'šefi' 
najbrž ne, ker se ravnajo po tržnem načelu, kaj 
se splača in kaj ne...

Odziv na akcijo Naj šofer Zasavja je bil, to 
moramo zapisati, izredno zadovoljiv. Vozniki 
so se predstavili širnemu zasavskemu bralstvu, 
širno zasavsko bralstvo pa seje prijazno odzvalo 
in zanje glasovalo. V soboto bo torej na igrišču 
TVD Partizan res zanimivo. Vsi bomo tam, se

na prireditvi.
Alojzija Omerzela iz Trbovelj, Angelo 

Marin iz Trbovelj, Milojko Jeretina iz 
Zagorja, Stanko Uran iz Hrastnika in Ivico 
Obran iz Radeč čaka na prireditvi

pem&nje, 
ki sta ga 
posebej 
zanje 
pripravila 
Zasavc in

(^ KRKPk ZDRAVILIŠČA

ZDRAVILIŠČE 
ŠMARJEŠKE TOPUCE

Trgovsko podjetje

POTROŠNJA
1410 ZAGORJE ob Savi 
Kidričeva 1,

podjetje Krka zdravilišča, Zdravilišče 
Šmarješke Toplice.

Pa to še niso vse nagrade, ki jih bomo 
podelili v soboto. Izmed glasovnic, s katerimi 
ste glasovali za svojega šoferja, bomo izžrebali 
kar trideset glasovalcev, ki ste poslali svoj 
glas v naše uredništvo.
Ni pomembno, za 
koga ste glasovali.
Štelo bo le to, da ste.
Koliko pa bo v soboto

zabavali, spoznavali in podeljevali (oziroma 
sprejemali) nagrade.

Pa še to: Vsi, ki smo sodelovali v akciji Naj 
šofer Zasavja, obljubljamo, da bomo z akcijo v 
prihodnje (v naslednjem letu) nadaljevali.

Tatjana Polanc

Vs. ste vahl,em

Miler in hkrati ob dnevu..

'

poskrbela skupina lntv.-vri, /a 
prigrizek In dobro kapljico 

bodo skrbele članice Uokomc-

Ob sklenitvi svoje poklicne poti se iskreno 

zahvaljujem vsem svojim sodelavcem, 

staršem, članom sveta šole, ravnateljicam 

in ravnateljem Zagorja in Zasavja, 

občini Zagorje in posebej županu 

g. Matjažu Svaganu, pa tudi vsem 

prijateljem in znancem za izrečene 

čestitke in pozornosti, 

ki sem jih bila deležna.

Se enkrat vsem in vsakemu posebej 

prisrčna hvala!

Majda BRVAR

mm:



Kljub mnogim strahovom in slabi vremenski napovedi so Orleki 
na Plazu v Zagorju priredili še en odličen žur! Spodaj podpisani se 
je velikokrat ozrl v grozeče oblake, vendar na srečo dežja ni bilo. 
In prireditev sama? Doslej sem se udeležil vseh Orlekovih žurov 
na omenjenem prizorišču, in brez nadaljnjega lahko trdim, da je 

bil letošnji eden najboljših. Poskrbljeno je bilo za parkirišča 
(varnostniki so bili pri razporejanju vozil izjemno korektni!), 

hrana dobra, pijača žal ne. Prihodnje leto naj bo sponzor laška 
pivovarna, in ne ljubljanska!

Čeprav bi se morala prireditev 
začeti točno ob šestih, je prišlo do 
manjše zamude. Tako so kakšnih 
deset minut pred sedmo na oder 
stopili prvi nastopajoči. Zagorska 
zasedbaAntle. Odigrali so okrog 11 
pesmi. Igrajo mešanico p u nk in rock 
glasbe, čutiti pa je močan vpliv 
Pankrtov, Metallice - seveda v 
njihovih lastnih komadih. Po mnenj u 
mnogihje bil njihov nastop kar malce 
predolg. Sicer pa veliko obetajo.

Pri skupini R.I.P. (kar naj bi 
pomenilo Radi Igramo Priredbe) je 
motilo prav slednje.Priredbe namreč. 
Sicer so pesmi ElvisaPresleya, Deep 
purplov, ZZ Top-ov, Louisa 
Armstronga in še nekaterih odigrane 
v izredno agresivnih in lepo zvenečih 
tonih, pogrešam pa izvirnost. No, 
kljub temu so se nekateri pod odrom 
že "zavrteli".

Po mojem mnenju je enega bolj ših 
nastopov prikazala skupina Mi tut.

Sicer je njihov nastop trajal komaj 
dobrih 15 minut, kljub temu so 
navdušili. Njihov originalni bobnar 
jo je namreč pobrisal na morje, tako 
da so na hitro "zvadili" repertoar z 
rezervnim bobnarjem. Komaj 
trinajst- letni fan ličje opravil izvrstno 
delo! Prvi višek večera!

Podobno kot za R.I.P. bi lahko 
rekli tudi za logaškiPodroom. Sicer 
ognjeviti rockVroll, vendar spet 
premalo lastne kreativnosti. Pa 
menda ja ne bomo do konca svojih 
živih dni poslušali preigravanje Who, 
Rolling stonesov in podobnih?

Ura: 21.15. Dan: sobota.
Prizorišče: na Plazu v Zagorju. Na 
odru: Demolition group. Kot 
zanimivost naj najprej zapišem, da 
njihove glasbe nikoli nisem preveč 
rad poslušal. Vse do lani, ko sem jih 
v živo videl prvič! Brez vsakega 
pretiravanja lahko napišem, da so 
(seveda po mojem skromnem

mnenju) trenutno enanajboljših rock 
zasedb v Sloveniji. Naključni znanec 
pri sosednji mizi jih je slišal v živo 
prvič. In neprestanojespraševal, kje 
imajo skrit kasetofon. Zaradi 
playbacka, seveda. Igrah so v živo, 
obiskovalci pa so se prvič ta večer 
množično nagnetli pod odrom. Drugi 
višek večera!

Jani Kovačič je prišel, odpel in - 
navdušil! S komadi Majhen sem bil. 
Moja punca ima črno muco. Obrni 
sespetin legendarno ŠkolTco (našteti 
so samo nekateri komadi) jedokazal. 
da še zdaleč ni za v staro šaro. Čeprav 
je bilo pod odrom tudi veliko mladih 
poslušalcev, so Janijeva besedila 
znali na pamet. Mislim, da je bil z 
nastopom zadovoljen tudi sam.

Sedmi so bili v soboto na vrsti 
Orleki. Njih sploh nima pomena 
hvaliti, saj so doslej navdušili prav 
vsakogar, ki jih je slišal. Začeli so z 
Waitsovo priredbo, pesmijo Nocoj 
sem spet težil, končali z Avsenikovo 
Golico.

Vmes pa hit za hitom in obratno.

Zaigrali so okrog 25 pesmi in nastop 
končali po več kot uri in pol. Odlično! 
(Mito, tole ni napisano zaradi 
kupončkov, ampak od srca.)

Zadnji so na oder prišli člani 
Bomb. V svojem znanem stilu so 
"zbombardirali" občinstvo, ki 
prizorišča nikakor ni hotelo zapus
titi. Žal gaje bilo prisiljeno. Zaradi - 
dežja! Proti koncu njihovega nastopa 
je pričelo pršiti, in marsikdo je začel 
iskati zavetje. Sicer so na oder 
kasneje še enkrat hoteli priti člani 
skupine Podroom, vendar pa je z 
neba sledil pravi naliv. Čeprav so 
najbolj vztrajni še čakali, je bilo 
glasbe za ta večer konec.

In kako bi lahko zvenela zaključna 
beseda? Od 2.500 do 3.500 
obiskovalcev je dokazalo, da rock v 
Zasavju še zdaleč ni umrl. Še več 
takšnih prireditev in vidimo se na 
Plazu 1997. Hvala bogu, da NI umrl 
rockVroll!!

Tomaž A. Štojs 

Foto: Jure Nagode



RAzdvojENOST 

Ali dvoliČNOST?
(DuhovNik/Pniesi, ANqlijA - 1994)

Oče Mathevv in njegova gospodinja Mara 
sprejmeta v svojo Liverpoolsko škofijo novega 
duhovnika Grega Pilkingtona. Malo pred njegovim 
prihodom je Pilkingtonov predhodnik, oče 
Ellerton, zašel v globoko versko krizo. To je med 
drugim manifestiral tudi tako, daje s cerkvenega 
zidu snel križ... in z njim razbil okna v škofovski 
rezidenci.

Med prvo mašo mlad & privlačen duhovnik 
razlaga svojo vizijo pomembnosti posameznikove 
odgovornosti & individualno verovanje, in oče 
Mathevv se ne strinja ravno z njim. Razhajanja 
med duhovnikoma pa dosežejo svoj vrhunec s 
puritanskim izzivanjem Grega, češ naj se oče

Ko greh ni več greh niti za duhovnika!

The Priest

Mathevv vendar obnaša tako, kot pristoji duhov
niku, ne pa da po gostilnah prepeva karaoke in ima 
razmerje z gospodinjo. Po tem (Greg) odloži 
duhovniško haljo in se napoti v gostilno, kjer se 
zbirajo homoseksualci, ter tam sreča Grahama, s 
katerim se spozna v biblijskem pomenu besede...

Duhovnik je za režiserko Antonio Bird (Mad 
Love) kinematografski prvenec. Skupaj s 
scenaristom Jimmyjem McGovemom sta zgledno 
obdelala provokativno tematiko homoseksualnosti 
(in spolnosti nasploh) ter prepoved predvajanja v 
nezanemarljivem številu katoliško usmerjenih 
držav. S poglobljenim & tankočutnim prikazom 
kompleksnih odnosov med očetoma Mathevvom 
in Gregom, Gregom in Grahamom ter Gregovo 
(in obenem tudi večno duhovniško) dilemo o 
smotrnosti & moralni oporečnosti zveze molka ob 
spovedi v ekstremni situaciji (in ob tem seveda z 
zelo prepričljivo igro akterjev zgodbe) je film 
obogaten z močnim čustvenim nabojem. Igrajo: 
Linus Roarche, Cathy Tyson, Robert Carlyle in 
T om NVilkinson, glasbo pa je napisal Andy Roberts.

Ocena: *****
Tommy

mrnsni;rmnon

liliVIDEOTEKA NANO, Sallaumines 8, (ne bazenu), tel.: 26-441 .

Hot plus
Po silnih vikendih, polnih rock in 

tudi rola, si tudi v uredništvu 
Žuriramo zaslužimo malo spanja. 
Zato tole neobvezno nakladanje.

Prireditelji Zgaga rock festivala v 
Hotiču so postali s to zadevo 
milijonarji! Po nekaterih neuradnih 
informacijah so si namreč pridelali 2 
milijona tolarjev izgub. Vendar jim 
to ni vzelo volje za nadaljevanje 
dela. Razmišljajo že o Zgaga rock 
festivalu 1997. Okoliški prebivalci 
pa so bili menda s prireditvijo bolj 
zadovoljni. Prijavili niso niti ene 
same kršitve javnega reda in miru. 
Še več. Lastniki okoliških trgovin in 
bifejev so menda v dveh dneh 
zaslužili za poštene počitnice na 
Havajih ali kakšnih drugih eksotičnih 
otokih.

Hrvaška skupina Majke, katere 
nastop je bil na festivalu sicer 
napovedan, a je nato odpadel, bo 
vendarle nastopila v Sloveniji 
(again). 12. julija bodo v okviru 
mladinskega festivala Tabor ropotali 
v Slovenj Gradcu.

Pred torkovo pankastrofo v hali 
Ti voli je svoj prvi kompaktni izdelek 
predstavila skupina Racija. Izdelek 
se kiti z naslovom Rdeči alarm. 
Povedano na uho, je cedejček precej 
soliden kup zgoščenosti.

Makedonska skupina Mizar, kije 
darkerske trende združila z narodnim 
melosom, je oživela. Tokrat pod 
imenom Kismet. V rubriki kraj 
rojstva skupine je zapisano ime 
Melbourn, Avstralija. Usoda njihove 
evropske turneje bo kmalu znana.

Še žalostna novica za ljubitelje 
živali. Žare Lepotec je mrtev. Jani 
Kovačič se zato tolaži z dvema 
simpatičnima psičkama. Rest in 
peace, Žare.

Nov izdelek skupine Bombe lahko 
pričakujemo konec leta. Po precej 
dolgem premoru po uspehu 
Metafizičnih (in nikakor ne 
melanholičnih, kot se je zareklo 
avtorju) svinj Bombe obljubljajo 
spet nekaj svežega in izvirnega. 
Bomo videli.

J.N.
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BOJEČO) PRIMA

TRGOVSKO IN PROIZVODNO PODJETJE d.o.o., OBREZUA 19, 1411 IZLAKE, SLOVENUA 
TELEFON: 0601/73631, FAAO601/73631

UGODNE CENE 
POHIŠTVA 
V MESECU 

JUUJU!

POSTEUA AJA
140X200... 48.820 
160X200... 52.610 
180X200... 59.060

GARNITURA

AAAJA
(ležišče, zaboj 
za posteljnino)

56.600 sit
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GRADBENI MATERIAL

* siporex izdelki

* stavbno pohištvo

* hidro izolacije

* stiropor

* strešniki - opečni

* bramac strešniki
* betonski izdelki
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PIP 5 cm- 586,00 SIT/m2
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NUDIMO VAM:
kmetijsko zadrugo 
izloke, z.o.o.

‘kmetijsko mehanizacijo poslovalnico flGfi/fl
* gradbeni material

tel.: 0601/73 524
* barve ■ laki -

* vodovodni material ODPRTO:

* elek. in ročno orodje 

* vse za vrtičkarje

Možnost plačila na čeke, nudimo potrošniško posojilo.
Za večje nakupe nudimo BREZPLAČEN PREVOZ (do 25 km).

pon.- pet., od 7.30 do 18.00 ure
sobota od 7.30 do 12.00 ure.

VABLJENI!
kmetijsko zadruga izloke ».*.
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Trbovlje - Stanje v trboveljskem nogometnem klubu je še vedno 
nespremenjeno. Njegova usoda še ni znana, toda vse kaže, da se bodo 
stvari vendarle medile. Uprava klubaje sicer precej skrivnostna, rezultate 
pogajanj z morebitnimi sponzorji pa bodo odkrili v začetku naslednjega 
ledna. Ko se bo stvar glede denarja razčistila, bodo šli v lov za novimi 
okrepitvami (seveda, če bo finančno stanje to omogočalo). Nogometna 
"borza" je namreč odprta vse dol. marca. Prav tako ni jasno, kdo bo novi 
trener. Ulica govori o marsikom, med drugim tudi o Šoškiču, toda to so 
bržčas samo puste želje. Prav tako se govori, daje morebitni pokrovitelj 
zahteval, da mora imeti klub direktorja. Baje je kandidat za to mesto 
nekdo, ki je še donedavna uspešno deloval v enem izmed drugih 
trboveljskih kolektivnih športov.

Kakorkoli že, položaj bo bistveno čistejši po vikendu, kije pred nami. 
Dejstvo je, daje uprava izpisnice izdala vratarjuAdnanu Dizdareviču, 
ki ima, tako kot pred njim že Zaimovič, v "igri" vrnitev domov v Mostar, 
ter izkušenim Bojanu Žibretu, Igorju Holešku in Mitji Breznikarju. 
Prva dva se zaenkrat nista resno pogovarjala s še nobenim klubom, 
Breznikar pa je v ponedeljek že treniral v Zagorju, in je torej prvi 
trboveljski nogometaš, kije zapustil klub. Prav lahko se zgodi, da jih bo 
v naslednjih dneh še več. Čas namreč beži, ureditve razmer pa, roko na 
srce, ni na vidiku. Morda pa le. Pustimo se presenetiti!

V zagorskem taboru seje prestopni rok, kot vse kaže, končal tako, kot 
so pričakovali in želeli. Predvsem kar se zadeva okrepitve. Po enoletnem 
igranju v Mengšu se je tako v matični klub vrnil zagorski golgeter 
Andželko Petrušlč, v svoje vrste pa so Zagorjani po besedah predsednika 
Romana Žerka pridobili tudi Trboveljčana Mitjo Breznikarja. Slednji je 
vezni igralec, v zadnjem obdobju pa je v Rudaiju igral tudi na mestu 
libera. Tretja zagorska želja je Danijel Repovž. Kot pri Petrušiču gre za 
domačega igralca, ki je nazadnje igral v Vevčah. Slej ko prej bo tudi ta 
mladi nogometaš v naslednji sezoni igral v Zagoiju. Stvar seje zapletla 
pri odškodnini. Na Vevče je namreč prišel brez odškodnine (že pri 
prestopu v Svobodo so odškodnino Zagorju plačali njegovi starši), 
obljubljen pa mu je bil tudi takšen odhod. Na izpisnici pa je napisana 
višina odškodnine. Torej se bo potrebno z vevškim klubom le še 
dokončno dogovoriti.

Na drugi strani je Zagorje, tako kot je bilo moč tudi pričakovati, 
zapustil nekdanji mladi reprezentant ter nadvse nadarjeni obrambni 
igralecRudi Uranič, kije na koncu pristal celo pri državnem prvaku HIT 
Gorici. Vsi ostali nogometaši so ostali v klubu, tako da bo imelo Zagorje 
v naslednji sezoni zelo močno moštvo, ki bo nedvomno sposobno 
uvrstitve v vrh drugoligaške lestvice.

Prvi sestanek uprave z igralci in trenerjem Danilom Bantanom je 
napovedan za danes (petek) ob 18. uri. Dogovorili se bodo o poteku 
priprav, ki se bodo s prvim treningom začele v ponedeljek. Zanimivo pa 
je, da je trener Bantan igralcem pred odhodom na odmor naročil, da 
morajo delati samostojno in da morajo na prvi trening priti že tudi delno 
fizično pripravljeni. Tako naj bi bile skupne kondicijske priprave krajše, 
več časa pa bi se lahko namenilo delu z žogo in uigravanju moštva.

S.F. in P.M.
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ROKOMET
Leon Kalin in Enes Korič 

najboljša
Trbovlje - Sodniška organizacija 

pri RZS je objavila vrstni red 
točkovanja na vseh državnih ligah. 
Potem ko sta lani osvojila prvo 
mesto Darko Repenšek in Janko 
Požežnik, sta bila letos najbolje 
ocenjena Ljubljančana Leon Kalin 
in Enes Korič. To sta sodnika, ki sta 
si v tej sezoni priborila tudi veliko 
mednarodno veljavo. Naj višjo oceno 
sta dobila za sojenje tekme AM 
Cosmos Slovan - Pivovarna Laško 
(24:28), ki je bila odigrana 14. fe
bruarja. Od nekoč enega najboljših 
sodnikov na svetu, sedaj pa 
kontrolorja Herberta Jegliča 
(novega predsednika strokovne 
komisije) sta dobila 44 od 48 možnih 
točk. Njuna povprečna ocena 8 
kontrol pa znaša 42,250 točke.

Vrstni red - L državna lista: 1. 
Kalin - Korič 42,250, 2. Požežnik - 
Repenšek 41,750, 3. Melanšek - 
Povalej 41,250, 4. Krašan - 
Vodopivec 40,125, 5. Juratovec -

Puntarič 40,000, 6. Krstič - Ljubič
40,000, 7. Čeak - Babič 40,000, 8. 
Jager - Kaučič 39,375, 9. Tomšič - 
Wutej 39,250, 10. Skubic - Tomič 
39,125, 11. Glažar - Nojič 39,125, 
12. Hočevar - Rakovec 39,125, 13. 
Bolčina - Hreščak 38,625, 14. 
Nikolič - Romih 38,500.

2.državna lista-perspektivna lista:

1. G.Pajič - T.Pajič 38,000,2. Golob- 
Jakše 36,600, 3. Gačnik-Okleščen 
36,333.

2. državna lista: 1. Bujdo - Kumer
38,000,2. A.Vereš - J.Vereš 38,000,
3. Cvelbar - Me d ek 38,000, 4. 
Anderlič - Šavc 38,000, 5. Dejak - 
Goršek 38,000,6. Mesarič - Od lazek
37.500, 7. Lenarčič - Mirt 37,000, 8. 
Gombač - Šakič 37,000, 9. Fabjan - 
Oblak 36,750, 10. Bešič - Trošt
36.500, 11. Benegalija - Kramar 
35,250.

3. državna lista: 1. Sardinšek - 
Štern 40,000, 2. D.Pangerc - Veber 
38,750,3. Nardin - J .Pangerc 38,500,
4. Rižner- Teršek38,000,5. Bandur

- Mokotar 37,000, 6. Matovina - 
Matovina 36,750,7. Bala - Dobrišek 
36,750,8. Frelih - Tavželj 36,666,9. 
Brecelj - Nagode 36,333, 10. Čeleš- 
Rainšak 36,000, 1L Grabar - Koršič
36.000, 12. Cilenšek - Okanovič 
35,750, 13. Pepelnjak - Pepelnjak
33.000.

S.F.

ATLETIKA

PAŠ 96
Trbovlje - Letošnja pionirska 

atletska šola se je že začela. Deluje 
vsak delovnik od 9. ure na stadionu, 
končala pa se bo s finalnim nastopom



v petek, 30. avgusta.
Glavna naloga te dvomesečne 

akcije je vzgojno delo z mladino, ki 
organizirano preživi počitnice in tako 
ni prepuščena ulici. Razgibana 
dejavnost s poudarkom na 
izboljšanju motoričnih sposobnosti 
se nadaljuje z raznimi igrami. V 
lepem vremenu se konča ob 12. uri 
na bazenu. Udeleženci dobijo po 
dejavnosti napitke, občasno pa še 
darila pokroviteljev. Tekmovalno 
vzdušje med mladino bo popestreno 
s tekmovanji, ki jih bodo s pridom 
izkoriščali tudi na tekmovanjih po 
Sloveniji in okoliških državah.

20. julija bo pokrovitelj trobojev 
Fructal z Q/boyem in EVO sadno 
rezino ter Pivovarna Union s Solo in 
Ledenim čajem, 2. avgusta sta 
pokrovitelja Kolinska - Dentagum - 
Softy in Zasavc, 16. avgusta 
Zavarovalnica Triglav in Rudis ter 
na Finalu 30. avgusta Dnevnik kot 
glavni pokrovitelj. Med pokrovitelji 
pa so še: MKZaložbad.d.,LBBanka 
Zasavje, ZlatarstvoTrbovlje, Henkel 
Zlatorog, STIK Avtotehna, 
Kozmetika Kahne, ObčinaTrbovlje, 
LDS, Europlin, IBT, Knjižni hram, 
Radio Trbovlje, Kanal 10, Sadje 
zelenjava Misimi Nuri, Eurotrade, 
Slapy Avtomaterial, Avtoservis 
Špajzer, Trgovina Tonca, Oberč 
Plast, CZ, Europrima, Intera, Studio 
Moderna Kozmodisk, Cementarna, 
Pizzerija Dimnik, Časa Mia, Vrtine, 
TIKA, Slovenske novice in še 
nekateri posamezniki in d.o. iz 
okolice.

Dosedanje atletske šole so med 
mladino zbudile velik interes, kar se 
odraža tudi na tekmovalnem 
področju. Prav iz dejavnosti PAŠ so 
se vklj učili v vrste AK Rudar nekateri 
udeleženci, ki so in še dosegajo 
odlične rezultate. Med njimi 
izstopajo državni prvaki in nosilci 
kolajn največjih tekmovanj - 
Aleksandra Tomovič, Zečlja 
Misimi, Uroš Zupan, Boštjan 
Košec, Vulnet Misimi in še nekateri.

Prijave udeležencev so pred 
začetkom dejavnosti do 9. ure ali pa 
popoldne do 19. ure na stadionu. 
Vpisnina je za vse udeležence 2.000 
tolarjev, informacije pa se dobe na 
tel. 21-036, dopoldan.

P.K.

MALI NOGOMET

Končana sezona
Zagorje - V organizaciji ŠD 

Trimček Zagorje je bila uspešno 
zaključena še ena, tokrat že 20. 
sezona malonogometnega tekmo
vanja. Liga je iz "občinske" 
dokončno prerasla v regijsko, t.j.

Zasavsko ligo, saj sta se ekipam iz 
Zagorja, Trbovelj in Litije tokrat pri
ključili tudi ekipi iz Hrastnika V 
treh ligah je sodelovalo rekordnih 44 
ekip s 600 igralci. Že drugo leto pa 
bo potekala tudi pionirska 
malonogometna liga.

Potem ko jesenski prvak Inž. 
Šarbek zaradi obveznosti v državni 
ligi malega nogometa spomladi ni 
igral s polno paro, sta podoben pečat 
prvenstvu dala KZ Izlake in RTV 
Trbovlje, ki sta bila izenačen boj za 
naslov, vse do zadnjega sodnikovega 
žvižga. Odločilni zadetek za KZ 
Izlake je 2 minuti pred koncem 
dosegel Stariha in s tem odločil 
lokalni derbi z Mlinšami (2:1). RTV 
Trbovlje pa je v zadnji tekmi 
nepričakovano izgubila točke proti 
ekipi Malo po Malo (2:2), in prvo 
mesto jim je za las ušlo. Tretje mesto 
je osvojil KMN Inž. Šarbek iz Litije, 
sledijo pa jim Malo po Malo, 
Čolšnišče, AC Mikolič Magros, 
Arnaco, Škoti Kisovec, Mlinše, 
L'Muhy, izpadeta pa Šentlambert in 
Antimon Trojane. Naj strelec je bil 
Andelko Petrušič s 40 zadetki (KZ 
Izlake), fair-play ekipa pa ŠD Mlinše. 
V 2. ligi je mlada ekipa Izlake 2 
osvojila 1. mesto brez prave 
konkurence s 13 točkami prednosti 
pred ekipo Optiko DL Contact, ki je

presenetila in bo prvič igrala v NAJ 
ligi, medtem ko se Izlake 2 po treh 
sezonah vračajo v 1. ligo. Na lestvici 
sledijo: KMN Trgovina Mojca Vače, 
Ford Servis Hribar, Trgovina Čop 
Podkum, Prapreče, Mlinše 2, 
Buldožer, Varnost, Ni-Da-Ni 
Kumplast. Iz lige izpadem Merli in 
Elektroservis Potočnik. Zanaj strelca 
lige je bil proglašen Zvone 
Razboršek 33 (Izlake 2), fair-play 
ekipa pa je TE-Ve Varnost.

V 3. ligi seje tekmovanje najprej 
odvijalo v dveh enakovrednih 
skupinah, končni vrstni red pa se je 
izoblikoval po medsebojnem 
razigravanju. V drugo ligo sta se 
uvrstili ekipi Talci Zagorje in KMN 
Juventus iz Hrastnika, sledijo pa B. 
Domino-ŠP Blus Dol/Hrastnik, B. 
Lipa Litija, Čolnišče 2, Gambrinus, 
Tirna, Željo, KBM Sava, Mlinše 3, 
Izlake 3, Pekama Leniči, Prapreče 2, 
ETI EE, Udarnik TSG Lunar, Gost. 
Maček, NLP Eurotrade, Behar in 
Gamsi. KŠD BIH Trb. je bila 
diskvalificirana. Naj strelec lige je 
Primož Ramšak 48 (B. Domino- 
Šp. Blus), fair-play ekipa pa Udarnik 
TSG Lunar.

V pionirski ligi premočno vodi 
POLJE (24 točk), pred Mlinšami in 
Čolniščami, ki sta zbrala po 16 točk, 
sledijo pa Bebe Zagorje, Izlake,

Šentlambert in Biseri Zagorje. Naj 
strelec lige je Gašper Starc (Polje).

V članskem pokalnem 
tekmovanju je suvereno zmagala 
RTV Trbovlje, ki je tudi v finalu 
gladko odpravila Trgovino Mojca 
(6:1), 3 je bila KZ Izlake, 4. pa 
Amaco. Med pionirji pa je pokalni 
prvak za leto 1996 ekipa Polja, ki je 
v finalu odpravila Bebe s 7:1.

Ob zaključku tekmovalne sezone 
'95/'96 so pred prvo podelitvijo 
nagrad odigrali revijalno tekmo 
med pokalnim prvakom in prvakom 
lige. Naslov SUPER PRVAKA 
Zagorja je osvojila ekipa RTV 
Trbovlje po zmagi 5:4. Novasezona 
v članskih ligah se bo pričela v zadn
jem tednu avgusta, prijave pa se 
zbirajo do 14. avgusta '96, ko bo v 
Proletarcu sestanek s predstavniki 
vseh ekip.

I.G.

ŠAH

Kotnik zmagovalec
Zagorje - Julijskega hitro

poteznega turnirja seje udeležilo 17 
igralcev iz Zagorja in Trbovelj. 
Vrstni red: 1. Kotnik 15,2. Jurič 14, 
3. Jazbec 11,5, 4. Grčar 11,5, 5. 
Govšek 10,5,6. Regancin 10,5 7. A. 
Bajda 10, 8. Tomažič 10, 9. Krajnc 
9, 10. B. Benko 8.

Skupni vrstni red po sedmih 
turnirjih: 1. Jazbec 155, 2. Krajnc 
122,3. Grčar 66, 4. Regancin 51, 5. 
Bajda 42, 6. Jurič 41,7. Vidmar 41,
8. Goršek 38, 9. Kuzmič 30, 10. 
Kotnik 25.

R.R.



Napadalni psi in nadležni klopi
Če bi vprašali ultramaratonca Radovana 

Skubica, kaj je bilo na teku po Zasavski 
planinski transverzali najhuje, bi vam 
bržkone odgovoril, da napadalni klateški psi 
in nadležni klopi. In morda bi kar pozabil 
dodati, daje bila pot, ki jo je pretekel v dveh 
dneh in pol, vodila pa je gor in dol po hribovju 
od Bizeljskega do Kuma, dolga kar dobrih 
250 kilometrov.

Radovan kakšnih naporov niti ne bi omenjal, 
saj je celotna pot potekala brez večjih težav. No, 
vsaj zanj. Če bi vprašali koga iz spremljevalne 
ekipe, bi vam z veseljem zatrdil, daje bil včasih 
veliko bolj utrujenkot Radovan. Prvi napor je bil 
na dnevnem redu že v petek. Vstati smo morali 
(prosim, da tisti s slabim srcem in visokim 
pritiskom ne berete dalje) že ob pol treh zjutraj in 
se čemerni in neprespani odpraviti na pot. Start v 
Bizeljskem je bil natanko ob petih zjutraj. 
Radovan je odtekel v meglo, mi pa smo se 
odpravili še na obvezno kavico. Ampak je nismo 
upali preveč dolgo piti. Bali smo se, da bi bil 
Radovan na prvi točki Zasavske transverzale, to 
je na gradu Podsreda, pred nami. Bojazen je bila 
precej upravičena. Čeprav smo ga spremljali z 
avtomobili (dva avtomobila sta prevažala po 
prvi jutranji kavici že bolj razpoloženo ekipo 
televizije ETV, tretji avto je bil namenjen 
Radovanovemu sinu Janezu in ženi Ivici, ki je 
skrbela za njegove tekalne copate, napitke in 
sploh dobro počutje), nas je Radovan skoraj 
prehiteval. Po vzponu na Bohor in razno raznimi

peripetijami pod njim, ki so sledile po gradu 
Podsreda, smo se z Radovanom srečali na Lisci. 
Predenje pot nadaljeval na Sveti Lovrenc, nam 
je na primer prijateljsko svetoval, naj ga tja gor 
nikar ne spremljamo. Saj bo, preden bomo s 
svojimi avtomobili prilomastili na ta hrib, on že 
zdavnaj tekel naprej.

No, pajekar nekako šlo, vsaj glede divjega in 
včasih prav norega sledenj a tekaču, pa tudi glede 
nekaterih nesporazumov. Še naj večji je bil tisti, 
ko smo bili pred mostom čez Savo v Rimskih 
Toplicah vsi v dilemi, ali smo ga sploh ulovili. 
Nihče ni vedel, ali je Radovan že pritekel preko 
mosta in nadaljeval pot na Kopitnik ali pa naj ga 
še čakamo.

Ne glede na hitrost, s katero seje tek odvijal, je 
šlo vse bolj ali manj po načrtih. Prvi dan se je 
končal ob točno predvideni uri na Kalu nad 
Hrastnikom. Sobota, megleno in zaspano jutro je 
bilo še posebej naporno. Prav dirka. Kdo bo prej 
na Mrzlici? Tekač ali avtomobilsko spremstvo. 
Radovan nam je dal nekaj prednosti in uspelo 
nam je priti na Mrzlico pred njim. Po Mrzlici je 
znova sledilo divjanje. Na Partizanski vrh. Od 
tam na Čebine. Le proti Čemšeniški planini smo 
se peljali bolj sproščeno. Vedeli smo, da bo 
Radovan potreboval za pot kar precej časa. 
Vendar j e sproščenost ob prvem pogledu na uro 
izginila kot kafra. Ugotovili smo, da se kaj lahko 
zgodi, da bo tekač na Čemšeniški planini pred 
nami. Kljub hitri vožnji, pravemu divjanju, nam

je uspelo priti na 
Čemšeniško 
planino le slabih 
pet minut pred 
tekačem. Pa naj 
šekdo reče, daje 
vožnja z
avtomobilom 
hitrejša kot
"pekotrans".Pot 
od Čemšeniške 

planine pa vse do Janč je potekala v podobnem 
ritmu. Nikoli nismo bili stoodstotno prepričani, 
da nas Radovan že ni prehitel. Edino v nedeljo, 
na poti od Janč proti Kumu, je bilo vse jasno. 
Radovan nima šans, da nas prehiti. Na Kumu, 
kjer gaje pričakalo lepo število planincev, smo 
bili dobro uro pred njim. Ampak kave pa vseeno 
nismo upali piti. Da nas Radovan ne bi znova 
presenetil nepripravljene.

Na Kumu je bilo po preteku ciljne črte precej 
živahno. Niko Zajc je s svojimi muzikanti 
poskrbel, da so se prisotni lahko zavrteli v ritmih 
polke. Radovan pa niti ni bil preveč utrujen. Za 
razliko od spremljevalcev. Pravi, da bi lahko 
tekel še dva dni. Na srečo seje šalil. Tako nam ga 
ni bilo treba rotiti, naj ne stori kaj takšnega. Za 
naslednje leto pa-kdo ve. Morda ponovitev teka 
po Slovenski planinski transverzali od Maribora 

do Pirana?

Tekst in foto: Jure Nagode



Piše: Primož Kostajnšek
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¥ latern

Imate radi hitro vožnjo? Ste 
spretni za volanom? Bi radi tek
movali, pa nimate dovolj časa ali 
denarja? Potem je prava stvar za 
vas avto-slalom.

Zasavčane sta v Žalcu tokrat 
predstavljali 2 ekipi. Ob že uvel
javljenih mačkih iz KBM racing 
teama še ekipa Ford Servisa Hribar, 
ki mi je tudi omogočila tekmovanje. 
Medtem ko so fantje iz prve ekipe 
vozili vsak svoj avto, smo se v naši 
ekipi odločili, da se bomo menjavali 
za volanom nove fieste s 16 V 
motorjem in jo tako preizkusili tudi 
v najtežjih razmerah.

Ob prihodu vŽalecnasjepričakala 
množica konkurentov ter proga, 
sestavljena iz dveh parkirišč ter 
natlačena s keglji, da niti nisem vedel, 
kako se bom pretolkel med njimi. 
Takoj je padla odločitev, da bom 
poslušal in posnemal bolj izkušene.

Lahko reči, težje storiti. Štarter 
zamahne, plin do konca, takoj oster 
levi zavoj, sledi desni, obrat, spet 
levo in desno, oster levi zavoj, takoj 
v desno, pazi, pločnik! BumlMorala 
pade na minimum. Obrnem avto, 
počasi odpeljem s proge. Pregledam 
škodo. Hvala bogu, samo zvito 
platišče. Šef ekipe, Marjan Hribar, 
se ne vznemirja, a mi ni vseeno. 
Lahko bi začel počasneje, saj je le 
ogledna vožnja. Zamenjamo kolo in 
že štarta Dejan Hribar. Vožnja brez 
napak, poznajo seizkušnje s prejšnjih 
nastopov. Podobno vozi tudi Marjan 
Hribar. V naslednjih nastopih vozim 
previdno, zavedam se, daimamleen 
popravni izpit. Pretolčem se do finala 
in na koncu osvojim 9. mesto v 
svojem razredu. Hvala Zasavcu in 
Ford Servisu Hribar, ki sta mi 
omogočila nastop.

V naj nižjem razredu do 1.000 ccm 
je z yugom 45 Tomaž Razboršek v 
finalnemnastopu osvojili, mesto. V 
razredu od 1.000 dol .500 ccm smo 
bili v naši ekipi z osvojenim 9., 11. in 
12. mestom sicer zadovoljni, a 
naslednjič bomo boljši. Ljubljenec 
občinstva, Boštjan Turk, je s svojim 
peugeotom 205 GTI zanesljivo 
zmagal v razredu nad 1.500 ccm. 
Tekmeci mu tudi z zakulisnimi boji 
niso mogli do živega. Za nameček je 
Boštjan nastopal še z izposojenim 
renaultom 5 in z divjo vožnjo 
spravljal na noge gledalce ob progi. 
Tokrat je izjemoma vozil tudi razred 
športnih vozil. Pravo lekcijo športne 
vožnje je tekmecem prikazal Dejan 
Hribar, saj je z navadno stoenko 
dosegal čase, ki jim skorajda nismo 
mogli verjeti. Na koncu je zasedel 2. 
mesto. Zadnjega našega predstav
nika Kar lija Kropivška smo si najbolj 
zapomnili po izredno atraktivnem 
obratu, v razredu pa je na koncu 
zasedel 2. mesto. Le kdaj bomo 
takšno prireditev doživeli tudi pri 
nas?

Ferrari Grand 
Prix '96

Klub ljubiteljev te prestižne 
znamke avtomobilov nam je tokrat 
pripravil dirko, kakršne vsaj letos 
še ni bilo. Odlična organizacija, iz
redno zanimanje gledalcev, drzne 
vožnje ter množica spremljevalnih 
priredite vso zaznamovali dogodek 
v Ilirski Bistrici.

Na startu se je zbralo 67 tekmo
valcev iz 5 držav. Največ zanimanja 
so poželi trije italijanski dirkači z 
bolidi formule 1 izpred nekaj let, saj 
je bil to prvi nastop formule 1 na 
slovenskih tleh. Poleg njih so lahko 
gledalci občudovali tudi precej 
drugih formul in prototipov, ki so se 
potegovali za skupno zmago nadirki. 
Ta je na koncu pripadla bivšemu 
evropskemu prvaku Mauru Nestiju, 
kije postavil tudi nov rekord proge. 
Edini Slovenec v formuli je bil 
Mat jažTomlje. ki jenakoncu zasedel

skupno 2. mesto, saj vsi tekmovalci 
niso vozili v konkurenci.

V konkurenci turističnih vozil je 
bil najhitrejši rally voznikJani Trček 
s fordom escortom cosworth pred 
Zupančičem in Črtaličem. Sledita 
TomažJemcin Boris Popovič, kije 
svojega trening escorta razbil dan 
pred dirko ob ogledu proge. Popovič 
je tokrat prvič nastopil z lancio, ki jo 
je že nekoliko povozil čas.

Po dirki je manager GUnther 
Kržišnik iz Kisovca pripravil modno 
revijo, katere glavni zvezdi sta bili 
njegova varovanka Janja Zupan ter 
aktualnaslovenskamissTejaBoškin. 
Modni reviji je sledil izbor Miss 
ferrari '96. O tem bomo pisali 
prihodnjič.



Promet
Trbovlje -1. julija je na Ulici 1. 

junija voznica S.Š. izsilila prednost 
pred A.N. Zaradi tega je prišlo do 
trka, v katerem pa je na srečo nastala 
samo materialna škoda.

Litija - 3. julija ob enih zjutraj je 
V.A. pod vplivom alkohola trčil v 
avto. ki ga je iz nasprotne smeri 
pripeljal D.M. Nesreča seje končala 
le z zvito pločevino.

Zagorje - 4. julija se je na cesti v 
Kandršah pripetila hujša prometna 
nezgoda, v kateri sta bila 
poškodovana A. A. izTrbovelj in K.F. 
zMlinš. A. A. jo je očitno huje skupil, 
saj je bil po nesreči iz trboveljske 
bolnišnice odpeljan na zdravljenje v 
ljubljanski klinični center.

Laško - 4. julija okoli 7.00 ure j e 
namagistralni cesti pri Laškem prišlo 
do verižnega trčenja štirih 
avtomobilov. Do trčenja je prišlo 
zaradi prekratke varnostne razdalje 
voznikov M.S. in P.I. Telesno 
poškodovanih ni bilo, sodnik za 
prekrške pa bo imel kar precej dela.

Zagorje - 5. julij je bil nesrečen 
dan za dva voznika koles z motorjem. 
V kraju Rove sta se namreč precej 
'na trdo' srečala K.Z. in D.B. Prvi je 
zaradi neprilagojene hitrosti priletel 
v drugega, padel po cesti in obležal 
s hudimi poškodbami. Svojo pot je 
končal v trboveljski bolnišnici, kjer 
je ostal na zdravljenju.

Litija - 5. julija je D.F. izsilil 
prednost pred Š.A. na magistralni 
cesti pri litijskem Merkurju. Znova 
je nastala materialna škoda na obeh 
vozilih.

Hrastnik - 6. julija je A.Š. vozila 
zastavo 126 P proti Marne mu. Na 
Trgu borcev NOB se je s svojim 
yugom45 vključevala v promet A.K., 
ki je pred prvo voznico izsilila 
prednost. Zaradi tega je prišlo do 
trka. A.K. pa ni ustavila, temveč je 
nadaljevala vožnjo. Policisti so jo 
kmalu našli, saj je po nesreči na 
kraju dogodka ostala registrska 
tablica njenega vozila.

Kradejo kot
srake

Trbovlje - 2. julija. Očitno bo v 
Trbovljah kmalu zaživel nov 
avtomobilski servis. Neznanec je 2. 
julija iz delavnice na Nasipih namreč 
odnesel stroj za montiranje gum in 
napravo za centriranje koles ter s 
tem oškodoval pravega lastnika za

400.000 tolarjev. Nemara bo prva 
stranka neznanega podjetnika tat, ki 
je 5. julija s parkirišča na 
Sallauminesu odpeljal nezaklenjeno 
kolo z motorjem.

Litija - 2. julija. Dobrih 30 
tisočakov vredno gorsko kolo je 2. 
j ulij a izginilo v Litiji. Izginotj e kolesa 
sicer nima nobene zveze z 
nadnaravnimi pojavi, temveč bolj z 
dolgimi prsti. Tako kot izginotje 
stroja za pranje avtomobilov znamke 
V AP ,kijeizginil4.j ulij a in za seboj 
pustil za 270.000 tolarjev prik- 
rajšanegalastnika. Če ktemu dodamo 
še krajo prednje luči in masko s 
parkiranega yuga, je tatinska slika 
Litije tega tedna popolna.

Radeče - 1. julija je neznanec 
vlomil v yuga in odnesel avtoradio 
znamke Blaupunkt, vrednega okoli
30.000 tolarjev.

Bombastično
Neznani občudovalec skupine 

Bombe, ki je v soboto igrala na rock 
veselici na Plazu v Zagorju, je bil 
tako navdušen, da je bombo videl 
tudi v poslovnih prostorih Rudisa 
Trbovlje. 5, julija je namreč ne
znanec sporočil, da je v Rudisu 
nastavljena bomba, ki bo kmalu 
eksplodirala. Policisti ob pregledu 
prostorov bombe niso našli. Torej je 
vse ostalo le pri tistih Bombah na 
Plazu.

5. ji,lija m, bili trboveljski 
policisti obveščeni, da se iz 
stanovanja na Rudarski ulici 
močno kadi. Izkazala se je 
pravilnost reka, kjer je dim, je 
tudi ogenj. Gasilci so pogasili 
požar, policisti pa so ugotovili, 
da je stanovalec lt.Z. po tleh 
polil barvoi„ jozažgal. Na srečo 
se požar zaradi hitre 
intervencije ni razširik Zi. eno 
kazensko ovadbo pa sc bo 
'razširilo' sodišče.

Ostal brez 
"šmajserja"
Zagorski policisti so 3. julija na 

podlagi sodnega odlokaizvršili hišno 
preiskavo na domu L.R. V njegovem 
stanovanju so našli vojaško 
avtomatsko puško M70 AB 2 
(kalašnikov z zložljivim kopitom 
jugoslovanske izdelave), okvir za 
20 in 30 nabojev ter 129 nabojev

kalibra 7,62 mm. Orožje in naboje so 
zaplenili. Istega dne so opravili hišno 
preiskavo tudi pri S. A. in mu zaple
nili starejšo lovsko puško, ki jo je 
S.A. hranil brez ustreznih 
dokumentov. S. A. sije s tem zaslužil 
predlog sodniku za prekrške, zoper 
L.R. pa je bila podana kazenska 
ovadba. V minulem tednu so zagorski 
policisti obravnavali tudi skupino 
mladoletnikov, za katero so sumili, 
da se med drugim ukvarja tudi z 
nečednimi posli. Na primertatvinami

avtoradijev. Mladoletnikom so 
zaplenili dva ukradena avtoradia. 
Prvi je znamke Grundig, drugi pa 
Centra. Oba sta bila ukradena od 20. 
do 27. junija. Ker policisti nimajo 
prijavljene tatvine avtoradijev teh 
dveh znamk, naprošajo lastnika, naj 
se oglasita po svojo lastnino. Prvi 
radio je bil ukraden iz avtomobila, ki 
je bil parkiran pred zagorsko 
cerkvijo, drugi pa iz avtomobila, 
parkiranega nasproti igrišča Rudar v 
Trbovljah.

Aufbiks
Se še spominjate filma Rojen 4. 

julija? No, kar lepo ga pozabite in 
se spomnite na film Rojena 
morilca. Ali pa kar dobre stare 
pesmice, ki je tudi neuradna 

aufbiksarska himna Mi smo rojeni za kompliciranje. 
jlt Poročila o dirkalnih uspehih naših rojakov iz celegaZasavja 

kar dežujejo. 4. julija ni samo ameriški državni praznik, 
ampak tudi rojstvo nove dirkalne zvezde. U.G. je rahlo v 

rožicah in kakopak za volanom kar dvakrat ostal brez sreče. 
Dvakrat gaje za volanom zalotilo budno oko postave. Roka postave 
pa ga je prijela in spravila na varno. Do streznitve.

Zabeležen je tudi rekord. A.K. iz Hrastnika je te dni napihal 
A 3,1 promila. Možje postave resno razmišljajo, da bi nabavili 

plinske maske. Ali pa vsaj merilnike alkoholiziranosti, katerih 
merilna skala krepko presega smrtno dozo. Nikoli se ne ve, kdaj jim 
bo oboje prišlo prav.

5. julija v trboveljskem parku ni preglasno rajalo osebje 
ambasade ZDA, temveč čisto navadni domači mulci. Po drugi 
ustni prošnji so se umirili.

A)t 7. j ulija je na cesti Tončke Čeč v Trbovljah stekla prva klapa 
H snemanja filma Demolition Man. Tokrat v glavni vlogi ne 

nastopa Silvester, ampakP.C.K. Film se začne z razbijanjem. 
Filmarje zaradi varčevanja z denarjem namesto posebnih efektov 
uporabil kar čisto poceni macolo.

•u Daj, pa ti dam, sta si nemara mislila v oštariji Daj dam v 
JL Litiji P.S. in B.D Čeprav nista dobila čisto nič, sta si vseeno 

dala duška z razbijanjem steklenic. Izziv k pretepu pa jima je 
klavrno spodletel.

Ajt Zasavski znanstveniki so se končno prikopali do trdnega 
A dokaza, da cigareta in kava res močno škodujeta zdravju.

Analizo so opravili na Hrastničanu G.S., ki je 6. julija četrt čez 
peto zjutraj razbijal po vratih zaklenjenega lokala in zahteval kavo 
in cigarete. Zaradi uživanja prekomernih doz obeh substanc je 
kmalu postal tako utrujen, da je legel na tla in z razbijanjem 
nadaljeval s pomočjo nog. Zasavski znanstveniki na podlagi tega 
primera obljubljajo, da bodo kmalu našli zdravilo proti škodljivosti 
kave in cigaret - zasvojencem bodo zvezali noge.

a)i Še kratki in predvsem domači. M.A. in D.M. sta pokazala 
£ precejšnjo mero viteštva. Stepla sta se zaradi dekletove časti.

Zrcalno sliko pa je tokrat pokazal Z.B. Pretepel je žensko 
bitje. Tudi viteštvo ni več tisto, kar je bilo včasih.'



r Muli oglasi vZasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate le priloženo naročilnico! 
I in jo poslati na naslov Uredništva Zasavca,Cesta 20.julija 2c,61410ZagorjeobSavi. I 

“ Objavili bomo le male oglase (največ 20 besed), kjer bo napisan točen naslov 
| pošiljatelja. Brezplačno objavljamo le male oglase za nakup ali prodajo osebnih stvari, j 

Omrežno skupino pišemo takrat, ko jeponudnik iz druge omrežneskupine,neiz0601. 
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STANOVANJA, PARCELE
UGODNO prodam garsonjero, tel.: 

27-321
PRODAM starejšo obnovljeno hišo 

na parceli 2.500 m2, cena 70.000 DEM, 
tel.: 061/811-056, popoldan

PRODAM enodružinsko hišo, 
zanimiva, starejša, tel.: 64-891

PRODAM 2 sobno stanovanje v 
bloku, 57 m2, telefon, CK, sončno, tel.: 
26-763

PRODAM 2-sobno stanovanje, 64 
m2, center Zagorja, 6. nadstropje, 
sončno, telefon, KTV, toplovod, 
dvigalo, v lesu, vseljivo avgusta, cena 
po dogovoru, tel.: 61-996

ODDAMO v najem dva lokala v 
centru Trbovelj pri okrogli hiši, tel.: 
26-097

PRODAM manjšo parcelo za 
vikend na Prvinah, cena 3.000 

DEM, tel.: 64-353, 61-333

AVTOMOBILI, DELI
PRODAM BMW 320 V 6, temno 

zelene metal barve, pomična streha, 
lita platišča, tel.: 61-575, 73-713 

PRODAM 2 avtomatika, zelen - 
vozen, moder - nevozen, cena za oba 
320 DEM, tel.: 43-565

PRODAM dele za Fičota, tel: 43- 
565

HONDA HB vlečna kljuka z A 
testom, prodam, cena 100 DEM, tel.: 
27-255

PRODAM 126. 1. '87, cena 1300 
DEM, tel.: 85-034 

PRODAM R 4 GTL, 1. '87, cena 
2.500 DEM, reg. do konca avgusta '96,

tel.: 64-250
PRODAM Z 101 GT 55,1. '84, reg. 

do 3/97, cena 80.000 SIT, tel.: 061/ 
873-024

PRODAM osebni avto 126 P, 1. '86, 
tel.: 26-663

PRODAM golf JXD, 1. '88, dobro 
ohranjen, garažiran, tel.: 73-713 

PRODAM C - 25 D, kombi, z 
opravljenim generalnim servisom, tel.: 
44-332

PRODAM kombi Citroen 2 S, di sel, 
8+1,1. '88, tel.: 27-386

PRODAM Z 750, 1. '84,
neregistriran, cena po dogovoru, tel.: 
62-130, 71-400

PRODAM Y55,1. '86, nereg., vozen, 
potreben manjšega popravila, tel.: 61- 
846

PRODAM alu platišča 15 col, tel.: 
73-615

RAZNO
PRODAM CD player Samsung, 

ojačevalec in dva zvočnika, cena 500 
DEM, tel.: 77-184

PRODAM C 128 s kasetarjem, 5 
kaset, TV, cena350 DEM, tel.: 43-565 

PRODAM video igre mi ero genius 
s pištolo in igricami, oena kompleta
10.000 SIT, tel.: 61-228. 

PRODAMprinter EPSON 80 P, tel.:
26-182

KUPIM karto za zagorski premog, 
Aleksander Grum, Podkraj 89. Hrastnik 

PRODAM knjige za 7. r., kupim 
knjige za 4. r. OŠ, tel.: 61-228

PRODAMplinsko bombo, 101, cena
5.500.00 SIT, tel.: 64-250 

PRODAM spalnico Alples - hrast,
staro 3 leta, cena 110.000,00 SIT,

možnost kredita, tel.: 64-250, 64-166
PRODAM otroško posteljico z 

jogijem in športni voziček, tel.: 24- 
965.

UGODNO prodamotroško posteljo, 
jogi, hodalico, stolček za hranjenje, tel.: 
21-663

PRODAM otroško kolo (5 - 7 let), 
cena 7.000 SIT ter peč Kiiperbusch, za 
ogrevanje, cena 18.000 SIT, Kmetič, 
Kol. 1. maja 27, Trbovlje

OTROŠKO posteljico, ohranjeno, 
prodam, tel.: 20-803

ŽIVALI
PRODAM psičko nemško ovčarko, 

staro 9 mesecev, tel.: 73-641
PRODAM kozo in tri mladiče, tel.: 

73-716
PRODAM mladičko pasme 

Samojed, brez rodovnika, ugodno, 64- 
732

PRODAM telico sivko, žive teže 
300 kg, tel.: 75-216

PRODAM purane za zakol, težke 
10 kg, cena 2.700 SIT/kom, tel.: 42- 
297

INŠTRUKCIJE
ŽELITE BOLJŠO OCENO - 

POIŠČITE POMOČ - inštruiram 
matematiko in fiziko, po želji tudi 
kakšen drug predmet, tel.: 24-457

INŠTRUIRAM nemščino in 
francoščino, tel.: 73-719.

INŠTRUIRAM strokovne 
predmete elektrotehniške smeri, tel.: 
64-285.

INŠTRUIRAM angleščino za OŠ 
ter angleščino, nemščino in francoščino 
za 1. in 2. letnik srednje šole, tel.: 43- 
756 od 12.00 - 14.00 ure.

INŠTRUIRAM matematiko in 
fiziko, tudi za zaključne izpite in maturo, 
tel.: 61-627

INŠTRUIRAM MA in FI za OŠ in 
srednjo šolo, Oto Krajnc, Šuštaijeva 
27. Trbovlje.

STORITVE
DIJAKI IN ŠTUDENTJE -

Prepisujem seminarske naloge in druge

sestavke z računalnikom, hitro, lepo, 
brez napak - ROMANIX - Kisovec, 
tel.: 71-323, vsak dan

OBRTNIKOMkvalitetno in ažurno 
vodimo poslovne knjige - ROMANCI 
- Kisovec, tel.: 71-323, vsak dan.

ČE VAM zamrzovalna skrinja pušča 
vodo, zamenjamo izolacijo - 3 leta 
garancije, pokličite tel.: 064/332-053, 
mobitel: 0609/624-731

STAVBNO kleparske storitve iz 
vseh vrst pločevine, tel.: 27-885 

ŽLEBOVI, odtoki, strešne, 
dimniške obrobe, snegobrani, barvanje 
napušča, tel.: 27-885

POPRAVILO gospodinjskih, TV, 
video aparatov, tel.: 64-285.

POPRAVILA in montaža klasičnih 
in video domofonov ter antenskih 
sistemov, Zdravko Kadunc, Gradiške 
Laze 33, 1275 Šmartno pri Litiji 

STAREJŠIM, slabotnim osebam in 
invalidom nudimo nego in pomoč na 
domu, tel.: 26-624

DELO - NUDI
ZAPOSLIMO frizerko, lahko 

pripravnico, tel.: 61-299
HONORARNO delo, tel.: 64-166 
DELO NA DOMU, odličen 

zaslužek, za brezplačne informacije 
pošljite naslovljeno kuverto na naslov 
Mirko Zaval, Dole 16, Dole pri Litiji

ZAPOSLIMO redno ali 
pogodbeno trgovskega potnika na 
področju ZASAVJA za prodajo 
tehničnega blaga, prijave poslati 

na naslov: Vafra Commerce 
d.o.o., Griže 125, 3302 GRIŽE, 

tel.: 063/715-735
V___________ _________________ J

POSLOVNI STIKI
VLOŽITE CERTIFIKAT!

Nagrade: kavni mlinček, parni 
likalnik, radiokasetofon Philips, 

možnost kredita, 
tel.: 062/836-904

POTREBUJETEPOSOJILO, 
tel.: 061/220-518

TRBOVLJE



NAGRADE za naročnike

ZASAVCA
..

1 poroooi^ O • O OOI
Rudarska c.32,1412 Kisovec, Slovenija 

tet.;0601/71 -626, (ax: 71-897 ,

NAGRADA:
Rudarska c.32,1412 Kisovec, Slovenija 

Bo.i v vrednosti 27.000 SIT ............................ M:0601/71-626, fax:71-897...

Bon v vrednosti

,
_ _ _ _ _ _ _ - . AV TOPlt f.VOZNISTVO
O« NAuRADAi c - < d
Prevozne storitve v Srečko Kozman s.p.
Višini 13.500 SIT .:: Izlake 19, HH Izlake, tel.: (1601/74 Wl.t :
'J- 1—1 ......................... .............................. ........................................................

6. NAGRADA: FRIZLRSTVO Štefka Zapornik s.p.

7. NAGRADA:
.Kpsmodis

Studio Moderna d.o.o.. Cesta 9. avgusta 4

8. NAGRADA: i—- zavarovalnica triglav dri.
Ptakti|i^nagrada v vrednost' ..OBMOČNA ENOTA TRBOVLJE

.....................................

m9. NAGRADA:

..9.000IT1 bonvvižini .

BReGERJJR in PARTOOTERIjn

I v
. NAROČILNICA

ZASAVC, Gesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje o/S 
tel.: 0601/64 250, 64 166 ■

I
fax. 0601/64 494 /

Naročam časopis ZASAVC
Ime in priimek.............. .......................................... ..

kraj .............. .........................  poštna št. ........ .

- ulica..............

| datum.........

' NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži) :

Silil teMon............... .

Andreja Novak s.p.
Pizzerija in pivnica

DIMNIK
Trbovlje

telefon: 24-250 __ ___

- rezervni deli za kolesa in motorje
- servis izpušnih loncev
- prodaja gum
- montaža, centriranje

Delovni čas: Delavnica: 8.00-12.00
od 8.00-19.00 13.00 -17.00
sobota od 8.00 -12.00 sobota 8.00-12.00

LEA ZLATARNA
* bogata izbira zlatega nakita
* izdelava nakita po naročilu

* UGODNE CENE IN PLAČILNI POGOJI
Ul. Mire Pregljeve 4, Litija, tel.:061/883-476

VULKAN s.p., kontrola in nadzor
•redarske storitve • za podjetja in obrtnike kontrola izostanka, 

ter izkoriščanja 80 • v času vašega dopusta poskrbimo za vašega ljubljenca, 
zalivamo rože, opravimo kontrolo hiše...

UPOŠTEVAMO VSE VAŠE ŽELJE! tel.: 0601-61-740 mobitel:0609-638-950'

INFORMACIJE 64-250, 64-166

LIPA
TRADE
d.o.o.
AVTO DELI IN 
OPREMA

SPECIALIZIRANA DROGERIJA SITULA

ŠMARTNO PRI LITIJI, IVANČNA GORICA 
TEL.:061/887-390

Od sedaj se je mogoče pri nas oskrbeti tudi 
z vsemi ortopedskimi in rehabilitacijskimi 

pripomočki na recept zdravnika.

Odpiralni čas:
vsak dan od 8-12h In 14-18h; 

sobota od 8-12h.
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NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 17.7.1996 na naslov:
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 

Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob 
Savi, s pripisom "Nagradna 
križanka" (fotokopij ne 
upoštevamo). Pri žrebanju bomo 
upoštevali le modre ovojnice.

Nagrade, ki vas čakajo:
1. nagrada: Walkman
2. nagrada: 2x videokaseta
3. nagrada: 2x videokaseta
4. nagrada: Enomesečna 

naročnina na časopis Zasavc

Izžrebanci nagradne križanke 
24/96

1. nagrada: Izdelki Pivovarne 
Union v vrednosti 4.500SIT, Betka 
Suhodolčan, Na Selah 21, Dol pri 
Hrastniku

2. nagrada: Izdelki Pivovarne 
Union v vrednosti 3.000 SIT, 
Zdenka Dragič, Novi log 14, 
Hrastnik

3. nagrada: Izdelki Pivovarne 
Union v vrednosti 1.500SIT,Tatja
na Kralj, 1. junija 34/a, Trbovlje

4. nagrada: Enomesečna 
naročnina na časopis Zasavc, 
Nevenka Ostanek, Kotredež 30, 
Zagorje

Vsem izžrebancem čestitamo!

Nagrade lahko dvignete na

uredništvu časopisa Zasavc, C. 20. 
julija 2c, Zagorje, do 18.7.1996. Če 
se po nagrado ne morete oglasiti 
osebno, nam to sporočitepo telefonu 
in vam jo bomo poslali po pošti.

Rešitev nagradne križanke 
25/96:

LEVANT, ROP, KE, 
PISATELJICA, RF, BEfcTA 
BOJETU, Al, NP, RA, KOR, 
MALAKA, ATE, TATI, RIVAL, 
GILMAR, ISIS, NART. RČ, 
ARNIČ, RIGO, AJAJA, 
ANKARA, C ID, DA VID, LINNE, 
PERI, AHAC, ROKA, MESAR, 
KILA, UM, PROUST, RŠ.EMIL, 
OBRTNIK, EAMES, TERMIT, 
ILA, S, IRAVADI. SEČNIK, NIK, 
DUMAS, KRČANI.

mm:

NOVO!
Prodaja 

avdiovideo 
tehnike 
ter IV

sprejemnikov

jMlDEOSERMIŠj
ZALOKAR

Trbovlje, Šuštarjeva 3 
te!.: 0601/22466

Sprejem aparatov oh 
ponedeljkih, sredah in petkih, 
med10h-12hin!6h-18h.

mm/



21.4.-21.5.

22.5.-21.6.

Pred va
mi so burni 
dnevi, v 
katerihvam 
zagotovone 

22.3.-20.4. bodolgčas.
Branili boste svoje poglede nasvet in 
sikončno izborili prostorpod soncem. 
ŠL:7.

Nova sre
čanja bodo 
vznemirljiva,pa 
tudi poučna. 
Vzemite si čas 
za razmislek in 
nejemljiteneka- 

terih stvari preveč na lahko. 
Romantičniboste in zasanjani. Št.: 20.

Mogoče boste 
za trenutek žalostni 
innegotovi,natopa 
se bo vse raz
jasnilo. Pred vami 
so srečni dnevi, ki 
jihbostepreživljali 

v družbiprijetnegačloveka. Št.: 32.
Mogoče 

pričakujete 
preveč, mo- 

„ gočepastetudi
m (n* prezaupljivi.

Nekdo,okate- 
rem nenehno 

razmišljate, vas bo ali pustil nacedilu 
alipanebo izpolnil vaših hrepenenj.
Št: 11.

Umaknili se 
boste iz družbe in 
samota bo naj- 
boijšezdraviloza 
vse, kar vas 
trenutno muči. 
Prijetna novica 

vam bo ogrela srce. Ob poljubu se 
boste zamislili. Št.: 19.

Ker boste imeli 
polne roke dela, boste 
pozabili na neko 
sladko obljubo. Po
sledice bodo nepri
jetne,vendar ne trajne. 
Poskusite začeti 

znova, tokrat drugače. Št.: 9.

24.7.-23.8.

24.8.-23.9.

Haša bodočnost
V trboveljski porodnišnici so se od 3. do 8. 

julija rodili:
3. 7. Vida Mestrič, Laško, hči Eva;

4. 7. Lidija Šmid, Radeče, hči Sara; Senada 
Varenkič, Trbovlje, sin Amar; Bojana Režun, 

Trbovlje, hči Sara;
5. 7. Irena Vozelj, Zagorje, hči Tjaša; 

Julijana Brčina, Trbovlje, sin Arnold;
6. 7. Vojka Popuč, Dol pri Hrastniku, 

sin Aljoša;
8. 7. Stanka Prašnikar, Domžale, hči 

Teja.
Iskreno čestitamo!

Rebus 1
Avtor: Urban Golob

V

T/

> i

Rebus 2
Avtor: Urban Golob j

dep
&

ig pum $ ntjattdtots „upez4 srn^ij

24.10.-22.11.

t
23.11.-22.12.

Vse vaše misli 
se bodo vrtele 
okrog ljubezni, 
kljub temu pa ne 
bostenašličasa(in 

24.9.-23.10. nezbralipoguma), 
dabi storili tisti korak, ki vas še loči od 
popolnesreče.Št.: 15.

Nikar ne ča
kajte, da vam bo 
sreča sama od se
be padlav naročje, 
raje zavihajte 
rokave in se lotite 
zadevena pravem 

koncu. Cilja ne boste zgrešili. Št.: 16.
V teh dneh 

bosterazmišljali, 
alini prijateljstvo 
boljše kakor 
ljubezen. Imeli 
boste veliko pre
pričljivih do

kazov, toda nazadnje boste vendarle 
prisluhnili srcu. Št.: 27.

Če boste 
spretni in 
vztrajni, bo

li' ji ste postavili

^ jGr teme|je neki
trdni in veliki 
sreči: lahko, 

da gre za vašo prihodnost, lahko tudi 
zausodo nekega človeka, kivam veliko 
pomeni. Št.: 3.

Čez noč se bo 
/./1 igjjAjk zgodilo tisto, karsi

* najbolj želite. Ker
boste deloma ne- 
pripravljeni, boste 

211-19.2. porabili veliko
denatja za urejanje 

nekih zapletenih zadev. Št.: 21.
Precej bolj 

mimo bo kot v 
minulih tednih, 
zato boste 
končno lahko 
uredili tudi 
zadeve, ki vam 
načenjajo živ

ce. Napredovanje vas bo razveselilo, 
kmalubostenakonju. Št.: 25.

23.12.-20.1.

20.2.-21.3.



Spoštovani gospod 
Janez Malovrh!

Pismo, ki ste mi ga namenili v 
prejšnjem Zasavcu, je na žalost skoraj 
v celoti sestavljeno iz izmišljenih 
konstruktov in plitkih, ad hoc 
etiketiranj. Na žalost zato, ker sem 
vseskozi računal na pravi dvoboj 
različnih mišljenj, na obračun par 
excellence. Kajti, moram vam zaupati, 
potihem sem od vas le pričakoval nivo 
- zelo potihem mogoče celo prosvetli- 
tev - saj ste menda izobražen mož. Pa 
nič!

Je že res, da ste našli etikete tudi v 
mojem pismu (Zasavc št. 24), vendar 
je vsaka od njih le imela neko osnovo, 
iz katere je bila nato izpeljana. Za 
osvežitev, zame je tisti, ki kuje (hoče 
kovati) dobiček z ekološko oporečnimi 
projekti, kratkoročni dobičkar in zame 
je tisti, ki po eni strani pravi, da bi rad 
z javnostjo razpravljal, po drugi strani 
pajavnost preziram gareakcije javnosti 
celo jezijo, zahrbtnež.

Vrniva se k vašemu pismu. Ja, kaj 
vas je zadelo, da ste zapisali, da vas 
imam za človeka, ki ne upošteva 
kemijske stroke? Na kaj takega ne bi 
niti pomislil, saj dobro vem, da ste 
kemik (in čeprav izgleda, da se v praksi 
raje nagibate k ekonomiji). Kaj ste 
imeli v glavi? Kam ste gledali? V moje 
pismo? Kateri odstavek? Katera 
vrstica? Tega v mojem pismu ne 
najdete. Tudi če naredite kemično 
analizo, ne. Torej gre za čisto laž. 
Verjetno z namenom, da ste lahko 
kasneje izpeljali še druge neumnosti, 
kot je npr. ta, da sem jaz "strokovnjak 
za vse".

Pojdiva dalje. Pravite, da se mi je 
zapisala celo primerjava problematike 
našega okolja s težkim problemom 
azbestoz v Salonitu Anhovo. Ko sem 
to prebral, sem najprej na kratko 
podvomil, da ste res prebrali moje 
pismo, kasneje pa sem ostal v dvomu, 
ali je vaše pismo odgovor na moje 
pismo ali pa, z veliko zamudo, na 
pismo gospe Ksenje Sušnik Grošelj. 
No, na koncu sem vseeno verjel naslovu 
vašega pisma, kije ciljal name. Ampak 
jaz se te primerjave nisem lotil. In spet 
vam niti kemična analiza ne more 
pomagati. Torej spet čista laž. Sicer 
tudi jaz menim, da ti dve tovarni 
(Cementarna Trbovlje in Salonit 
Anhovo) nista primerljivi. Vi ste to 
celo poskušali dokazati, in ste se oprli 
(na žalost le) na poklicne bolezni. 
Menim pa, da imata tovarni vseeno 
skupni imenovalec, na kar' je hotela

opozoriti tudi gospa Sušnik Grošelj. 
Obe imata namreč hudo škodljiv vpliv 
na okolje, ki se ga da z razširjeno 
reprodukcijo še povečati.

Si upate še dlje? Očitate mi, da 
lažem in da ne verjamem v 
resnicoljubnost in odprte karte. Glede 
laganja sledeče. Ko me boste dobili na 
laži, se vam bom opravičil. Iskreno. 
Osebno in v Zasavcu. Sedaj pa samo še 
zberite pogum, da se boste vi meni 
opravičili za laži iz prejšnjih dveh 
odstavkov. Glede resnicoljubnosti in 
odkritih kart pa tole. Dajte že enkrat 
odkriti te karte. Zelo bi vam bil 
hvaležen, če bi mi posredovali natančno 
študijo o emisijah iz Cementarne npr. 
pred 20 leti in o emisijah danes ter o 
vašem "intenzivnem reševanju 
problemov okolja". Suhoparne 
politikantske fraze, podobne onim s 
predvolilnih plakatov, me pač ne 
zadovoljijo.

Vzdržite še malo. V odstavku, kije 
verjetno odgovor na mojo kritiko 
analitičnih metod, ste me pošteno 
razočarali. Povedali ste le, da so 
tehnične stroke opredeljene z 
natančnostjo in izračuni, da meritve 
opravljajo tehniki, da je kakovost 
meritev odvisna od točnosti in 
tehničnega stanja merilnih naprav in 
da so slednje vedno natančnejše. No 
comment.

Če ste vzdržali do sem, boste tudi do 
konca. Popolnoma se strinjam z vami 
(sic), daje gospodarstvo zelo zahtevno- 
sploh, če je le-to odgovorno (beri 
ekološko). Nekaj proizvajati, a hkrati 
ne škodovati okolju, je izjemen izziv 
(tu je v preteklosti klecnila celotna 
znanost). Zato tudi menim, dabi morali 
vodilne položaje v gospodarstvu 
zasedati zares najsposobnejši ljudje 
širokegaprofilain ne enodimenzionalni 
"kšeftarji". Saj veste, najnevarnejši so 
tisti, ki v svoji majhnosti in 
zaplankanosti ne vidijo dlje od svojega 
nosu (beri denarnice).

Zapisali ste, da so mi "govorice o 
ilegalnih sežigih bolj pri srcu od odkrite 
besede in delovanja na očeh javnosti". 
Prvič, govoric o ilegalnih sežigih je 
toliko in iz takšnih razlogov, da bi 
moral biti nor, da bi jih lahko imel za 
izmišljene. Kajti že star pregovor pravi, 
dakjerje dim, je tudi ogenj. S e veda ji m 
ne verjamem popolnoma, 100 - 
odstotno, saj nimam "oprijemljivejših" 
dokazov. Sem pa nekje pri 95 odstotkih. 
In sedaj vprašanje. Ali bi se vi, v 
kolikor bi prišel na plan kakšen 
"oprijemljivejši" dokaz o ilegalnih 
sežigih v Cementarni, opravičili za laž

in škodo? In to vsakemu prebivalcu 
Zasavja posebej. Iskreno. Osebno in v 
Zasavcu. Drugič, odkrite besede so mi 
pri srcu, saj sem zelo užival, ko je 
občinska svetnica gospa Forte na 
zadnjem svetu trboveljske občine 
odkrito omenilailegalne sežige. Vendar 
je bilo užitka hitro konec, kajti odkrite 
replike z vaše strani ni bilo. Tretjič, res 
je, da Cementarna deluje "na očeh 
javnosti", saj (nažalost) stoji na našem 
pragu. Vendar pa je javnosti prikrit 
njen toksičen vpliv. Cementarna bo 
dobesedno delovala na očeh javnosti, 
ko bodo njene emisije permanentno 
(podnevi in ponoči) pod kontrolo 
kakšne neodvisne inštitucije in bodo 
rezultati te kontrole javni. In še takrat 
bo, zaradi (ne)zanesljivosti kontrolnih 
metod, upravičena določena skepsa.

Tako samovšečno ste napisali, da že 
25 let iščete ekološke rešitve. J a, kateri 
direktor pa bi trdil nasprotno. Zaradi 
mene se lahko prav toliko časaukvarjate 
tudi s pesništvom, če pa ni rezultatov. 
V isti sapi očitate meni, da nekako 
simboliziram slovensko majhnost in 
zaplankanost. Ja, menda si ja ne 
domišljate, da bi vi s sežiganjem 
posebnih odpadkov v Cementarni rešili 
Slovenijo njene majhnosti in 
zaplankanosti?! O tempo ra, o moreš! 
Prej bi dosegli nasprotno.

No, na srečo sva že pri koncu. 
Končali ste v vaši maniri, s svojo že 
prislovično kontradiktornostjo. Očitate 
mi, da ne vidim dlje od od svojega 
nosu, hkrati pa tudi, da bi probleme 
reševal le na sosedovem vrtičku. Torej 
ne vidim dlje od svojega nosu, vidim 
pa na sosedov vrtiček. 'N'č ne stekam, 
ampak zihr je kul.'

S spoštovanjem!
Boštjan Pihler

Mlinše25

Spoštovana gospa 
Ivana Laharnar!

Odgovarjati na Vaše pismo je 
vsekakor prijetneje, kot na tisto od 
gospoda Janeza Malovrha. Morda sva 
si na nek način vseeno bliže, kot z 
omenjenim gospodom.

Je gospod Malovrh hotelinformirati 
javnost ali ne? Vi ste prepričani, dajo 
je hotel, jaz pa sem prepričan, da na to 
še pomislil ni. Pro et contra.

Seveda, gospa Laharnar, popolnoma 
prav imate, ko pravite, da so mnenja 
svobodna. Vaša so drugačna od mojih 
in jaz v tem zares ne vidim nobenega 
problema Menim celo, daimajorazlike 
v mišljenju p, ogresi wii značaj. Vendar 
bi Vas rad opozoril na sledeče. Vi v 
bistvu gradite na tem, da g. Malovrh 
bi.... ko bi.„, če bi..„ ko bi... itd. Odtod 
moje prepričanje o Vašem spreneve
danju. Poleg tega sem dobil informa
cijo, da Vam je bilo žal, da so svetniki 
dobili v roke vlogo, ki nato, zaradi 
odsotnosti gospoda Malovrha, na seji 
ni prišla v obravnavo. (A je javnost 
prehitro izvedela?) Za razliko od Vas

gradim jaz natem, dag. Malovrh nečesa 
ni hotel storiti, ker tega tudi ni storil. 
Vloga, poslana občinskemu svetu, 
zame namreč še ni obveščanje javnosti; 
je slab PR, če se moderno izrazim. In'še 
nekaj. A ni reakcija javnosti gospoda 
Malovrha celo razjezila?

Preidiva h konfliktu, ki me je 
razočaral. Moj dvom v slepo zave
rovanost strokam ste razumeli kot 
popolno zanemarjanje strok z moje 
strani. (Namig: če bi zanemarjal stroke, 
tudi študirat ne bi šel. Še to: ko sem 
bolan, grem k zdravniku in tudi 
kuharski recepti mi niso tuji). Ne vem, 
ali je bilo to nalašč, da bi me lahko 
kasneje poskušali osmešiti, ali ste imeli 
le slab dan, ali pa... Jaz še vedno 
menim, da se je marsikdaj - kar je 
daleč od vedno - bolje zanesti na zdravo 
presojo kot na stroke. Zlasti v primeru 
problematike, o kateri se pogovarjamo.

Gospa Laharnar, ali dvomite v obstoj 
laži ? Ali dvomite v obstoj pohlepa? Ali 
dvomite v obstoj korupcije? Ali 
dvomite, da je Zasavje najbolj 
kontaminiran predel Slovenije? Ali 
dvomite v obstoj Salonita? Ali dvomite 
v obstoj Anhova? Ali dvomite, da so 
nekateri delavci Salonita umrli za 
azbestozo? Ali mislite, da se le delajo 
mrtve? Ali mislite, da se nekatere stroke 
niso že prej zavedale pošastne entropije 
v Salonitu in njenih ubijalskih 
vplivov?...

Jaz sem prepričan, daje bilo npr. v 
primeru Salonit javnosti marsikaj 
prikrito. Stroke so enkrat molčale, 
drugič pa lagale. In tisti, ki so se oprli 
na lastno zdravo presojo in niso verjeli 
strokam (ter so seveda imeli dovolj 
debele denarnice), so odšli živet 
drugam.

Glede elektrofiltrskega pepela v 
Zagorju Vam moram povedati sledeče. 
O tem skorajdanimaminformacij. Cisto 
zares. Doletos sembil namreč z mislimi 
in delovno orientiran bolj na Ljubljano 
kot na Zasavje. Problematika sežiga 
posebnih odpadkov v Cementarni 
Trbovlje je v bistvu prva ekološka 
problematika, s katero sem se spopadel. 
Čisto slučajno in ne zato, ker bi imel 
kaj proti Trbovljam (ravno nasprotno), 
ali gospodu Janezu Malovrhu, ali pa 
Vam. Tako se bom s toliko večjim 
veseljem odzval Vašemu prijaznemu 
povabilu in se oglasil v Vaši pisarni, 
saj mi boste med drugim lahko še kaj 
povedali o omenjenem pepelu.

In še nekaj o Vašem političnem 
namigu. Maksimo mojega političnega 
delovanja dobro ponazarja slogan, ki 
sem ga nekoč prebral v Mladini ir. sc 
glasi: "Otroci so nedolžni, oni ne voli
jo." S tem Vam hočem povedati, da za 
politiko ne bi niti prdnil. Za menoj torej 
ne stoji politika oziroma njeni veljaki. 
Tudi zaposlil me ni noben politikant, 
kateremu bi moral sedaj zato slepo 
služiti. Zamenoj stoji tale umin razum.

Lep pozdrav.
Boštjan Pihler

Mlinše25



ČETRTEK 11.7.1996
09.00 VIDEO STRANI, 12.00 

POTOVANJA (p), 18.00 VIDEO 
STRANI, 20.00 PRELUDIJ, 20.15.VSE 
MANJ JE DOBRIH GOSTILN 
ODDAJA O ENI IZMED ZASAVSKIH 
GOSTILN Z GLASBENIM GOSTOM,
21.10 VEČER Z METO MALUS

PETEK 12.7. 1996
09.00 VIDEO STRANI, 12.00 VE

ČER Z METO MALUS (p), 18.00 
VIDEO STRANI. 20.00 PRELUDIJ,
20.15 ŽEBLJIČKI (Kontaktna oddaja s 
filmsko lestvico in skritim gostom),21.15 
FILM TEDNA (izbor gledalcev)

SOBOTA 13.7. 1996
09.00 SOBOTNA DOPOLDANKA 

...AKTUALNOSTI,ZANIMIVOSTI IN 
POROČANJE S TERENA, GOST SO
BOTNE DOPOLDANKE V ŽIVO IZ 
STUDI A, 13.00 VIDEO STRANI.l 6.00 
SNOOPV - ODDAJA ZA MLADE 
VSEH STAROSTI, 17.00 VSE MANJ 
JE DOBRIH GOSTILN (p).18.00 FILM 
TEDNA (p)

NEDEUA 14.7.1996
13.00 DO 17.00 RAZVEDRILNI 

PROGRAM

PONEDELJEK 15.7. 1996
9.00 VIDEO STRAN 1.12.00 PESEM 

DOMAČA - PONOVITEV 8. DELA 
ODDAJE O NAROD. ZAB. GLASBI,
18.00 VIDEO STRANI,20.00 MINIPET 
- OTROŠKA GLASBENALESTVICA,
20.45 IZ ŠPORTA ZA ŠPORT - 
GREGORKITA VAM PREDSTAVLJA 
ZASAVSKE ŠPORTNE DOGODKE 
PRETEKLEGA TEDN A.21.00 VIDEO
SPOT, 21.05 REZERVIRANO

TOREK 16.7.1996
09.00 VIDEO STRANI, 12.00 IZ 

ŠPORTA ZA ŠPORT (p), 18.00 
VIDEOSTRANI, 20.00 PRELUDIJ,
20.15 KONTAKTNA ODDAJA, 21.00 
REZERVIRANO

SREDA 17.7.1996
09.00 VIDEO STRANI, 12.00 KON

TAKTNA ODDAJA (p), 16.00 VIDEO 
STRANI. 20.00 PRELUDIJ. 18.00 
OTROŠKI PROGRAM - ZAJČEK JA
KA. BARVNA PRAVLJICA.18.20 NE
DELJSKA REPORTAŽA - PLESNO 
TEKMOVANJE V DOMŽAL AH,18.45 
POTOVANJA-SAHARA.19.15 SVET 
MODE - GOST MANEKEN ALEN 
KOBILICA,19.35NAŠ GOST-SANJA 
ROZMAN, 19.55 ISKANJA S SILVOM 
TERŠKOM - AJDA KALAN, 29.35 
KITARO NA RAMO - LAČNI FRANC,
21.30 VIDEO SPOT, 21.35

OBVESTILA

ČETRTEK 11.7.1996
20.00 VIDEO BOOM 40 - ZABAV

NOGLASBENA ODDAJA ZLTV SLO
VENIJE, TEDNIKA KAJ IN ANTENE

PETEK 12.7. 1996
20.00 INFORMATIVNA ODDAJA,

20.30 PONOVITEV VIDEO BOOM 40

SOBOTA 13.7. 1996
10.00 VKLOP VIDEO STRANI,

16.00 TV KOPER

20.35 SPOT TEDNA, 20.40 FILMSKI 
VEČER, 22.10 NE ZAMUDITE, 22.15 
TV PRODAJA

TOREK 16.7. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA, 10.00 PONEDELJEK NA 
Erv. 11.30 VIDEOSTRANI, 20.00 
KARMEN CESTNIK PREDSTAVLJA,
21.00 EPP,21.03 NEZAMUDITE.21.05 
SPOT TEDNA. 21.10 TEDENSKA 
REPORTAŽA: TEK PO ZASAVSKI 
TRANSVERZALI V TREH DNEH,
22.00 NE ZAMUDITE. 22.05 TV 
PRODAJA

SREDA 17.7. 1996

NEDEUA 14.7. 1996
10.00 VKLOP VIDEO STRANI,

16.00 IV KOPER

PONEDEUEK 15.7.1996
20.00 ATV ŠPORT-ŠPORTNA OD

DAJA LITIJSKEGA ŠPORTA IN 
ŠPORTNIKOV, ENKRAT MESEČNO 
KONTAKTNA ODDAJA Z GOSTI IN 
ODPRTO TEL. LINIJO, 20.30 
INFORMATIVNA ODDAJA - PONO
VITEV PETKOVIH INFORMACIJ Z 
DOPOLNITVAMI

TOREK 16.7. 1996
20.00 IZ PONUDBE ZLTV 

SLOVENIJE, 21.30 PONOVITEV ATV 
ŠPORT

SREDA 17.7. 1996
20.00 IZ PONUDBE ZLTV 

SLOVENIJE

8.30 VIDEOSTRANI, 10.00'TOREK 
NA ETV, 11.30 VIDEOSTRANI, 17.00 
PONEDELJEK NA ETV, 20.00 
VIDEOBUM 40, 20.50 EPP. 20.53 NE 
ZAMUDITE, 20.55 SPOT TEDNA,
21.00 KONCERTNI VEČER. 22.00 NE 
ZAMUDITE, 22.05 TV PRODAJA

:

MM «««
ČETRTEK 11.7.1996

6.00 -10.00 JUTRANJI PROGRAM,
10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ. 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP. 15.15 RGL KOMEN TIRA IN 
OBVEŠČA, 16.15 RADIO DW IN 
ZASAVSKI DNEVNIK, 16.45 
OBVESTILA IN EPP, 17.00 OB SAVI 
NAVZDOL, OB SAVI NAVZGOR,
18.45 POROČILA, 19.00 - 24.00 ŽIVA 
NOČ 24.00 -6.00 NOČNI PROGRAM

PETEK 12.7.1996

ČETRTEK 11.7. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA, 10.00 SREDA NA ETV (p).
16.45 TV PRODAJA, 17.00 TOREK 
NA ETV (p), 20.00 KNJIŽNI MOLJI.
20.10 MINI PET, 20.35 SPOT TEDNA,
20.40 NE ZAMUDITE, 20.45 ZASAV
SKI MAGAZIN, 21.00 FILM TEDNA: 
MEDITERANEO, 22.3(1 NE ZA
MUDITE, 22.35 TV PRODAJA

PETEK 12.7. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 9.45 TV 

PRODAJA. 10.00 ČETRTEK NA ETV 
(p), 16.45TV PRODAJA, 17.00 SREDA 
NA ETV (p), 20.00 NAŠI KRAJI IN 
LJUDJE, 20.30 POZOR SNEMAMO.
20.40 EPP, 20.45 SPOT TEDNA, 20.55 
IZ PRODUKCIJE LTV SLO, 21.15 NE 
ZAMUDITE, 21.30 TV PRODAJA

NEDEUA 14.7. 1996
8.30 VIDEOSTRANI, 8.45 TV 

PRODAJA, 9.00 KNJIŽNI MOLJI (p),
9.10 MINI PET, 9.35 SPOT TEDNA,
9.40 NE ZAMUDITE.9.45 ZASAVSKI 
MAGAZIN (p), 10.00 NAŠI KRAJI IN 
LJUDJHE (p), 10.30 POZOR SNEMA
MO, 10.40 1EDENSKA REPORTAŽA: 
50 LET IGD ZAGORJE (p), 11.10 NE 
ZAMUDITE, 11.20 TV PRODAJA

PONEDEUEK 15.7. 1996
20.00 KULT & URA, 20.30 EPP.

6.00 -10.00 JUTRANJI PROGRAM, 
10.00-14.00 PROGRAM MAJ, 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP. 15.15 RGL, 15.30 GLASBENE 
NOVOSTI. 16.15 RADIO DVV IN 
ZASAVSKI DNEVNIK. 17.00 MLA
DINSKI V AL. 18.45 POROČILA, 19.00 
NOČNI PROGRAM

SOBOTA 13.7.1996
8.00 DOBRO JI TRO.9.00 POPEV

KA TEDNA. 10.00 GOST NA RADIU,
10.45 EPP, 11.00 TEDEN BIL JE ŽIV,
12.00 KUHAJMO Z. DUŠO. 12.45 
OBVESTILA IN EPP, 13.00 PORO
ČILA. 14.00 ČESTITKE, 15.15 RGL 
KOMENTIRA IN OBVEŠČA. 16.15 
RADIO DVV IN ZASAVSKI DNEVNIK,
16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 
SOBOTNO POPOLDNE,19.00 NOČNI 
PROGRAM

NEDEUA 14.7.1996
8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO, 9.00 

C1C1 VRTILJAK, 10.45 OBVESTILA 
IN EPP, 11.00 TEDEN JE ZA NAMI,
11.15 VIŽA TEDNA,12.00 VEČNO
ZELENE MELODI J E,12.30 EPP, 12.45 
OBVESTILA. 13.00 ČESTITKE 
po: . i šalcev: nedeljsko
POPOLDNE, 19.00 NOČNI PROGRAM

PONEDEUEK 15.7.1996
6.00-10.00 JUTRANJI PROGRAM,

10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ. 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA. EPP,
15.15 RGL KOMENTIRA IN OBVE-

ŠČA,15.30 ŽELELI STE JIH SLIŠATI,
16.15 RADIO DVV IN ZASAVSKI 
DNEVNIK, 16.45 OBVESTILA, EPP,
17.00 RADIO NA OBISKU, 18.00 
ODDAJA O KULTURI, 18.45 
POROČILA. 19.00 NOČNI PROGRAM

TOREK 16.7.1996
6.00 -10.00 JUTRANJI PROGRAM,

10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ , 14.15 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.15 RGL KOMENTIRA IN 
OBVEŠČA, 16.15 RADIO DVV IN 
ZASAVSKI DNEVNIK, 16.45 
OBVESTILA. EPP.17.00 ŠPORT,18.45 
POROČILA,19.00 NOČNIPROGRAM

SREDA 17.7.1996
6.00 -10.00 JUTRANJI PROGRAM,

10.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.15 
SPOROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.15 RGL KOMENTIRA IN 
OBVEŠČA, 16.15 RADIO DVV IN 
ZASAVSKI DNEVNIK, 16.45 OB
VESTILA IN EPP. 17.00 UPOKO- 
JENCIMED NAMI, 18.45POROČILA,
19.00 NOČNI PROGRAM

20.00, »otv ob 1800:15. 7. in 16. 
7.: M KINO PREDSTAV K; 17. 
7. in 18. 7.; ZADNJI DMA 1
P« s,v. in vet. OP20.00;

KINO DOL PRI HRASTNIKU
13. 7.: SMRTONOSNI

SVOD VI. ,- o. >ob -h PMi:

KINO TRBOVLJE
11.7.: OO MO.,E NEVESTIC

(koni,). Cvt. ob i S,O0 in LOŠKI; 12.
7. - 15. 7.: POSNEMOVALEC

in tor. ob 18.(K) in 20.00; 16.7,- 18. 
7.: POROTNICA igm/IjT, tur. in 
Col. oh 18.Ob in 2tUXl.srg:ob20.0O;

KINO LITIJA
13. 7. m ,4. 7.: JEMANJI

rkO,bWsuivob2(UMMMohl9.(X,

KINO ZAGORJE
11.7.: NI KINO PREDSTAVE; 

12. 7. - 14. 7.: OČE MOJE 
NlrVESl E2(kom ;.ivU* 19.00,

: sob. iiuted. t:I:!|j||;T|Sl||žili
SABRINA k-n: sob ,n noti. ob
20.no, pon. n loi. ob 19.00:17. 7.
in i*. 7-: PTIČJA KLETKA

•o.-.V.osv. .

(Tonu, so . o. ,:ol. ob l9;»b: ;t

KINO IZLAKE
Zv.vZviv.v.v.sv.v.v.-.-

14. 7.: OČE MOJE s>.. r.Siiš
2 (komn. n, ,i. ob 20.15



Kratke <̂>amace'
Zamuda. Rudarski praznik na Kalu seje začel s petnajstminutno 

zamudo. Glavna krivca sta bila Martin Mlinar in Brane Šikovec, ki nekaj 
kilometrov nižje nikakor nista prerezala otvoritvene vrvice na posodobljeni 
cesti proti temu vrhu.

Ilegalci. Visoki politiki se zadnje čase ilegalno sprehajajo po 

Zasavju. Socialnega ministra Toneta Ropa je bilo moč videti v Hrastniku, 
šolskega Slavka Gabra na Izlakah, kmetijskega Jožeta Osterca na Čečah. 
Med bivšimi pa je bil zadnje dni opažen le Janez Širše v eni izmed 
trboveljskih gostiln.

Poslovneži. Stečaj se je zgodil trboveljskemu Procarnu in 

Gradbeni obrti Hrastnik, prisilna poravnava paStrojegradnji v stečaju. V 
avkcij ski hiši pa ste lahko na začetku meseca kupili terjatve do Preboja, 
Agrohita, Centra Jošt in prej omenjenega Procarna (vsi Trbovlje) ter Rotexa 
in Beton Holdinga (oba Zagorje).

Kratke <̂onuices
Turizem

V Hrastniku so uspešno rešili težave hotela Jelka. Kupil ga je znani 
poslovnež Vladimir Belec, ga takoj temeljito poškodoval in ponudil 
turističnemu trgu. Zanimanje je ogromno predvsem v tujini, kjer so se mnogi 
naveličali klasičnih počitnic. V. B. zato že razmišlja, da bi kupil in preuredil 
še kak stanovanjski kompleks v bližini, najraje objekt Ojstro.

Mažoretkl
Urad za moško politiko v Trbovljah je ustanovil skupino Mažoretki Vpis 

in prve vaje so pokazale, da so pri plesu s palicami lahko uspešni tudi fantje. 
Skupina pridno vadi in se pripravlja na svoj prvi nastop, ki bo na Lakonci. 
Mlada Trboveljčana, Branko in Slavko, pravita, da bodo puncam že 
pokazali...

Avtobus nas vsakdanji
Pred mesecem dni je bila 23- letna Elizabeta iz Kisovca še brezposelna, 

kmalu pa naj bi postala šoferka v zagorskem Integralu. Pred izpitno vožnjo 
nam je zaupala, da seje za to odločila, ker bi rada drugo leto zmagala v akciji 

Iščemo naj šoferja. Upa, da seji bodo po načrtovani zmagi odprle manekenske 

piste in filmski studii.



po vaši meri.

ŽIVLJENJSKI KROG

Prostovoljna 
pokojninska zavarovanja

Ali se zavedate, da boste za svojo bodočo 
socialno varnost morali poskrbeti tudi sami?

Prostovoljno pokojninsko zavarovanje 
Zavarovalnice Triglav vam omogoča ravno to: 
premišljeno naložbo v bodočo socialno 
varnost, glede na vaše plačilne zmožnosti in 
pričakovane potrebe.

Prostovoljno pokojninsko zavaro vanje 
Zavarovalnice Triglav je prvi produkt na 
slovenskem zavarovalnem trgu, ki je po 
kvaliteti in obliki primerljiv s prostovoljnimi 
oblikami pokojninskih zavarovanj v Zahodni 
Evropi.

Pokoj nina

zavarovalnica triglav



Trbovlje

Celje - skladišče
i D-Per
6/1996

5000003469,26

LB Banka Zasavje d.d. Trbovlje obvešča, 
da so njene enote

v juliju in avgustu
za občane odprte takole:

ekspozitura Trbovlje 
agencija Sallaumines 

agencija Komunala 
devizni odsek Opekarna 1 

ekspozitura Zagorje 
agencija Kisovec 

agencija Izlake 

agencija Hrastnik 

agencija Dol

Vse njene enote v soboto

od 08 do 1 1 .30 in od 1 6 do 1 9 ure 
od 08 do 1 8 ure
od 08 do 1 1.30 in od 1 6 do 1 9 ure 

od 08 do 1 1.30 in od 1 6 do 1 9 ure 
od 08 do 18 ure 
od 1 3 do 1 9 ure 
od 08 do 18 ure 

od 08 do 18 ure
od 08 do 1 1.30 in od 1 6 do 1 9 ure

od 07 do 1 1 ure

LB Banka Zasavje d.d., Trbovlje - 

banka, ki že 40 let dela z ljudmi - za ljudi.

C0BISS ©

NAROČILNICA
ZASAVC. Cesta 20. julija 2c. Zagorje ob Sav 
tel.: 0601/64 250, 64:166; fax: 0601/64 494

Naročam časopis ZASAVC
Ime in priimek 

Datum rojstva 

kraj. . .

■

postna St. . .

ulica.......................................... telefon, . . .

datum...................................... podpis

NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
( sproti, trimesečno, polletno (ustrezno nekrozi) j


